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VESTI IZ VASI
Vesti iz vasi je glasilo Občine 
Gorišnica, ki glasilo tudi izdaja.

Odgovorna oseba:
Jože Kokot, župan Občine 
Gorišnica

Naslov uredništva:
Občina Gorišnica,
Gorišnica 83a, 2272 Gorišnica, 
Telefonska št.: 02/743 1111 
E-mail: obcina@gorisnica.eu

Računalniški prelom:
Alinea, Davorin Zorli s.p.

Tisk:
Forma Celje d.o.o.

Po mnenju Urada vlade Repub
like Slovenije se glasilo Vesti 
iz vasi šteje med proizvode, za 
katere se plačuje DDV po stopnji 
8,5%. Glasilo Vesti iz vasi je vpi
sano v evidenco javnih glasil, ki 
jih vodi Ministrstvo za kulturo, 
pod zaporedno številko 1509.
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Jože Kokot, župan

UVODNIK

“Naj vas velikonočna skrivnost 
napolni z upanjem, da je 
življenje močnejše od smrti in 
ljubezen močnejša od sovraštva. 
Naj vam to upanje 
daje smisel in pogum, 
da boste lahko z vedrim 
pogledom zrli v prihodnost. ”

Po nekoliko daljšem premoru je pred vami ponovno nova številka našega 
in vašega občinskega glasila. Ko takole prebiram prispevke, ne morem 
kaj, kot se razveseliti, koliko vsega se dogaja v naši občini in, koliko vas 
je posameznikov, skupin in društev, ki skrbite za razvoj občine in med
sebojno povezovanje občank in občanov. Lepo je živeti v občini, kjer so 
sosedje med sabo povezani, kjer si znajo prisluhniti in priskočiti tudi na 
pomoč, takrat, ko je to potrebno. Strahotni spomin na poplave je med 
prebivalci našega območja še zmeraj živ. Ljudje na poplavnih območjih 
se bodo le s težavo lahko izognili strahu pred ponovnimi poplavami. A 
kot že tolikokrat do sedaj, seje tudi tokrat izkazala človeška solidarnost 
in čut za sočloveka, sokrajana. Ponovno ste in smo dokazali, da znamo 
stopiti skupaj takrat, ko je najtežje.

Občina se po svojih najboljših močeh prav tako trudi, da pomaga tam, 
kjer je to najbolj potrebno. Izbira tudi takšne investicije, ki so razvojno 
naravnane. Je usmerjena v prihodnost, v nove ideje. Kanalizacijska dela 
po posameznih vaseh so v polnem teku in ko bo ta megalomanska inves
ticija za občino dokončno dokončana, bomo lahko s ponosom rekli, da 
smo opravili dobro in pomembno delo. Občani zagotovo dobro veste, da 
je želja in potreb zmeraj bistveno več, kot je na voljo sredstev za njihovo 
izvedbo. Občina seje in se bo zmeraj trudila izpeljati tiste investicije, ki 
bodo krajanom olajšale in poenostavile življenje. Priznamo, lahko bi kdaj 
naredili bolje, se morda v danem trenutku odločili drugače, a še zmeraj 
verjamemo, da smo naredili tako, kot smo najbolje znali. In venomer z 
dobrim namenom.

V času vsesplošne gospodarske, finančne in politične krize, se žal pojavlja 
tudi kriza vrednot. Po eni strani nas je situacija, v kateri se je znašla Slo
venija, pahnila v to, da se združimo v pomoči sočloveku in dobrodelnosti, 
po drugi pa si žal postajamo vedno bolj odtujeni, osamljeni. Živimo vsak 
v svojem svetu, krivični smo do tistih, ki imajo morda več, ne privoščimo 
jim, ker imamo mi manj. A zavedati se moramo, da to nikoli ne bi smelo 
biti merilo, po katerem sodimo človeka. Vsak posameznik je individuum 
in kot tak ima pravico, da dela, živi in misli, kot sam meni, da je prav. 
Vsakršno obsojanje kogarkoli je brezpredmetno, saj se tako oddaljujemo 
od bistva. Bistvo pa je, da si znamo prisluhniti takrat, ko to potrebujemo 
in pomagati takrat, ko je to potrebno.

Naj kriza vrednot ne prevlada nad pohlepom. Pred namiječas velikonočnih 
praznikov. Povežite se sami s seboj, s svojim notranjim bistvom, najdite v 
sebi in drugih tisto dobro in nikar ne razmišljajte o tem, da je vse negativ
no. Ker ni. Ker za dežjem zmeraj posije sonce. Verjemite v to in nasmejte 
se pomladnim dnevom, ki prihajajo.

Želim vam lepe velikonočne praznike!
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Pogovor z županom Občine Gorišnica, g. Jožefom Kokotom, o delu, projektih, ki se izvajajo na 
območju naše občine ter o načrtih in dogodkih, ki so v planu.

INTERVJU Z ŽUPANOM

G. župan, povzemite na kratko delo
vanje naše občine?

V veliko veselje mi je, da lahko obve
stim občane da sem v imenu Občine 
Gorišnica in Občine Markovci 9. 4. 
2014 z ministrom, g. mag. Dejanom 
Židanom, podpisal pogodbo o sofinan
ciranju investicije Sklop 1 - Izgradnja 
kanalizacijskega sistema 3 Bukovci - 
Formin in čistilne naprave Formin. 
Vrednost celotne investicije znaša 
6.537.564,250 z DDV, pogodbena 
vrednost sofinanciranja s strani EU in 
države pa znaša 4.703.469,41€. 
Vrednost investicije znaša v občini 
Gorišnica 3.465.039,050 in v Občini 
Markovci 3.072.525,200.
Ta največja investicija v Občini Gori
šnica se izvaja po terminskem planu, 

5 občini Gorišnica in Markovci so vse 
situacije do izvajalcev pokrile iz prora
čunskih sredstev (založile tudi predvi
dena sredstva sofinanciranja) v skupni 
višini 1.104.199,040.
Prav tako je končana investicija v na
makalni sistem, za katerega je bila 
prav tako izdana situacija v višini 
1.053.106,160. Tudi tu je občina Go
rišnica plačala situacijo, založila sred
stva in vložila zahtevek za sofinancira
nje.
Glede na gospodarsko situacijo in mo
rebitne zamude pri izplačilu zneska 
sofinanciranja s strani države je občin
ski svet Občine Gorišnice sprejel sklep 
s katerim je dovolil, da lahko Občina 
Gorišnica v izogib likvidnostnim pro
blemom najame revolving kredit (do 
konca leta) za namen poplačila izva
jalcem na zgoraj navedenih investici
jah, ki so sofinancirane s strani EU in 
države.
Prav tako se končuje 224.561,950 
vredna investicija v kanalizacijo Cun- 
kovci, za katero nam je uspelo pridobi
ti 168.928,000 državnih proračunskih 
sredstev. Dela izvaja Komunalno pod
jetje Ptuj d.d..

V mesecu aprilu 2014 smo se prijavili 
na razpis s Sekundarno kanalizacijo 
Zagojiči v vrednosti 669.508,110, ker 
izpolnjujemo zahtevane pogoje, priča
kujemo sofinanciranje.
Z rekonstrukcijo mosta preko kanala v
4

Gorišnici je podjetje Map-Trade d.o.o., 
Slovenska Bistrica, pričelo investicijo 
vredno 686.801,940, ki bo končana 
v treh mesecih. Z Dravskimi elektrar
nami imamo sklenjen sporazum o sofi
nanciranju v višini 87,22 %.
Prav tako je v teku izgradnja nadvoza 
preko železniške proge v Moškanjcih s 
krožiščem, katerega delno sofinancira 
občina Gorišnica.
Glede na zgoraj navedeno dinamiko fi
nanciranja (pridobitve sredstev s stra
ni sofinancerjev) bo občina Gorišnica v 
drugi polovici leta pristopila k izvedbi 
ostalih načrtovanih programov, v skla
du s proračunom Občine Gorišnica na 
področju cestne infrastrukture in ka
nalizacije (Gorišnica, Zamušani, For
min, Tibolci...).
Prav tako bo v poletnih počitnicah iz
vajalec Mollier d.o.o., Celje, izvedel 
energetsko sanacijo »stare« OŠ Gori
šnica v vrednosti 230.298,34€. Pod
pisana je pogodba o sofinanciranju s 
strani Evropske unije in Ministrstva za 
infrastrukturo in prostor v skupni višini 
153.060,10€.
Vsekakor se bomo potrudili, da bomo 
ceste, ki so se poškodovale v sled na
vedenih investicij zakrpali oziroma iz
vedli preplastitve, rekonstruirali javno 
razsvetljavo ter v skladu z zmožnostjo 
Elektro Maribor v zemljo položili čim 
več električnih kablovodov.
Ne glede na zgoraj navedeno smo v 
rebalansu proračuna za leto 2014 za 
18% povišali znesek namenjen športu 
in znesek namenjeni kulturni dejav
nosti povišali za 31%, kar me posebej 
veseli.
Financiranje ostalih dejavnosti na po
dročju šolstva, zdravstva in sociale po
teka nemoteno.

Vsekakor bi rad poudaril, da se bo za
čela tudi izgradnja tako željena špor
tnega parka v Gorišnici, katerega ovira 
je bil in še je občinski prostorski načrt.

Kako zbuditi gospodarstvo na nivoju 
občine?

Največji prispevek k razvoju gospodar
stva na nivoju občine, je glede na dej
stvo, da smo pretežno »kmetijska« ob
čina, izgradnja namakalnih sistemov.

V bistvu bo 90% najboljših kmetijskih 
zemljišč na območju občine Gorišnica 
pod sistemom namakanja. Tu naj do
dam dejstvo, da bo k večji bruto doda
ni vrednosti prispevala tudi komasaci
ja, ki se izvaja na južni strani kanala v 
vrednosti 327.816,440 in je sofinanci
rana s strani Ministrstva za kmetijstvo 
in okolje.
Prav tako nam je v okviru bodoče 
spremembe občinskega prostorskega 
načrta uspelo na območju občine za
gotoviti dodatne površine namenjene 
gospodarskemu razvoju. Vsekakor 
pričakujemo, da bomo z izgradnjo 
komunalne infrastrukture spodbudili 
razvoj gospodarstva in ustvarili doda
tna delovna mesta, razmišljamo pa 
tudi o dodatnih spodbudah kot je npr. 
zmanjšanje komunalnega prispevka in 
podobno.

Slišali smo, da se sprejema občinski 
prostorski načrt občine Gorišnica. 
Kaj nam lahko poveste o tem?

Javna razgrnitev občinskega prostor
skega načrta z okoljskim poročilom se 
je zaključila. Občina Gorišnica je zbra
la pripombe, ki so bile posredovane 
izvajalcu in do katerih se bo opredelil 
občinski svet občine Gorišnica. 
Vsekakor tudi mi delimo mnenje ob
čanov, ki ne morejo razumeti, da so 
bile zavrnjene pobude ob cestah z 
izgrajeno vso ostalo komunalno infra
strukturo (vodovod, kanalizacija...) ne 
glede na dejstvo, da so se nahajale 
na najboljših kmetijskih zemljišč, saj 
ostalih na območju občine Gorišnica 
praktično ni.
Prav tako je veliko nejevolje povzročil 
zakonski vris trase daljnovoda v osnu
tek občinskega prostorskega načrta. 
Na tem mestu bi rad izpostavil, da je 
država sprejela državni lokacijski načrt 
s katerim je umestila traso daljnovoda 
na območje občine v nasprotju z željo 
ljudi in sklepi občinskega sveta Občine 
Gorišnica.

Dnevno nas mediji zasipavajo z no
vicami o slabem finančnem stanju v 
državi. Kakšno pa je finančno stanje 
občine?
Kot sem že uvodoma omenil je Občina



Gorišnica likvidna, redno pokriva svoje 
obveznosti, vsekakor pa bomo ob za
ostanku plačil s strani države koristili 
dovoljena premostitvena sredstva, 
vendar najdlje do konca tega leta.

Manjše slovenske občine so na veliki 
preizkušnji, kot slišimo, kakšno pa je 
vaše stališče?

Verjamem, da delim mnenje z našimi 
občani, da so občine v zadnjem času 
naredile izjemen razvoj in upravičile 
svoj nastanek in seveda tudi obstoj.

Vaše mnenje v zvezi s porevizijskim 
poročilom Računskega sodišča v 
zvezi z izgradnjo Poslovno stanovanj
skega objekta v Gorišnici, ki je sedaj 
aktualna tema.
Odgovor na odzivno poročilo ter celo-

Milan Šilak, ravnatelj

DAN ŠOLE

Letos mineva 254 let šolstva v Gorišni
ci. Šola seje skozi vsa ta leta soočala 
s številnimi reformami, materialnimi 
in prostorskimi stiskami, s pomanjka
njem učiteljev in učencev, z grozotami 
obeh svetovnih vojn, kot tudi s spremi
njajočimi političnimi razmerami, kate
re so velikokrat vplivale na kakovost 
znanja otrok.
Želja nas vseh, ki danes oblikujemo 
osnovno šolo Gorišnica je, da bi se ka
kovostno šolsko delo kazalo na vseh 
predmetnih področjih in tudi v kakovo
sti medsebojnih odnosov, ki so pogo
sto temelj zadovoljstva in uspehov.
V neprijaznih in nepredvidljivih časih, 
v katerih seje znašla naša družba in 
mi kot posamezniki, se je potrebno 
zavedati, da je šola tista organizacija v 
kateri s pozitivnimi in prijaznimi odno
si odpiramo svoja vrata. Tako so naša 
vrata odprta vsem, ne glede na polo
žaj, v katerem seje kdo znašel.
V življenje in delo naše šole je vklju
čenih veliko ljudi. Veseli smo, da so 
nam občinska vrata zmeraj odprta, in 
da skupaj gradimo uspešen dialog, ki 
zadovoljuje potrebe naših učencev, za
poslenih in staršev, pa tudi ostalih ob
čanov, saj ima uspešno delovanje šole 
tudi širši družbeni pomen.
V sredo, 9. 4. 2014, smo na Osnovni 
šoli Gorišnica praznovali dan šole. 
Na prireditvi ob dnevu šole nas je s 
svojim obiskom počastil predsednik

tno porevizijsko poročilo je objavljeno 
v prilogi časopisa, pa tudi na spletni 
strani občine Gorišnica (www.gorisni- 
ca.eu), kjer so priložena tudi ostala po
jasnila v zvezi z izgradnjo objekta tako, 
da si lahko vsak občan ustvari svoje 
mnenje.
Poudaril bi, da se strinjam z ugotovitvi
jo Računskega sodišča, da Občina Go
rišnica ni v celoti sledila postopkom, 
kot jih določa Zakon o javno zasebnem 
partnerstvu, vsekakor pa ne smatram, 
da smo delovali negospodarno, ker 
nismo obračunali komunalnega pri
spevka, saj je bilo gradbeno dovoljenje 
številka 351-32/2008-3 izdano 31. 1. 
2008, Odlok o komunalnem prispevku 
pa je bil objavljen 15. 5. 2008. 
Menjalno pogodbo s katero je obči
na del zemljišča na katerem stoji po
slovno stanovanjski objekt, oddala v

Republike Slovenije, gospod Borut Pa
hor, ki je bil tudi slavnostni govornik. 
Predsednik republike se je uvodoma 
zahvalil za povabilo ter poudaril, da 
se z veseljem odzove vabilom mladih 
ljudi in dodal, da mladi pozitivno zre
jo v prihodnost, kar v teh težkih časih 
naši skupnosti primanjkuje. »Vedno, 
ko nam je težko, imamo dve možnosti. 
Prvo, da se vdamo v usodo misleč, da 
je močnejša od nas, ali pa, da se bori
mo in skupaj oblikujemo našo usodo. 
Mladi to borbenost imajo«, meni pred
sednik, saj imajo po njegovem prav oni 
karakterne lastnosti, ki so pomembne 
za izhod iz krize.
Veseli smo, da so se našemu povabilu 
ob dnevu šole odzvali tudi člani dru
štev v občini, s katerimi že dlje časa 
zelo dobro sodelujemo. Tako so člani 
društev aktivno sodelovali pri obliko
vanju in izvedbi kreativnih delavnic, ki 
smo jih pripravili za naše učence. Rea-

solastništvo lastnikov (577 m2 ostali 
lastniki -119 m2 občina Gorišnica) za 
izgrajeno ploščad pred stavbo in dve 
garaži v stavbi, ki so sedaj v lasti Ob
čine, pa smatram za gospodarno in v 
dobro Občine Gorišnica.
Zraven navedenega je Občina za po
slovni stanovanjski objekt izdelala 
projektno dokumentacijo v vrednosti 
46.103C in izvedla rušitev v znesku 
20.7970 (oboje na podlagi Zakona o 
javnih naročilih) in si s tem zagotovila 
vpliv pri odločanju oblike in vsebine 
poslovno stanovanjskega objekta, kar 
je bil naš cilj.
Občina Gorišnica ni iz proračuna za 
namen izgradnje poslovno stanovanj
skega objekta Gorišnica družbi Gradis 
izplačala niti Evra sredstev.

liziranih je bilo več kot 16 delavnic, k 
sodelovanju pa smo povabili tudi ba
bice in dedke naših učencev. 
Nekatere kreativne delavnice je 
obiskal tudi predsednik republike, 
gospod Borut Pahor. Na novinar
ski delavnici je z mladimi delil svoje 
osnovnošolske vtise, predstavniki 
otroškega parlamenta šole pa so mu 
postavili marsikatero zanimivo vpra
šanje. Na vprašanje, kaj lahko kot 
predsednik republike stori, da bo Slo
venija uspešna država, je predsednik 
dejal, da meni, da lahko največ za 
uspešno državo naredi s prizadevanji, 
da ostanemo povezani kot skupnost, 
ne glede na razlike med nami. Pre
pričan je tudi, da mladi niso odvisni 
samo od nasvetov starejših, saj so 
»borbena in kreativna generacija, ki 
si bo zaradi zmagovalne miselnosti 
upala poseči po zvezdah«, je pogovor 
z mladimi zaključil predsednik.
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DRUŠJVO UPOKOJENCEV GORIŠNICA
Tilčka Šuman, koordinatorica projekta

PROJEKT »STAREJŠI ZA STAREJŠE« 
V LETU 2013

druženje, sprehodi, prevoz k zdravniku, pomoč pri hišnih opravilih, 
dostava iz trgovine, dostava hrane in drugo. S prostovoljci in predsed
nikom DU smo se sestajali na dva meseca z namenom, da smo pripravili 
plan obiskov, poročali o delu in se posvetovali o problemih in dogodkih na 
terenu. Dve novi prostovoljki sta opravili izobraževanje za opravljanje pro
stovoljstva. Koordinatorica se je udeleževala sestankov koordinatorjev 
v Ptuju. Vsi koordinatorji pa so se zbrali na letnem izobraževanju v Izoli.

"Cilj projekta je organiziranje potrebne 

pomoči pri starejših od 69 let. "

Prebivalstvo področja v katerem živimo se stara. Vsak starejši človek želi 
jesen življenja preživeti doma v svoji hiši, stanovanju ali v znani in prijazni 
sredini. Zato se bomo trudili mlajši starejši prostovoljci sodelovati in de
lati z namenom, da bo kvaliteta življenja starejših ljudi vredna življenja. 
Pri tem je zelo pomembna pomoč širše družbe.

Slavica Rozman

PREDSTAVLJAMO SE

Projekt Zveze društva upokojen
cev Slovenije z naslovom »Starejši 
za višjo kakovost življenja doma« 
(skrajšano: »Starejši za starejše«), 
je zaživel v društvu upokojen
cev (DU) Gorišnica konec leta 
2011. V projekt sta vključeni tudi 
DU Muretinci in Zagojiči. Pri iz
vajanju projekta je pomembna 
pomoč občine, ki nam po pogodbi 
omogoča uporabo podatkov oseb v 
skladu z varstvom osebnih podat
kov.
Cilj projekta je organiziranje 
potrebne pomoči pri starejših od 
69 let. Naloga vseh, ki so vključeni 
v projekt pa je, da najdemo 
osamljene, onemogle in pomoči 
potrebne. Za tiste, ki so potrebni 
pomoči prenesemo potrebe do 
odgovornih v javnih zavodih (CSD 
in ZD-patronaža), humanitarnim 
organizacijam (RK, Karitas) ali 
občini. Naš namen je, da skušamo 
vplivati na večjo odgovornost 
civilne družbe na skrb za starejše. 
Dve leti delovanja na projektu nam 
je prineslo več izkušenj. Delo je 
potekalo pretežno na terenu. Delo 
je bilo zanimivo, a pogosto zelo 
naporno. Za delo na terenu je bilo 
aktivnih 15 prostovoljcev. Po zbra
nih informacijah in vtisih na terenu, 
je bilo potrebno vnesti podatke v 
računalnik . Nato je sledilo sode
lovanje in dogovarjanje z instituci
jami, humanitarnimi organizaci
jami ali občino. Poskrbeli smo, da 
smo dobili povratne informacije 
ali je bila pomoč nudena in komu 
(npr. :preselitev v dom, odhod v 
bolnišnico, denarna pomoč...)
Zelo smo zadovoljni, da smo 
pomagali trem osebam, ki so bile 
potrebne pomoči, da so pomoč 
preko naštetih institucij tudi dobile. 
Od vstopa društva v projekt, do 
konca leta, je bilo vključenih 543 
oseb starejših od 69 let. Prostovolj
ci so v tekočem letu opravili 498 
obiskov od teh je bilo 34 prvih obis
kov z anketiranjem, 450 ponovnih 
obiskov in 14 ostalih. Od ponovnih 
obiskov so bile opravljene pomoči 
75. osebam. Med pomoči štejemo:
6

Smo upokojenke, članice DU 
Gorišnica, ki se družimo v ročno- 
delskem krožku. Glede na našo 
zrelost, izkušnje, radoživost in lju
bezen do lepega, smo si nadele 
ime “Cvetje jeseni”.
V krožku smo upokojenke različnih 
starosti (od 51 do 91 let), različnih 
poklicev, druži nas ljubezen do ust
varjanja.
Kaj ustvarjamo? Ukvarjamo se 
predvsem z vezenjem, kvačkan
jem, pletenjem, izdelavo rož iz 
odsluženih nogavic in še kaj bi 
se našlo. Vezemo prte in prtičke, 
ki jih okrasimo s kvačkano čipko,

kvačkamo prtičke, prte, razna 
oblačila, pletemo šale, rokavice, 
nogavice, puloverje, vsaka izdeluje 
tisto, kar najbolje zna in kar ji je 
všeč.
Dobivamo se ob sredah dopoldan 
v prostorih društva. Ob vsakem 
srečanju postavimo na ogled 
izdelke, ki so nastali od zadnjega 
srečanja. Kot sem že navedla, gre 
za izredno pisano paleto izdelkov, 
ki si jih natančno ogledamo, poh
valimo, manj izkušene povprašamo 
mojstrice za kakšen nasvet, včasih 
tudi kaj dobronamerno pokritizira
mo. Velikokrat se ob kakšni kritiki



nasmejemo in uporabimo izrek 
»vsake oči imajo svojega malar- 
ja«. Po ogledu izdelkov se lotimo 
dela, ki ga popestrimo s prijet
nim klepetom in kavico (klepet je 
naše zdravilo za živce) in dveurno 
srečanje mine, kot bi mignil. Ven
dar se vedno ne ukvarjamo le z de
lom, proslavimo rojstni dan vsake 
članice, jo obdarimo z lončnico in 
ročno izdelano vizitko z besedilom,

ki je posebej namenjeno vsaki 
posameznici.
Seveda svoje izdelke pokažemo 
tudi na razstavi, ki jo priredimo vsa
ki dve leti, običajno ob občinskem 
prazniku.
Da je naše delo opaženo med 
sokrajani, dokazuje množičen ob
isk razstave . Na razstavi obiskov
alce razveselimo z majhnimi ročno 
izdelanimi darilci, kijih v ta namen

izdelujemo ob naših srečanjih. 
Razstava bo zopet letos, v mesecu 
juliju in takrat vas vljudno vabimo, 
da pridete v Gorišnico, lep kraj 
na Ptujskem polju, ki se ponaša 
z etnološko znamenitostjo 
Dominkovo domačijo, s prijaznimi 
in veselimi ljudmi.

Ludvik Purgaj, vodja sekcije

“VISEČE
KEGLJANJE”

Ni res, da bi starejši človek moral 
čepeti doma. Pojdite med ljudi, 
sebi primerne, zaupajte se komu 
in vse bo spet lažje. Če k tem vr
linam dodamo še gibanje, potem 
smo dosegli to, česar smo v jeseni 
življenja najbolj potrebni.
Športna panoga »viseče kegl
janje« je pri DU Gorišnica zelo 
razširjena in poteka že osmo leto. 
Po večletnem prizadevanju društev 
upokojencev Slovenije, je na 
komisiji ZDUS za šport, rekreacijo 
in gibalno kulturo dne 23. 7. 2012 
bilo viseče kegljanje sprejeto med 
državne športne igre. Takrat so pri
pravili tudi pravila, ki jih upošteva 
tudi naša sekcija. Sedaj se bomo 
prijavljali na pokrajinska in državna 
prvenstva.
S tremi ekipami sodelujemo tudi v 
medobčinski ligi občine Ormož. V 
letu 2011 smo ustanovili občinsko 
ligo občine Gorišnica. Na tek
movanjih se zbere od 120 - 200 
članov društva. Osvojili smo že 13 
moških in 9 ženskih pokalov, kateri 
nam danes krasijo naše društvene 
prostore. Moška ekipa je osvojila 
prehodni pokal v trajno last.
V počastitev občinskega praznika 
organiziramo tekmovanje za po
kal občine Gorišnica. Vsako leto se 
udeležimo tudi vaške olimpijade. V 
letu 2013 je sodelovalo 9 moških 
in 5 ženskih ekip.
V letu 2013 sta prvo mesto osvo
jili moška in ženska ekipa iz vasi 
Gorišnica. Posamezno je največ 
točk dosegla Anica Zebec iz ženske 
ekipe Formin in Drago Cvetko iz 
moške ekipe Gorišnica.
Dobro smo pričeli leto 2014, saj je

na tekmovanju na Kogu 17.1. ženska ekipa iz Gorišnice osvojila 1. mesto 
med 16. skupinami.
Zahvala za vse dosežke gre našemu dolgoletnemu vodji Jožetu 
Janžekoviču. Na njegovo željo smo ga letos 10. 1. 2014 razrešili in so
glasno na njegovo mesto izvolili Ludvika Purgaja. Tajniška dela nam 
še naprej vodi Mojca Toplak, ki poskrbi, da so naša tekmovanja dobro 
vodena. Ker se v celoti financiramo člani sami, nam pri pobiranju malic 
in prevozov pomaga Drago Cvetko. Ker ob tekmovanjih pogostimo vse 
nastopajoče, se ženske ekipe trudimo vsaka po svoji moči, da pripravimo 
kavo in pecivo.
V veliko podporo nam je naš predsednik Vili Horvat. Zahvala za vsak po
sluh pri naših težavah gre tudi občini Gorišnica in našemu županu, Jožetu 
Kokotu.
Želimo si dobrega sodelovanja še naprej in veliko športne sreče na naših 
tekmovanjih.

Frida Zorli

99 LET KRISTINE MUNDA

Kristina MUNDA iz Zamušanov 
v občini Gorišnica, je praznov
ala častitljivi 99. rojstni dan. Je 
najstarejša članica DU Gorišnica, 
zato smo jo ob tej priložnosti obis
kali predstavniki društva. Našega 
obiska se je zelo razveselila. Sku

paj s slavljenko smo zapeli Zdrav
ljico, ji nazdravili in ji izročili darilo. 
Čeprav je vse življenje delala na 
kmetiji in skrbela za družino, je pri 
teh letih še kar dobrega zdravja. 
Sama pove, da le slabo vidi in pri 
hoji si pomaga s »hojico«, drugače 
pa ne rabi nobenih zdravil in je še 
zelo bistrega uma.
S pokojnim može sta vzgojila tri 
otroke, dve hčeri in sina, kateri 
skrbi za njo. Jesen življenja pa ji 
lepša šest vnukov in sedem prav
nukov.
Od odhodu smo ji zaželeli obilo 
zdravja in ji obljubili, da jo ob 100 - 
letnici obiščemo s torto.

7

VE
ST

I IZ
 V

A
SI

 I DR
U

ŠT
VA



VE
ST

I IZ
 V

AS
I DRU

ŠT
VA

DRUŠTVO UPOKOJENCEV GORIŠNICA
Albin Šumenjak

JESENSKI BISERI

Jesenski biseri v DU Gorišnica delujemo v novi zasedbi eno leto. Sodelovali smo na najrazličnejših dogodkih v 
naši občini in drugod. Naše igranje in petje je povezano z druženjem z ljudmi, ki radi igrajo in pojejo. Skladbe, ki 
jih igramo in pojemo, so skladbe naših staršev in prastaršev. Prvi kazu je Angela Drevešek, drugi kazu je Angela 
Hameršak, harmonika je Albin Šumenjak, lončeni bas je Marija Kolarič in kad bas je Franc Drevenšek. Večkrat 
nam s citrami program popestri Marija Kolarič.

FOLKLORNA SKUPINA GORIŠNICA
Sandra Sok

FOLKLORNE ZANIMIVOSTI

Ustvarjalni zagon folklorne skupine 
Gorišnica, ki letos obeležuje že 12 
let delovanja, je še vedno usmerjen 
v raziskovanje in zbiranje ljudskega 
izročila s področja Ptujskega polja,

Slovenskih goric in Haloz. V svojih 
odrskih postavitvah poustvarjamo 
dediščino naše kulturne preteklos
ti, starih ljudskih običajev, pesmi, 
plesov in iger.

Folklorna skupina letos prvič delu
je pod mentorstvom gospe Klavdi
je Vozlič. Pod njenim strokovnim 
vodstvom smo izvedli nastope na 
različnih prireditvah, saj se vedno z 
veseljem odzovemo povabilu druge 
skupine ali posameznikov in pred
stavimo naše šege in navade tudi 
izven meja naše občine. Izpostaviti 
velja nastop na prireditvi ob kul
turnem prazniku v športni dvorani 
v Gorišnici, ko smo prvič skupaj 
zaplesali plesalci otroške folklorne 
skupine OŠ Gorišnica in odrasle 
folklorne skupine PD Ruda Sever 
Gorišnica. Poželi smo zelo dober 
odziv občinstva, ki nam daje moti
vacijo in vzpodbudo za delo naprej. 
Godci in vsi ostali, ki so vam petje 
ter ples pri srcu, pridružite se 
našim folklornim vrstam, da sku
paj ohranimo naše ljudsko izročilo 
za poznejše rodove. Več informacij 
o delovanju skupine dobite na tele
fonsko 041378 359 (Klavdija).

“Godci in vsi ostali, ki so vam petje ter ples 

pri srcu, pridružite se našim folklornim vrstam, 

da skupaj ohranimo naše ljudsko izročilo za 

poznejše rodove. ”

A/vVVVWWNAAA/VVW\AAAA/vVvV\
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DRUŠTVO UPOKOJENCEV ZAGOJIČI
Marija Bezjak

PREDSTAVITEV DRUŠTVA 
UPOKOJENCEV ZAGOJIČI

Društvo upokojencev Zagojiči 
šteje okrog 190 članov iz raznih 
vasi občine Gorišnica, nekaj pa 
tudi iz drugih občin. V društvu je 
domačnost in dobra volja, zato se 
člani radi srečujejo in družijo in si 
tako polepšajo monotoni vsakdan. 
Organizirajo se razne prireditve: 
občni zbor, pikniki, zaključek leta in 
še kaj. Izletov seje včasih udeležilo 
veliko članov, zadnje čase pa pre
cej manj. Lansko leto so bili v 
Rimskih termah, leto prej pa so 
obiskali Brezje in mestece Tržič. 
Posebej pa jim je ostalo v spominu 
srečanje slovenskih upokojencev 
na Pokljuki. Tam so upokojenci 
iz Zagojičev zbujali pozornost z 
rumenimi kapami, ki jim jih je po
darila občina Gorišnica. Takoj po 
prihodu na prizorišče srečanja so 
jih ustavili novinarji in jih spraševali 
od kod prihajajo, iz katere občine 
so in podobno. Eno kapo pa so 
podarili takratnemu predsedniku 
države Danilu Turku, ki si jo je takoj 
nadel na glavo. Zbujali pa so pozor
nost tudi z veselim razpoloženjem 
in petjem, saj so imeli s sabo har
monikarja.
Člani društva upokojencev Zagojiči 
že nekaj let prijateljujejo z društvom 
upokojencev Škocjan na Dolen
jskem. Medsebojna srečanja so ve
dno posebno doživetje za vse. Eno 
leto pridejo upokojenci iz Škocjana 
na Štajersko, naslednje leto pa se 
zapeljejo upokojenci iz Zagojičev 
na Dolenjsko. Zadnje tako srečanje 
je bilo oktobra 2013 v Zagojiči h. 
Zanimanje za to srečanje je bilo na 
Dolenjskem tako veliko, da je bil 
avtobus premajhen in so imeli še 
dodatno vozilo. Za take priložnosti 
se posebej izkaže osebje hotela 
Botra, ki pripravi okusno malico. 
Članice društva Zagojiči pa so 
spekle obilo raznovrstnega peciva. 
Ekipe obeh društev so se pomerile 
v ribolovu, pikadu in visečem keg
ljanju. Najboljše pa so dobile po
kale. Namen vsega tega pa ni tek
movalnost, pač pa veselo druženje, 
ki ga spremljata glasba in petje. 
Prav lepo je slišati, ko Štajerci

in Dolenjci zapojejo skupaj. Treba je še povedati, da se upokojenci iz 
Škocjana ne morejo načuditi štajerski gostoljubnosti in prijaznosti, tako 
da zahval ni ne konca ne kraja.
V društvu upokojencev Zagojiči je nekaj pevskih skupin, dva harmoni
karja in še drugi glasbeniki, ki popestrijo razne prireditve. Najbolj aktivni 
pa so športniki, ki igrajo pikado in viseče kegljanje. Poleti se srečujejo 
tedensko v vaškem domu in na »gmajni«, kjer so naprave za viseče kegl
janje in balinanje. Pozimi pa si krajšajo puste dneve v fitnes centru Feguš, 
kjer so dobili svoj prostor za sestanke in športne aktivnost. Za vse to je

A/WVWWW\AAAAWvVW\WAA

Izlet na Gorenjskem

Srečanje na Pokljuki

/W\AAA/WWVWWWvWVVW\M

najbolj zaslužen športni referent društva Janez Horvat.
Razen vseh teh dejavnosti pa v društvu ne izostane skrb za starejše 
člane, ki jih člani upravnega odbora obiščejo po potrebi, vedno pa ob 
koncu leta, ko jim prinesejo koledarje in darila. Pred dvema letoma so 
obiskali najstarejšo članico društva Marijo Pavalec, ki bo letos dopolnila 
100 let, in jo skromno obdarili. Dve članici (včasih jih je bilo več) sta pro
stovoljki, ki delujeta v okviru občine Gorišnica. Prostovoljci skozi vse leto 
obiskujejo starejše občane, ki so potrebni pomoči.
Da v društvu upokojencev Zagojiči teče vse gladko so zaslužni člani up
ravnega odbora, predvsem pa predsednik Tone Jurič, ki se sicer zdaj po
slavlja od dolgoletnega predsedovanja, tajnica Anka Feguš, športni refer
ent Janez Horvat in blagajnik Janez Feguš.

9

VE
ST

I IZ
 V

AS
I I D

R
U

ŠT
VA



VE
ST

I IZ
 V

A
SI

 DRUŠ
TV

A

GASILSKA ZVEZA GORIŠNICA 
Davorin Kelenc, tajnik GZ Gorišnica

PESTRO LETO GASILCEV

Gasilce gasilske zveze Gorišnica 
čaka kar pestro leto 2014. Takoj po 
Novem letu je imelo vsako društvo 
Občni zbor. V letošnjem letu ni 
bilo volitev in v nobenem društvu 
ni prišlo do sprememb v vodstvih. 
Forminski gasilci planirajo predajo 
vozila GVM-1 svojemu namenu. 
Vozilo je bilo nabavljeno v letu 
2013, stroški nabave so znašali 
približno 30.0000.
Svojemu namenu bo predano tudi 
vozilo osrednjega društva PGD 
Gorišnica GVC16/25, katerega 
vrednost je približno 228.000C. Ta 
prireditev bo v Gorišnici potekala 
v okviru občinskega praznika in 
praznovanju Dneva gasilca GZ 
Gorišnica. Tudi okroglo obletnico 
bomo praznovali. PGD Muretinci 
letos praznujejo 80 let svojega ob
stoja. 30. maja bo v Gorišnici 30. 
revija pevskih gasilskih zborov iz 
cele Slovenije. Tudi gasilsko godbo 
na pihala bomo lahko takrat slišali. 
Prireditev bo v večnamenski dvora
ni ob 19. uri.
Ženski gasilski pevski zbor GZ 
Gorišnica ima za seboj v svoji 15

letni karieri kar precej nastopov. 
Zagotovo pa si kot posebnost nas
topov lahko zapomnimo nastop na 
nacionalni televiziji RTV Slovenija.
V oddaji Stopimo skupaj, ki je po
tekala v živo, so naše pevke nasto
pile 26. februarja.
V prvih mesecih leta se na nivoju GZ 
Gorišnica izvajata dva tečaja: tečaj 
za vodjo skupine in tečaj za vodjo 
enote. Skupaj oba tečaja obiskuje 
29 tečajnikov. Pomembnejših in
tervencij letos nismo beležili. Je 
pa nam tudi v naši Občini malo 
ponagajal žled. Drevesa iz ceste 
smo odstranili gasilci. PGD For

min in PGD Zamušani so na poziv 
regijskega poveljnika in v skla
du z državnim načrtom zaščite 
in reševanja 5. februarja odšli 
pomagat v Postojno, ki jo je najbolj 
prizadel žled.
Marec je mesec, ko je podrast 
posušena in je s tem povečana 
požarna obremenitev v naravi. Na 
našem področju ne beležimo ve
liko požarov v naravi, hkrati pa si 
želimo, da tako tudi ostane. Občani 
moramo biti posebej pozorni pri 
kurjenju v naravi obrezanega trsja 
in vej dreves.

Ženski pevski zbor GZ Gorišnica

“STOPIMO SKUPAJ 
ZA SLOVENSKE GASILCE”

V sredo, 26. februarja 2014, je RTV 
Slovenija skupaj z Gasilsko zvezo 
Slovenije pripravila dobrodelno ak
cijo Stopimo skupaj za slovenske 
gasilce.
Gostje gasilci so spregovorili o tem, 
kar so doživljali na terenu, ko je 
ogromen del naše narave prekril 
žled in so mnogi občutili stisko, 
mraz, pomanjkanje elektrike, 
nemoč pri skrbi za živali, ujetost v 
svojih domovih. Povedali so, kako 
so pomagali odstranjevati ovire in 
kaj bi bilo s primerno opremo še 
mogoče lažje narediti.
V glasbenem delu oddaje pa smo

ob gasilski god
bi, Janu Plesten
jaku, Modrjanih,
Alešu Klinarju,
Novih spominih nastopile tudi pe
vke Ženskega gasilskega pevskega 
zbora Gasilske zveze Gorišnica. 
Prireditev je vodil Slavko Bobovnik. 
Povabilu Gasilske zveze Slovenije 
za sodelovanje v oddaji smo se z 
veseljem odzvale. V čast in ponos 
nam je bilo na svoj način prisp
evati k dobrodelni akciji, ki je bila 
namenjena zbiranju prispevkov za 
nakup gasilske opreme.
Z navdušenjem pa povemo tudi, da

bomo v letošnjem letu, ko naš zbor 
praznuje 15. obletnico delovanja, v 
Občini Gorišnica prvič v tridesetih 
letih gostili srečanje gasilskih pe
vskih zborov in skupin Slovenije. V 
sodelovanju z Gasilsko zvezo Slo
venije se bo jubilejno, 30. srečanje, 
odvijalo v večnamenski dvorani v 
Gorišnici v petek, 30. maja 2014.
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HUMANITARNO DRUŠTVO SEVEROVZHOD 2012
Humanitarno društvo SV 2012

NOVEMBRSKE POPLAVE 2012

1. decembra 2013 je bilo zara
di novembrskih poplav 2012 in 
ponavljajočih povodnjih širokih 
razsežnosti ustanovljeno Humani
tarno društvo severovzhod 2012 
(kratica Društvo SV 2012). Za 
predsednika društva je bil izvoljen 
Janko Ranti, za podpredsednika pa 
Dominik Bombek. V poglavitni meri 
je k izoblikovanju društva prispeva
la abstinenca državnih organov in 
neodzivnost pristojnih institucij, ki 
v letu dni po poplavah niso odigrali 
svoje vloge, na kar je v izvedenih 
aktivnosti opozorila že Cl Mu reti n- 
ci.
Kritična masa oškodovanih in 
prizadetih v poplavah ter ljudje, ki 
jim ni vseeno za bivalno okolje, se 
je povezala z namenom aktivnega 
in tvornega sodelovanja v smislu 
učinkovite odprave posledic poplav 
in drugih naravnih nesreč, san
acije nastale škode in preprečitve 
naravnih nesreč zaradi človeškega 
faktorja. Društvo je v statutarnih 
določilih namen delovanja opre
delilo kot opravljanje humanitarne, 
okoljevarstvene, naravovarstvene 
in ekološko socialne dejavnosti,

ki si prizadeva za zagotavljanje 
sobivanja občanov z okoljem na 
način, da si človeški faktor ne po
dreja naravnih zakonitosti vodov
ja in ne izigrava drugih naravnih 
danosti. Zasnovani cilji društva so 
ureditev stare struge reke Drave 
in lokalnega vodovja na način, da 
se pred poplavami dolgoročno za-

“Skupaj smo močnejši! ”

varuje življenje ljudi ter odvrne in 
prepreči sleherna škoda občanov 
in da se oškodovancem v popla
vah 2012 povrne nastala škoda. 
Društvo si bo prizadevalo za pod
poro oškodovancem v poplavah, 
naravnih in drugih elementarnih 
nesrečah; informiralo, seznan
jalo z aktualnostmi poplavne 
problematike, vzpostavljalo kon
takte, povezovalo prizadete in 
oškodovane ter delilo medsebo
jna izkustva. Društvo bo kritično 
spremljalo izvajanje sanacijskega 
programa reke Drave in upravl

janje z vodnimi viri, od pristojnih 
služb zahtevalo redni monitor- 
ing poplavnega območja (analizo 
vzorcev prsti nanošenega mulja) 
ter spremljalo porabo sredstev, 
ki se iz naslova koncesijske da
jatve in vodnega sklada stekajo v 
proračun.
Pretekle poplave nepredstavljivih 
razsežnosti so v smislu neod
govornega človeškega faktorja 
povzročile veliko materialno in ne
materialno škodo, v veliki meri je 
bil zamajan naš bivanjski prostor, 
ogrožena so bila naša življenja, 
zdravje in premoženje. Ne dovo
limo, da bi tudi v prihodnosti ne
spametne odločitve, ravnanja in 
neodzivnost odgovornih vplivale na 
našo varnost, prostorsko, okoljsko 
in arhitekturno podobo našega 
kraja, s trajnostnimi posledicami 5: 
za kvaliteto življenja, zato se v znak 
podpore in enotnega nastopa zop- g 
er povzročitelje poplav pridružite £1 
aktivnostim in članstvu Humanitar
nega društva severovzhod 2012. 
Skupaj smo močnejši.

Pevke ljudskih pesmi PDRS Gorišnica

“POJEMO PO DOMAČE - UUDSKO’

Pevke ljudskih pesmi PDRS 
Gorišnica Ivanka, Štefka in Marica 
imamo ljudsko pesem v ušesih že 
od zgodnjega otroštva. Prepevali 
sojo v naših domovih starši in stari 
starši. Pa tudi kakšnega »strica« 
ali »teto« je ob večerih privabila 
domača pesem. Pomenila jim je 
govorico srca: veselje, žalost, ljube
zen, domoljubnost.
Pevke prepevamo pesmi naših 
prednikov s Ptujskega polja, Haloz 
in Slovenskih goric. Pojemo z dušo 
in za ohranitev narodne identitete. 
Pesem nam prežene temne misli 
in polepša trenutke v mozaiku 
časa. Je naš ključ do sreče, ki 
najlepše zveni, ko zapojemo me. 
Dotakne se nas vsaka zvrst ljudske

glasbe. V našem repertoarju pa se 
največkrat pojavljajo hudomušne 
pesmi. Po le-teh smo znane med 
našimi pevskimi prijatelji.
Vsako leto v Moškanjcih organizira
mo prireditev “Tudi mi se imamo 
radi”. K sodelovanju povabimo 
več skupin ljudskih pevcev in god
cev. Ker nas druži ljudska pesem, 
tem skupinam vrnemo nastop na 
srečanjih v njihovih društvih. 
Udeležimo se tudi revij ljudskih 
pevcev in godcev “Pozdrav sos
edu”, ki jo vsako leto organizira 
JSKD Ptuj. Le-ta je tekmovalnega 
značaja. V petih letih sodelovanja, 
smo se štirikrat uvrstile na regijsko 
tekmovanje.
Smo tudi spremljevalna skupina, ki

s pevskimi vložki povezuje odrske 
postavitve naše folklorne skupine. 
Prav tako pa zapojemo pri folklorni 
skupini ptujske bolnišnice.
Ob peti obletnici samostojnega 
dela smo izdale cd z naslovom 
»Gnes v totoj hišici« s svatovskimi 
pesmimi.
Po ljudsko smo pele v filmu 
“Najdenček”, ki je bil posnet v 
našem kraju in okolici.
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DRUŠTVO VINOGRADNIKOV IN VINARJEV ŠTAJERSKI RUTAR
Upravni odbor Društva Štajerski putar

PREDSTAVITEV DRUŠTVA

“Na svetu lepše rožce ni, 

kot je ta vinska trta, 

pozimi spi, spomlad cveti, 

v jeseni pa vince daje.”

Morda so ti verzi pozimi 2004 nav
dahnili skupino entuziastov z idejo 
o ustanovitvi vinogradniškega 
društva. Ideja je dozorela v krogu 
vinogradnikov, ki so ga sestavljali 
Vlado Kelenc, Viktor Šprajc, Franc 
Bezjak, Jože Bratuša, Alojz Vesen
jak, Jurij Cvitanič, Marjan Sok, 
Stanko Brumen, Alojz Žiher, Vlado 
Horvat, Aleksander Cvitanič, Franc 
Tomažič Letonja, Danilo Ivanuša in 
Miran Reberc.

Ustanovni občni zbor 26. 3. 
2004 je do zadnjega kotička na
polnil dvorano gasilskega doma 
Zamušani. Udeležba je bila nad 
pričakovanji. Po formalnem delu 
smo se vinogradniki družili in iz
menjevali mnenja in ideje o de
lovanju društva
Društvo vinogradnikov in vinarjev 
Štajerski putar je bilo tako ustanov
ljeno 26. 3. 2004 v Zamušanih in 
poverjeno v vodenje predsedniku 
Viktorju Šprajcu.
Zastavljen je bil ambiciozen pro
gram dela, ki je bil sestavljen 
iz urnika strokovnih predavanj, 
strokovne ekskurzije, postavitve 
klopotca, martinovanja in seveda 
kot krona vsega Putarski praznik 
z ocenjevanjem vina. Takrat post
avljen okvir dejavnosti se izvaja še 
danes. Od začetka je število članov 
in simpatizerjev društva skokovito

naraslo in se danes ustalilo na ok
rog 100 aktivnih članih.
Kljub težkim časom za vino
gradništvo društvo aktivno sode
luje v Društvu VTC-13 in Zvezi vino
gradnikov Slovenije - Vinis in tako 
sooblikuje kmetijsko politiko na 
področju vinogradništva.

“Če je zidarju po volji vino, 

mu je tudi malta.”

(Tonči Babič)

Če se naslonimo na ta rek se bomo 
še naprej trudili za rast in razvoj 
društva in za obstoj vinogradništva, 
vinarstva in vinske kulture na 
našem območju.

Anton Modlic, predsednik sekcije tamburašev PD Ruda Sever

TAMBURAŠKI ODMEV SKOZI LETO

Za nas tamburaše je bilo pretek
lo leto zelo pestro in hkrati tudi 
uspešno, kajti uresničili smo vse 
zadane plane. Imeli smo veliko 
nastopov, naše znanje smo preiz
kusili na regijski reviji in udeležili 
smo se vseh proslav v občini.
Naše društvo smo obogatili z novi
mi instrumenti, tako da ima danes 
vsak tamburaš svoj inštrument. 
Podmladek skupine je bil zelo 
uspešen in je lani začel s svojimi 
prvimi nastopi.
Vsako leto tudi organiziramo inten
zivne vaje , ki so namenjene vadbi 
za kvalitetnejšo izvedbo skladb. 
Intenzivne vaje pa izkoristimo tudi 
za sproščeno druženje in zabavo. 
Letošnje druženje in nabiranje 
znanja smo imeli v termah Lenda
va, kjer so se nam pridružili starši 
mlajših tamburašev. S tem smo 
se želeli staršem zahvaliti za nji
hovo podporo in skrb, da so mladi 
tamburaši vedno pravočasno na 
vajah.
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“Prav posebej hvala občini 

za nabavo instrumenta 

“čelo”, ki so nam ga po

darili ob 115. obletnici 

obstoja.”

Zahvaljujemo se našemu učitelju 
in dirigentu Boštjanu Polajžarju, ki 
nas predano vodi a na vseh vajah in 
nastopih.
Prav posebej hvala tudi občini za 
nabavo instrumenta „čelo”, ki so 
nam ga podarili ob 115. obletnici 
obstoja.
Na koncu vam sporočamo in vas 
hkrati vabimo, da se nam pridružite 
na samostojnem koncertu, ki bo 
11. maja 2014 v Gorišnici.



L. Ž, VO Cunkovci

90 let Marije Šimenko

Marija se je rodila davnega leta 
1923 v mnogoštevilni kmečki 
družini po domače »Gočlovi« v 
Zagojiči. Med devetimi rojenimi 
otroki so žal kar trije umrli že kot 
dojenčki. To so bili časi, ko so mora
li vsakdanji kruh služiti s težkim 
delom na kmetiji, saj otroci takrat 
večinoma niso nadaljevali šolanja. 
Mladi so se družili na redkih vaških 
veselicah, a družabno življenje je 
bilo kljub temu lepo in kulturno 
bogato. Marija je bila vključena v 
domačo gledališko skupino.
Kot amaterska igralka je nasto
pala med drugim v Miklovi Zali, 
Divjem lovcu, Črni ženi in še bi 
lahko naštevali. Gledališke pred
stave so bile v tistih časih izredno 
lepo obiskane, saj takrat ni bilo 
radia, še manj pa televizije. Večina 
mladih, zavednih Slovencev je bilo 
vključeno v takratna kulturna in 
fiskulturna društva, kot so bili orli

in orlice.
Žal je druga svetovna vojna tudi 
pri Gočlovih globoko zarezala v nji
hova življenja. Marija seje vključila 
v NOB in postala kurirka na TV 
(terenska vojaška postaja), kjer je 
pri prenašanju pošte z ene javke 
na drugo sodelovala s pokojnima 
Francem in Simonom Belšakom, 
pa tudi s sestro pokojnega moža 
Martina Šimenka, Marijo iz Formi
na.
Danes je Marija vsekakor 
naj starejša udeleženka NOB-ja v 
občini Gorišnica. Tudi dva njena 
brata sta med vojno vihro umrla, 
najmlajši bratje umrl po vojni, bil 
je med ustanovitelji Radia Ptuj. 
Po vojni se je poročila z Martinom 
Šimenkom iz Cunkovcev, kjer si je 
ustvarila družino, v kateri sejima je 
rodilo pet otrok, žal je eden že po
kojni. Zdaj jo razveseljuje sedem 
vnukov in kar osem pravnukov.

Marija je še vedno čila in zdrava. Za 
njo vzorno skrbita hčerka Milena in 
zet Franc. Ob njenem visokem jubi
leju sojo obiskali člani VO Cunkovci 
in ji zaželeli vse najboljše.

VAŠKI ODBOR MALA VAS
VO Mala Vas

KANALIZACIJA V MALI VASI

Po večletnem čakanju se je v ob
dravskih vaseh pričela izgradnja 
kanalizacije. Kljub zimi gradnja do
bro napreduje. Izvajalci del Komu
nalno podjetje Ormož dela izvaja 
zelo kvalitetno. Posebej želimo 
povedati, da se dela izvajajo tako, 
da je skoraj ni moteče za vaščane. 
Cesta je vedno očiščena bankine 
in izvozi iz dvorišč pa sproti utrjeni. 
Sočasno z izvedbo kanalizacijske
ga sistema se polaga tudi optično 
omrežje. Električno omrežje se iz 
drogov prestavlja v zemljo. Upa
mo, da bodo ta dela hitro končana 
in se bo lahko naredil pločnik. 
Vaščani dokončanje del z veseljem 
pričakujemo, saj bo potem podo
ba vasi dosti lepša. Posodobljena 
infrastruktura bo vsekakor tudi 
doprinesla k boljšemu življenju. 
Razširjeno cestišče ali pločnik pa 
k večji varnosti na cesti, predvsem 
peščev in kolesarjev.
Vaščani Male vasi smo se že bali,

"Vaščani dokončanje del 

z veseljem pričakujemo, 

saj bo potem podoba vasi 

dosti lepša ”

da so župan in občina pozabili na 
obdravske vasi. Sedaj vidimo, da 
temu ni tako in da se bo končno 
uredila tudi naša vas. Upamo, da 
se bodo vsa dela kvalitetno izvedla.
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VAŠKI ODBOR MALA VAS
Jože Muhič

PRIHOD POMLADI

Sveti Vincenc (22. januar), sveti Val
entin (14. februar) in sveti Gregor 
(12. marec) napovedujejo prihod 
pomladi. Ti prazniki se praznujejo 
točno na te navedene datume, za 
razliko od velike noči, ki pa je pre
makljiv praznik in se praznuje prvo 
nedeljo po prvi spomladanski polni 
luni.
Nedelja pred veliko nočjo je cvetna 
nedelja. V cerkev nesemo k blago
slovu spomladansko zelenje in tudi 
mladike vinske trte, katere rožje 
smo narezali na god svetega Vin
cenca. Mladi poganjki pokažejo, če 
je bila jesenska ali zimska pozeba. 
Na cvetno soboto se zberemo na 
dvorišču pri Grajskih. Razdelimo 
si delo, v dobri uri je polno zelen
ja na dvorišču. Z žico se začne 
vezati šibje in zelenje v presmec. 
Na koncu pa se vse še poveže s

škrobotino. Sredina je sestavljena 
iz treh smrekovih sušic, kar ponaz
arja tri božje osebe. Dolžina pres-

meca pa ponazarja starost gospo
da župnika, in sicer vsak decimeter 
je eno leto.
Domov grede od blagoslova nas 
vaščani pričakajo na dvoriščih ob 
cesti, da prejmejo blagoslovljeno 
zelenje. Pričakajo nas obložene 
mize z raznimi dobrotami. Presmec 
postavimo ob kapeli, ki je ponos 
celotne vasi, njen zvon pa nas poz
dravlja zjutraj, opoldan in zvečer. 
Presmec nato zažgemo ob ma
jskem drevesu.
Pohvaliti moramo mlade vaščane, 
ki se radi vključijo pri delu od pres- 
mecu. Aktivni so pri vseh delih v 
vasi, predvsem pa v gasilskem 
društvu. S skupnimi močmi na vasi 
dokazujemo, da je v slogi moč.

VAŠKI ODBOR MURETINCI 
Mirko Štumpf

KAJ SE DOGAJA V MURETINCIH?

Leti 2013 in 2014 sta za vas 
Muretinci zelo pomembni leti! 
Končno smo dočakali začetek 
izgradnje kanalizacijskega siste
ma. Že dolga leta smo želeli, da bi 
se tudi v naši vasi uredila kanali
zacija, vendar so se venomer poja
vljale ovire, ki so to onemogočale. 
Vse skupaj je vplivalo tudi na samo 
podobo vasi, saj se na račun tega 
tudi ni nič urejalo ostale infrastruk
ture. Bili so trenutki, ko smo že 
obupali. Danes pa so dela v pol
nem teku. Vse to je sedaj poteg
nilo za sabo vse dogajanje v vasi, 
saj so potrebna usklajevanja za 
samo traso, prilagoditev aktivnosti
delu na sami trasi.....  Upamo, da
bo izgradnja kvalitetna, saj je ob 
potoku prečrpališče, ki bo nivojsko 
prečrpavalo vse odplake, ki bodo 
prišle iz smeri Bukovci - Stojnci 
- Muretinci, vemo pa, da nam la
hko kadarkoli Drava zelo zagode 
in povzroči poplave in če zalije to 
prečrpališče, nastane velik prob

lem. Vendar verjamemo v stro
kovnost izvajalca. Vsemu temu 
bo seveda sledila modernizacija 
ostale infrastrukture, ki bo zelo 
polepšala podobo vasi. V načrtu 
imamo razširitev ceste in pločnike, 
ki bodo zelo povečali varnost

pešcev. Tu so otroci, sprehajalci, 
še posebej v večernih urah in ni 
lepšega občutka, kot je občutek 
varnosti. K temu bo pripomogla 
tudi nova cestna razsvetljava. Ven
dar do takrat bo potrebno kar ne
kaj potrpljenja in razumevanja, saj 
vemo, da je vse skupaj povezano z 
zaporami ceste, blatom, stroji na 
cesti...
Vsi se še živo spomnimo novem
brskih poplav leta 2012. Zakaj jih 
omenjam po dveh letih? Zato, ker 
so se vaščani, ki so bili prizadeti v 
poplavah, pa tudi prizadeti iz dru
gih vasi, združili v društvo »Društvo 
Severovzhod 2012«, ki ima cilj najti 
povzročitelja te katastrofe in izter
jati od njega povrnitev škode, ki so 
jo utrpeli. V svojem programu imajo 
tudi spremljanje ureditve struge 
reke Drave in zagotovitev varnosti 
pred poplavami.
O varnosti pred poplavami seve
da zelo razmišljamo tudi ostali 
sovaščani, vaški odbor, občina.
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Eden od ukrepov za varnost pred 
poplavami bo tudi ureditev pro
tipoplavnih jarkov, ker le ti imajo 
velik pomen ob narasli reki Dravi 
in lahko v veliki meri preprečijo za- 
litje stanovanjskih objektov. Drugi 
pomemben del tega so pa seveda 
tudi smeti, ki lahko te jarke zajezi
jo, zato je v aprilu tudi predvidena 
čistilna akcija. Na žalost je še ved
no veliko ljudi, ki raje smeti pelje v 
gozd, kot pa da bi jih doma ločevali 
ali peljali v zbirni center.
V Muretincih je zelo razgibano 
društveno življenje, saj obstajajo in 
delujejo tri društva (DU Muretinci, 
PGD Muretinci in zgoraj omenjeno 
Društvo Severovzhod 2012) in 
Kolesarski klub Muretinci.
Tudi naše DU Muretinci je zelo ak
tivno. S pomladjo se bodo zopet 
začela kolesarjenja, rusko kegl
janje, družabnost... Pomembno je, 
da se ljudje srečujejo, se družijo in 
si tako popestrijo marsikateri dan.
V ta namen je tudi lepo urejeno 
rusko kegljišče in skupni društveni 
prostor ob njem.
Redki so kolesarji rekreativci in 
redki so kolesarski klubi, ki se la
hko pohvalijo, da so se udeležili 
dirke okrog Slovenije (DOS). Letos 
se lahko s tem prvič od svoje usta
novitve pohvali Kolesarski klub 
Muretinci in sicer se bo dirke, ki bo 
trajala od 8. do 11. 5., udeležil Mit-

VAŠKI ODBOR FORMIN
Robert Marin

ja Bezjak. Za lažje razumevanje kaj 
pomeni samo sodelovanje na tej 
dirki: dirka okrog Slovenije (DOS) je 
dirka, ki traja tri dni. V treh dneh oz. 
v najkrajšem možnem času mora 
tekmovalec prevoziti 1230 km. 
Gre za vzdržljivostno preizkušnjo, 
ki se je boji marsikateri poklicni 
kolesar, kaj šele amater. Mitja bo s 
ponosom predstavljal naš kolesar
ski klub. Pot ga bo vodila tudi skozi 
Gorišnico, kjer bo najverjetneje 
imel tudi krajši postanek. To bo 
tudi priložnost, da ga pozdravimo 
in spodbujamo, da vzdrži do konca. 
Namenoma sem pustil za konec 
naše PGD Muretinci. Ker smo 
govorili o poplavah, ni odveč, če 
se jim v imenu vseh prizadetih v 
poplavah 2012 leta še enkrat lepo 
zahvalim za njihovo požrtvovalnost 
in nesebično pomoč. Pred člani 
društva in pa na nek način pred 
vsemi vaščani je velik dogodek, 
saj naše gasilsko društvo letos 
avgusta praznuje 80-letnico ob
stoja. Pri organizaciji in izvedbi te 
prireditve bo potrebno veliko truda, 
volje in časa. Glede na dosedanje 
sodelovanje gasilskega društva in 
vaškega odbora bo prireditev prav 
gotovo dobro izpeljana. V največji 
meri poleg občine Gorišnica so 
prav oni zaslužni, da se naša vas 
razvija in spreminja svojo podo
bo. Za to ni dovolj samo en posa

meznik, ampak vsi, vendar je 
včasih potrebno izpostaviti posa
mezne ljudi in to je vtem času prav 
gotovo Franc (Branko) Strelec, kije 
preživel ogromno časa v brunarici, 
da smo dokončali tako željene pro
store za shrambo. Za kaj gre? V 
letu 2013 smo ob ruskem kegljišču 
uspeli zgraditi skupni društveni 
prostor-skladišče za potrebe VO, 
PGD Muretinci in DU Muretinci, ter 
shrambe za naša štiri stanovanja v 
gasilsko-vaškem domu. Do sedaj 
smo morali veliko stvari imeti 
shranjenih v dvorani, ker drugje 
preprosto ni bilo prostora. Še bolj 
je pa to pomembno za stanovalce, 
ki so bili prepuščeni svoji iznajdlji
vosti, saj niso imeli nobenega 
prostora, kjer bi lahko shranjevali 
stvari, ki jih trenutno ne rabijo. In 
nenazadnje se lepo vklaplja v okol
ico z ograjenim asfaltnim igriščem, 
ruskim kegljiščem in zelenico ok
rog nje.

V imenu vaškega odbora se vsem, 
ki na kakršen koli način pomagate 
pri razvoju in prepoznavnosti 
naše vasi iskreno zahvaljujem 
in vam želim vesele prihajajoče 
velikonočne praznike!

DRAGOCENI MLIN NA FORMINU

Naselje Formin je bilo skozi stoletja 
zaznamovano z mlinskim kolesom, 
katero predstavlja simbol moči 
in napredka. Na Sokovi domačiji, 
ob potoku Zvirenčina stoji izredni 
primerek podeželske arhitekture, 
t.i. Kotni mlin. Zametek delovanja 
predmetnega vodnega mlina datira 
v leto 1775, pri čemerje bil mlin ob
novljen 1874. in 1914. leta, inten
zivno delovanje mlinskega kolesja 
pa je bilo opuščeno po 2. svetovni 
vojni. Po zapisih iz vaške kronike 
sta bila prva posestnika in uprav
ljalna mlina Marija in Janez Sok, 
zadnja lastnica je bila Terezija Sok. 
Kotni mlin na Forminu predstavlja 
edinstveno podeželsko in stavbno 
nepremično kulturno dediščino, ki

je na svojstven način dajala pečat 
tukajšnji krajinski podobi. Tloris 
od pritličja do podstrešja, kakor 
tudi sami arhitekturni gabariti so 
ostali nespremenjeni. Gradba 
je v zunanjščini relativno dobro 
ohranjena, ostrešje kliče po pre
novi, oprema, naprave, mehanizmi 
mlinskih kamnov in inventar so v 
dobrem stanju, zunanje pogon
sko kolo je uničeno, posebnost 
je habitat mokrišča (močvirje), ki 
predstavlja okolico mlina. Tak tip 
nekdanjih gospodarskih poslopij 
znotraj posameznih kmetij je bil 
nepogrešljiv v okviru procesa pre
delave in pridelave prehranjevalnih 
artiklov. Nadstropno zidan mlin je 
ohranil vse kvalitete in značilnosti

tovrstnega tipa gospodarskih 
poslopij. Kotni mlin izpoveduje 
način življenja, ki seje oblikoval v 
tem prostoru skozi čas, povezan z 
mlinarstvom v kontekstu poljedel
stva in živinoreje.
Obnovljeni mlin bi v gotovosti pred
stavljal naložbo prepoznavnosti 
in zagotovil ohranitev redkosti 
kulturne dediščine, je namreč 
edini primer pri nas še tako redko 
ohranjene podeželske stavbne 
dediščine. Kot kulturno tehnični 
spomenik bi služil kot muzej, kot 
povezovalna točka za nadaljnji raz
voj turizma v občini, je nekakšna 
nadgradnja kontekstne vsebine 
Dominkove domačije v Gorišnici. 
Turistom in našim zanamcem bi
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predstavljal podeželsko dediščino, 
tradicijo in kulinariko, ob oživljeni 
strugi potoka bi ponovno vrtenje 
mlinskih koles pripovedovalo o 
življenju, kakršno je nekoč poteka
lo v tej pokrajini.
Geografska umeščenost in lega 
mlina je izrazito posebna, ob bis
trem potoku na obromku vasi, 
v neposredni bližini t.i. Dravske 
kolesarske poti Rl, Evropske peš 
poti E7 in krožne sprehajalne poti 
naselja Formin. Dovolj blizu, a za 
mlinarja še vedno dovolj daleč 
od vsakodnevnega trušča mod
ernega časa. Zanimiva razgledna 
točka popotniku ponudi prijetno 
popestritev sprehoda, doživetje

žuborečega potoka in ribnika se 
sklene s panoramo doživete oko
lice.
Projekt Kotnega mlina je na predlog 
VO Formin pozitivno in spodbudno 
opredelila tudi Občina Gorišnica, ki 
je v zapuščinskem postopku po po
kojni lastnici mlina in dednem do
govoru z dediči pridobila lastništvo 
na mlinu, ter si zadala, da bo v ok
viru razpoložljivih evropskih sred
stev pristopila k obnovi in sanaciji 
impozantne stavbe. Tako se mlinu 
obetajo boljši časi, prednikom v 
spomin in potomcem v opomin, da 
kolesje mlina in prašenje moke ne 
sme utoniti v pozabo.

VAŠKI ODBOR TIBOLCI
VO Tibolci

Veliko načrtovanega in izvršenega, veliko pa nas še čaka

Vaška parcela z igriščem

Vaški odbor Tibolci smo eden 
izmed devetih vaških odborov na 
območju občine Gorišnica.
Tako kot vsi ostali VO si tudi v 
vaškem odboru Tibolci prizade
vamo za napredek, ureditev in 
polepša nje vasi Tibolci. Ker smo 
ena manjših vasi v občini Gorišnica 
in imamo v tem mandatu svojega 
predstavnika v občinskem svetu, 
so pričakovanja vaščanov toliko 
večja. Zato se v vaškem odboru 
trudimo uresničiti zadane cilje in 
na kratko vam realizirano tudi v 
nadaljevanju opišemo.
V vaški skupnosti smo v letu 2011 
očistili južno brežino igrišča na 
vaški parceli ter nasadili smreke, 
da bi preprečili zdrs zemlje na 
igrišče. Opravili smo tudi izravna
vo terena igrišča, posejali travo in 
uredili drenažo terena. Na severni 
strani igrišča smo postavili stebre 
za zaščitno ograjo. Asfaltirali smo 
cesto Strmec - Tibolci (Pritnska), 
uredili bankine od mosta čez reko 
Pesnico do Zamušanov, ter izv
edli manjše gramoziranje ceste do 
hišne številke 19, družine Golob. 
Uredili smo tudi dokumentacijo in 
darilne pogodbe za cesto ter izvršili 
odmero cestne trase. Delno smo 
renovirali znamenito Žnidaričevo 
kapelo (zamenjali stavbno pohiš
tvo, preuredili notranjost, pobarvali 
fasado). Med drugim se pripravili 
tudi PGD projekti za vaški dom.
116

V letu 2012 smo modernizirali cest
ni odsek do družine Golob. Cesto v 
dolžini 360m smo uredili z novimi 
priključki na fekalno kanalizacijo, 
obenem pa tudi poskrbeli za odvod 
meteornih voda. Istočasno pa smo 
poskrbeli tudi za nadaljevanje 
gradnje javne razsvetljave. In sicer 
od hišne št. 5 (Valenko) do hišne št. 
12 ter odcep do hišne št. 15. Obe
nem smo demontirali tudi nadze
meljske kablovode, jih položili v 
zemljo, ob tem pa položili tudi cevi 
za ureditev optičnega voda kabel
skega omrežja. Poskrbeli smo tudi 
za krpanje lukenj na obstoječih as
faltiranih cestah.
Na nogometnem igrišču ob vaški 
parceli je bila nameščena zaščitna 
mreža, zgradili in opremili pa smo 
tudi igrišče za viseče kegljanje. Re
alizirali smo organizacijo vaškega 
piknika na parceli s solidno 
udeležbo. Udeležili smo se tudi 14. 
vaške olimpijade občine Gorišnica

in kljub skromni udeležbi dosegli 
zavidljive rezultate.
V mesecu aprilu 2013 smo orga
nizirali čistilno akcijo, katero smo 
kljub manjši udeležbi vaščanov iz
vedli po programu.
Z uporabniki vaškega vodovoda 
Tibolci - Prerad smo izvedli skupni 
sestanek uporabnikov in jih informi
rali o nadaljni uporabi in plačilu 
dolga za porabljeno vodo. Izveden 
je bil popis porabe in plačilo dolga, 
obenem pa smo se dogovorili tudi 
o nadaljnih aktivnostih. Uporabniki 
vaškega vodovoda so prejeli navo
dila in predračune za posamezni 
priklop na javni vodovod, ki poteka 
na tem območju vasi.
V skladu z občinskim programom 
za ureditev dokumentacije o 
izgradnji kanalizacijskega in na
makalnega sistema, smo zagotovili 
podpise služnostnih pogodb last
nikov zemljišč.
Vaščani so se množično udeležili



15. vaške olimpijade in dosegli 
zelo dobre rezultate.
Velika udeležba seje pokazala tudi 
na vaškem pikniku, ki smo ga mes
eca avgusta izpeljali odlično.
V mesecu decembru je bil pričetek 
izgradnje namakalnega sistema 
tudi na našem območju.
V letu 2014 pa končno pričakujemo 
sprejetje občinskega prostorske
ga načrta Občine Gorišnica, ki je 
sedaj v razgrnitvi. S tem bi dočakali 
začetek težko pričakovane grad
nje vaškega doma Tibolci, kjer bi 
vaščani končno dobili svoj družbeni 
prostor, kakršne ostali vaščani ko
ristijo v svojem okolju že več kot pol 
stoletja.
Na koncu naj še omenimo občino 
Gorišnica, brez katere bi naša dela 
in cilji bili težko izvedljivi, zato se 
občini zahvaljujemo in upamo, da 
bo sodelovanje še naprej potekalo 
dobro in korektno.

Novo zgrajena razsvetljava in cesta

OŠ GORIŠNICA OŠ GORIŠNICA
Renovirana Žnidaričeva kapela

DELAVNICE RAČUNALNIŠKE DELAVNICE
SIMBIOZA ZA STAREJŠE NA NAŠI ŠOLI

V tednu od 21. 10 do 25. 10 so na 
naši šoli potekale delavnice Sim
bioza.
Na delavnicah smo mlajši pros
tovoljci: Mitja Šegula, Aleš Zavec, 
Sabina Šegula, Aleksandra H. Bez
jak, Suzana Vaupotič, Aljaž Zorko 
in Žiga Tilli učili starejše občane 
naše občine uporabe računalnika. 
Na delavnice seje prijavilo kar 12 
vedoželjnih tečajnikov. Letošnje 
teme so bile: Računalnik, moj pri
jatelj (osnove računalnika; MS Of
fice VVord, Slikar...), Klik v svet (in
ternet), Brez elektronske pošte ne 
gre (e-pošta), Povežimo se (Face- 
book) in Svet mobilne tehnologije. 
Delavnice so potekale že tretje leto 
zapored.
S samo izvedbo smo bili zado
voljni mi, prostovoljci, še bolj pa 
seveda naši občani, ker so dobili 
veliko novih koristnih informacij in 
računalniškega znanja.

Zaradi dobrega obiska delavnic 
SIMBIOZA, smo se na občini odločili, 
da organiziramo brezplačne raču
nalniške delavnice za starejše v 
sodelovanju s OŠ Gorišnica. Tako 
so delavnice potekale v času 
šolskih počitnic, v tednu od 24. 
do 28. februarja. Organizirali smo 
začetni tečaj, ki ga je vodil Aleš Za
vec in nadaljevalni tečaj, ki ga je 
vodil Mitja Šegula.
Na začetni tečaj se je prijavilo 12 
tečajnikov, medtem, ko se je na 
nadaljevalni tečaj prijavilo 8 tečaj

nikov. Nekateri so se odločili za 
udeležbo na obeh tečajih. Spoznali 
so osnove računalnika, MS Office 
VVord, Excel, Slikar, Internet (splet), 
e-pošta.
Z obiskom in sodelovanjem 
udeležencev smo bili zelo zado
voljni, prav tako udeleženci sami, 
saj so pohvalili naše delo in se že 
zanimali kdaj bodo organizirane 
naslednje računalniške delavnice.
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OŠ GORIŠNICA
Andreja Kolarič, koordinatorka Ekošole

^ošo.

EKOŠOLA KOT NAČIN ŽIVLJENJA

OŠ Gorišnica je že drugo leto 
vključena v mednarodni pojekt 
Ekošola. Glavni cilj slovenske 
Ekošole je vzgoja otrok in mladost
nikov, da bi jim skrb za okolje 
in naravo postala del življenja. 
Prioritetne naloge so razvijanje 
pozitivnih medsebojnih odnosov, 
vzgoja za zdrav način življenja in 
učinkovita raba naravnih virov ter 
spodbujajne kreativnosti in inova
tivnosti.
Ker želimo slediti tem ciljem, 
smo v tem šolskem letu podpisali 
Ekolistino. Ob tem pomembnem 
dogodku smo na dvorišču zasadili 
tudi 10 dreves, da bo naše okolje 
prijaznejše in lepše.
V začetku šolskega leta smo sode
lovali v projektu Tradicionalni slov
enski zajtrk, vključeni pa smo tudi 
v projekt Shema šolskega sadja 
in zelenjave. Oba projekta sta na
menjena ozaveščanju o zdravem 
načinu prehranjevanja. Pripraviti 
znamo tudi zdrave in okusne ob
roke. Pravkar smo se udeležili 10. 
sejma Altermed v Celju, kjer so se

naši učenci predstavili s pripravo 
zdravih namazov. Na tem sejmu 
pa nismo samo kuhali. Plesalci so 
pripravili e ko modno revijo, na kat
eri so zaplesali v oblačilih, izdela
nih iz odpadnih materialov. Ob tej 
priložnosti so učenci 7. razredov 
v okviru natečaja Eko-paket pod 
mentorstvom učiteljev Tine Brod- 
njak Kokot in Boštjana Rihtarja 
prejeli tretjo nagrado za izdelan 
animirani film na temo recikliranje 
odpadne embalaže.
Ves čas so aktivni naši mladi 
poročevalci, ki vztrajno pišejo 
članke in nas opozarjajo na odgov
orno ravnaje z okoljem.
Kmalu bomo začeli urejati šolski 
vrt. Posadili in posejali bomo zelen
javo in uredili zeliščni vrt. Vse to 
bodo počeli učenci eko krožka in 
podaljšanega bivanja ter tisti, ki 
so vključeni v projekt Popestrimo 
šolo.
Pomembna naloge Ekošole je us
trezno ravnanje z odpadki, zato že 
vse leto pridno zbiramo stari papir.

^ORIŠV^

Pred kratkim smo v avli postavili 
koše za odpadne tonerje in kartuše 
ter posebno škatlico za odpadne 
baterije. Še vedno pa zbiramo 
zamaške, ki bodo malemu Niku 
pomagali do dodatne zdravstvene 
oskrbe.

*****

Ekošola

Na sejmu Altermed v Celju

ZDRAVO, OKUSNO IN DOMAČE

Kako pripraviti zdrav obrok, ki je okusen, pri tem pa 

uporabiti živila, pridelana v domačem okolju?

po odgovor smo se odpravili k 
našim babicam, ki so znale pove
dati: „Kruh pa luk, pa je južna 
vkup.".
Šest učencevje na degustacijskem 
odru 10. sejma Altermed v Celju, 
pod mentorstvom Aleksandre 
Bračič in Andreje Kolarič prikazalo 
pripravo dveh namazov. To pred
stavitev so poimenovali »Z njive na 
krožnik«, saj so uporabili sestavine, 
pridelane v našem domačem 
okolju - ptujski luk, bučno olje in 
bučna semena. Uporabili so še 
skuto in domači kruh iz krušne

peči in okusna ter zdrava malica je 
bila pripravljena.
Za vse, ki želite preizskusiti, doda
jamo recepte in fotografije.

Čebulni namaz s skuto:
• skuta
• drobno nasekljan ptujski luk
• sol
• nekaj kapljic bučnega olja
• bučna semena
• domači kruh

Namaz iz čebule in jajc:
• 5 trdo kuhanih jajc
• sol
• nekaj kapljic bučnega olja
• drobno nasekljan ptujski luk
• domači kruh
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EKO MODNA REVIJA IN PLES

Na naši šoli imamo odlične plesalce, ki nas vedno znova presenečajo s svojimi nastopi. Na sejmu Altermed 
je nastopalo 18 učencev, ki so se na predstavitvenem odru pod mentorstvom Irene Forštnarič in Tine Brodn- 
jak Kokot ter koreografinje Božene Krivec, izkazali v vlogi manekenov in plesalcev. Ob tej priložnosti so bili 
oblečeni v prav posebna oblačila, ki sojih zasnovali, oblikovali in tudi izdelali učenci na tehniškem dnevu. 
Uporabili so različne odpadne materiale: papir, plastične vrečke, vrečke od čipsa in piškotov, plastične cevi, 
jogurtove lončke in stare zgoščenke. S tem so navzoče opozorili na razumno in odgovorno ravnanje z odpadki. 
Najprej so se naši manekeni sprehodili po odru in predstavili oblačila, ob tem pa prikazali tudi pristne medse
bojne odnose, nato pa so se spretno zavrteli v ritmu angleškega valčka.

VRTEC GORIŠNICA
Petra Tomažič, koordinatorka Ekovrtca

EKOVRTEC GORIŠNICA

“Naravo smo dobili od prednikov samo na posojo 

in prav je, da jo ohranimo za kasnejše rodove."

Program Ekošola je mednarod
no uveljavljen program celostne 
okoljske vzgoje in izobraževanja, 
namenjen spodbujanju in večanju 
ozaveščenosti o trajnostnem raz
voju med otroki, učenci in dijaki 
skozi njihov vzgojni in izobraževalni 
program ter skozi aktivno udejst
vovanje v lokalni skupnosti in širše.

Temelj odgovornega odnosa do 
okolja ni le posredovanje in prido
bivanje znanja, ampak dejavno 
spreminjanje kulture obnašanja in 
ravnanja. Ekošola je metodološko 
in mednarodno primerljiv program 
z medpredmetnim povezovanjem 
znanja za življenje, ki razvija od
govoren odnos do okolja, narave 
in bivanja nasploh. Temelji na 
metodologiji 7 korakov. Predstav
lja postopek dela posamezne 
ustanove, da pridobi oziroma ohra
ni t. i. zeleno zastavo kot najvišje 
priznanje oziroma prepoznavni

znak, da spada v mednarodni pro
gram Ekošola.
Glavni cilj slovenskega programa 
Ekošola je vzgoja otroka in mladost
nika, da skrb za okolje in naravo 
postane del življenja.

Drugi cilji so:
• uvajati vzgojo in izobraževanje 

za okoljsko odgovornost,
• spodbujati in večati 

kreativnost, inovativnost ter 
izmenjavo idej,

• učinkovita raba naravnih virov 
(voda, odpadki, energija)

• povezovati okoljska vprašanja 
z ekonomskimi in socialnimi,

• razvijati pozitivne medsebojne 
odnose,

• sodelovati pri preprečevanju in 
odpravi revščine,

• vzgajati in izobraževati za 
zdrav način življenja v zdravem 
okolju.

V našem vrtcu smo se s šolskim 
letom 2013/2014 priključili v pro
jekt Eko vrtec. V tem šolskem letu 
nas čaka kar nekaj nalog. Vsa
ka igralnica si je že uredila mini 
ekološki otok, kjer ločujemo od
padke. Poudarek smo dali na ust
varjanje iz odpadnega materiala. 
Starši in otroci skozi leto prinašajo 
razne odpadne materiale, s kat
erim otroci lahko ustvarjajo. To so 
kartoni, škatle, papir, blago, plas
tenke, naravni material itd. Pozorni 
smo tudi na varčevanju z energijo. 
Otroci iz starejših skupin so nari
sali opozorila za ugasnitev luči, 
varčevanje s papirnatimi brisačami 
in vodo. Organiziramo tudi zbiralne 
akcije, kot je zbiranje zamaškov. 
Pri tej zbiralni akciji smo aktivni 
vsi zaposleni, otroci in starši. Ure
dili smo eko kotiček, kjer preko 
obvestil vabimo v sodelovanje tudi 
starše. V tem šolskem letu smo se 
odločili za naslednje projekte: Med 
kot hranilo in sladilo - Tradicionalni 
slovenski zajtrk, Zdrav življenjski 
slog, Ekobranje za ekoživljenje - 
branje literature z ekološko tema
tiko, Voda, Odpadki.
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OS GORIŠNICA

FILMSKI FESTIVAL
Pred sedmimi leti je na šoli, pod 
mentorstvom g. Boštjana Rihtar
ja, zaživel festival z imenom Zlati 
klas, katerega obseg iz leta v leto 
povečujemo in mu tako dodajamo 
vedno večji pomen. Gre za med
narodni filmski festival, ki je letos 
že sedmi po vrsti. Udeležujejo se 
ga učenci in dijaki do 18. leta ter 
ustvarjalci v kategoriji profesional
ni otroški in mladinski film. Njihove 
izdelke, razvrščene v kategorije do
kumentarni film, igrani film ter ani
mirani film, ocenjuje mednarodna 
tričlanska strokovna žirija, ki svojo 
oceno strokovno utemelji, organi
zator pa jo bogato nagradi. Letos 
so mladi ustvarjalci poslali svoje 
filme iz Poljske, Madžarske, Por
tugalske, Avstrije, Italije in seveda 
Slovenije. Žlahtnost festivala je 
letos obogatena še z njegovim poi
menovanjem, in sicer v Zlati klas,

Albert Bene predaja 1. nagrado Jani Plohl za 
animirani film Pinky žogica.

Podžupan občine Gorišnica Jože Petek 
podeljuje 1. nagrado Aljažu in Tilnu 

za film Srce v torbici

filmski festival Zlatka Šugmana, kije bil naš rojak in smo nanj še posebej 
ponosni.
Slavnostni zaključek se je odvil 6. decembra, ko smo v Večnamenski 
dvorani ob 17. uri pripravili prireditev, katere so se poleg filmskih ust
varjalcev udeležili še mnogi imenitni gostje.
Mladi filmarji, poigrajte se z mladostniško ustvarjalno navihanostjo, z mo- 
bilnikom ali kamero posnemite dogodivščine iz vašega vsakdana, pošljite 
nam izdelek ... in tako se vidimo prihodnje leto!

OŠ GORIŠNICA - KULTURNA ŠOLA

Med 53 osnovnimi šolami, ki so 
si prislužile naziv kulturna šola, 
je bila tudi OŠ Gorišnica. OŠ 
Gorišnica je bila med vsemi šolami 
največkrat nominirana šola in 
hkrati dobila tudi največ nazivov. 
Eden izmed njih je priznanje za 
izjemne dosežke na področju 
filma in videa. Na šoli deluje zelo 
uspešen filmski klub pod mentorst
vom Boštjana Rihtarja, kije zrežiral 
ogromno filmov, s katerimi so se 
predstavili doma in v širši okolici. 
Njihova srečanja imajo tudi medn
arodni prizvok, saj se tekmovanj 
udeležujejo filmarji iz sosednjih 
držav. Na srečanjih najmlajših 
filmskih ustvarjalcev Slovenije in 
mednarodnem filmskem festivalu 
Zlati klas pa posegajo po najboljših 
in najvidnejših priznanjih.
Najvišje priznanje, naziv Kulturna 
šola leta, pa si je OŠ Gorišnica 
pridobila v kategoriji srednje ve
likih šol. To priznanje šola v celoti 
opravičuje, saj je izjemno uspešna 
v celi paleti kulturno umetniških 
dejavnostih. Poleg njihovega celo
vito usmerjenega kulturnega kon
cepta Popestrimo šolo, ki združuje
20

novinarstvo, foto ustvarjanje in multimedijo, so v zadnjih letih še posebej 
razširili in okrepili tudi gledališko in plesno dejavnost. Povezali so se z 
okoliškimi društvi, oziroma njihovimi sekcijami. Na šoli je tudi zelo živo 
spoznavanje in ohranjanje kulturne dediščine. V zvezi s tem potekajo ra
ziskave na temo šege in navade ter ljudska in sodobna glasba v domačem 
kraju. So ena izmed redkih šol, ki ima pod delnim okriljem Prosvetnega 
društva Ruda Sever Gorišnica, tudi mlajšo tamburaško skupino.
Vseh dosežkov, uspehov in volje za delo na kulturnem področju pa ne bi 
bilo brez podpore vodstva šole, celotnega kolektiva, ki aktivno sodelujejo 
pri načrtovanju, organizaciji in izvedbi prireditev in seveda lokalne skup
nosti z gospodom županom, Jožetom Kokotom.



OS GORIŠNICA
Brigita Kumer

OTROK POLICIST ZA EN DAN

Na naši Osnovni šoli Gorišnica 
smo skupaj s Policijsko postajo 
Moškanjci izvedli projekt, Otrok - 
policist za en dan, v katerem so 
sodelovali trije učenci 6. a razreda. 
S tem projektom nas je seznanil 
vodja policijskega okoliša gospod 
Marjan VRTIČ. Otroci so si oblekli 
majice in si nadeli kape z napisom 
Otrok policist. Učencem je policist 
Marjan Vrtič razkazal prostore, 
opremo in službena vozila, ki jih 
policisti uporabljajo pri vsakodnev
nem opravljanju nalog. Pokazal jim 
je tudi laserski merilnik hitrosti, ki 
so ga tudi sami preizkusili, o tem 
pa jih je tudi poučil o predmetnih 
predpisih. Nadeli so lahko nepre
bojne jopiče in čelade. Odpeljali so 
se do državne meje in si ogledali 
kamere s katerimi odkrivajo ne
pravilnosti med nepridipravi. Po 
končani "službi” so bili učenci poli

cisti navdušeni nad poklicem poli
cista in se zahvalili za tako dobro 
predstavitev dela. Želja je, da bi 
s takšno obliko sodelovanja nad
aljevali tudi v prihodnje. Policistom 
Policijske postaje Moškanjci pa se 
zahvaljujemo za prisrčen sprejem. 
Projekt poteka tako, da učenke in 
učenci obiščejo policijsko postajo. 
Sledi kratka predstavitev varnost
nih razmer na njihovem območju, 
pokaže se jim prostore, vozila in 
opremo, ki jo policisti uporabljajo 
pri svojem delu. Učenci dobijo 
posebno majico in kapo na kateri 
piše »OTROK - POLICIST«, ter gre
do skupaj z vodjem policijskega 
okoliša na »teren«.

Cilji projekta so:
• seznaniti otroke s problema

tiko varnosti,
• spoznati delo in poslanstvo

policistov v družbi,
• spoznati policiste osebno,
• ustvariti pozitivno podobo poli

cistov med otroki in
• povečati zaupanje v delo poli

cistov in medsebojno sode
lovanje,

• aktivno vključiti otroke v ak
tivnosti za preprečevanje 
različnih oblik negativnih po
javov med otroki.

PODPISALI SMO EKO LISTINO

V sredo, 20. 11. 2013, je bil za 
našo šolo res pomemben dan. 
Podpisali smo EKO listino. S svojo 
prisotnostjo so nas počastili župan 
občine Gorišnica, Jože Kokot, 
predsednik sveta staršev, Silvo Sok 
in nacionalni koordinator Ekošole, 
mag. Gregor Cerar, ki so skupaj z 
ravnateljem, Milanom Šilakom, s 
predstavnikom učencev, Aljažem 
Zorkom in koordinatorko Ekošole 
na naši šoli, učiteljico Andrejo 
Kolarič, ob koncu prireditve sloves
no podpisali listino. V uvodu pri
reditve smo slišali veliko koristnega 
o okolju in našem planetu Zemlji, ki 
jo vse preveč onesnažujemo.
Da pa smo sploh lahko podpisali 
EKO listino in tako postali Ekošola, 
smo se morali v prejšnjem šolskem 
letu kar precej truditi. Narediti smo 
morali veliko koristnega za okolje in 
šolo. Po vsej šoli smo tako postavili 
koše za ločeno zbiranje odpadkov, 
med odmori imamo vedno na raz
polago sadje, po razredih imamo

organizirane manjše čistilne akci
je, začeli smo bolj varčevati z vodo 
in elektriko.
Uspelo nam je. Trudili se bomo, da

bomo nadaljevali na tak način, da 
bomo naravovarstveno osveščeni 
in bomo zgled vsem v šoli in tudi 
zunaj nje.
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OŠ GORIŠNICA
Nika Bedrač, Anja Kostevc, Sara Leben in Tjaša Horvat

PROJEKT FLL - NARAVNE KATASTROFE

Smo učenci OŠ Gorišnica in obisku
jemo 8. razred. Tudi v letošnjem 
šolskem letu smo sodelovali v pro
jektu FLL. Tema projekta je bila 
Naravne katastrofe. Dekleta smo 
se ukvarjala z različnimi temami, 
fantje pa so morali sestaviti robota. 
Robot je moral biti sestavljen tako, 
da je premagoval določeno progo 
z ovirami. Našo ekipo Fire robots- 
Gorišnica smo sestavljali Nika 
Bedrač, Anja Kostevc, Sara Leben, 
Tjaša Horvat, Žan Ozmec, Kevin 
Kristjan Kokot, Domen Horvat in 
Nino Bezjak.
Več mesecev smo dekleta iskala 
informacije o naravnih katastro
fah. Na zagovoru smo podrobneje 
predstavile naravne katastrofe po 
svetu, v Sloveniji ter v naši občini 
Gorišnica. Pod drobnogled smo 
vzele poplave. Izvedle smo tudi 
veliko intervjujev. Pogovarjale 
smo se z našim ravnateljem, Mi
lanom Šilakom, našim županom, 
Jožefom Kokotom, s poveljnikom 
civilne zaščite, Marjanom Vrtičem, 
s predstavnico Rdečega križa na

Učenci 6. b

RECIKLIRAJMO
KNJIGO

Na zadnji šolski dan v letu smo 
se učenci 6. b odločili, da iz nas 
iztisnemo še zadnje dobro delo in 
tako smo učence naše šole povabi
li k »recikliranju« knjig.
Učenci so lahko v šolo prinesli 
knjigo, ki sojo že neštetokrat pre
brali in bi jo zato želeli zamenjati za 
drugo. Naša ideja je bila pri večini 
dobro sprejeta, saj smo med seboj 
izmenjali kar 243 knjig. Še posebej 
bi pohvalili 1. razrede in njihove 
razredničarke, saj so skupaj prisp
evali kar 44 knjig.
Tudi v letu 2014 vam želimo veliko 
zanimivega branja.

naši šoli, Lidijo Lozinšek. Vire smo 
poiskale na internetu, v raznih 
knjigah, nekaj smo jih pridobile 
tudi preko ustnih virov. Na šoli 
smo izvedle tudi anketo o nevarnih 
živalih v naši občini. Dobile smo 
zanimive odgovore, ki so nam bili v 
pomoč v raziskavi. Za anketo smo 
se odločile, ker lahko ob nekaterih 
naravnih katastrofah nevarne živali 
uidejo iz kletk ter ogrozijo naša 
življenja. Medtem so fantje sestav
ljali ter programirali robota. Teden 
pred tekmovanjem jih je doletela 
nesreča, saj jim je nekdo razstavil 
robota in ta kasneje ni deloval kot 
bi moral. Fantje so se trudili po 
najboljših močeh.
1. 2. 2014 smo se odpravili na tek
movanje v Laško. Najprej smo bila 
na vrsti dekleta z zagovorom naše 
naloge. Prvi poskus smo opravile 
uspešno. Nato smo vsi skupaj za
govarjali vrednote. Nalogo smo 
morali opraviti ekipno. Ocenjevali 
so predvsem povezanost v ekipi. 
Nato so bili na vrsti še fantje in ker 
robot ni bil čisto popoln seje zalo-

Tilen Kolar; 9. a

Na parkirišču naše šole, pri vrtcu, 
zbiramo star papir in z denarjem, ki 
ga dobimo, pokrijemo delček naših 
stroškov. Ta enostaven način okolje- 
varstva poskrbi, da se odvržen pa
pir spet uporabi, pa še nakj dobimo 
za to. Važen je namen, kajne? S 
tem denarjem plačujemo izlete in 
druge aktivnosti. In potem se nam 
zgodi, da se v kontejnerju za papir 
znajde železo ter drugi odpadki? 
Se vam, ki to delate, zdi to etično? 
Mogoče niste rabili voziti teh od
padkov v oddaljena odlagališča in 
ste s tem privarčevali malo časa, 
ampak učenci naše šole ter kolek
tiv vam zagotavljamo, da globoko v 
sebi veste, da delate hudo narobe.

milo, ker program v računalniku ni 
uspešno deloval. Žal je to vplivalo 
na našo končno uvrstitev. Do finala 
so nam zmanjkala le štiri mesta. 
Bili smo razočarani, saj smo se res 
trudili po naših najboljših močeh. 
Zahvaljujemo se občini Gorišnica, 
šoli ter vsem drugim prostovoljcem, 
ki so nam pri našem delu pomaga
li. Posebna zahvala pa gre našemu 
mentorju, Boštjanu Rihtarju, ki nas 
je ne glede na vse spodbujal ter 
nam dajal nasvete.

Da uničujete trud mladih in da 
družine, ki jim primanjkuje denar
ja, dodatno ne spoštujete, saj bi si 
zaradi tega denarja lahko privoščili 
kakšen kos kruha več! Zato vas 
lepo prosimo, da pogledate na 
svojo vest in ne na čas, ki ga imate 
na razpolago, saj lahko z enim 
odvrženim kosom smeti, ki sem 
ne spada, znižate moralo mladim, 
pokažete nespoštovanje do ljudi 
ter nespoštovanje do narave!

RES NI TEŽKO LOČITI 
PAPIRJA OD ŽELEZA
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SLOVENSKI KULTURNI PRAZNIK

6. februarja 2014 se je je ve
liko število obiskovalcev zbralo v 
večnamenski dvorani v Gorišnici 
na osrednji proslavi ob sloven
skem kulturnem prazniku. France 
Prešeren se je rodil v kmečki 
družini. Po uspešno zaključenem 
študiju na dunajski pravni fakulteti 
se je vrnil v Ljubljano, kjer je delal 
kot odvetnik. Prešernov dan (s pol
nim uradnim imenom Prešernov 
dan, slovenski kulturni praznik) je 
osrednji slovenski kulturni praznik 
in državni praznik - dela prost dan, 
ki ga praznujemo 8. februarja, ob 
obletnici smrti največjega sloven
skega pesnika, Franceta Prešerna. 
8. februar se kot praznik slovenske

kulture praznuje od leta 1945 naprej.
Slavnostni govornik osrednje občinske proslave ob slovenskem kultur
nem prazniku kulture je bil župan Občine Gorišnica, gospod Jožef Kokot. 
Učenci naše šole so pokazali svoj ustvarjalni duh in nas skozi prijetno 
petje, sproščen ples, čutno igranje in predstavo popeljali skozi prireditev. 
Hvala vsem obiskovalcem, ki so s svojim prihodom dokazali, da spoštujejo 
kulturno dogajanje.

IZBRANI PEVCI MLADINSKIH PEVSKIH ZBOROV IZ VSE 
SLOVENIJE PREPEVALI V GALLUSOVI DVORANI 
CANKARJEVEGA DOMA

V nedeljo, 8. 12. 2013, je v 
počastitev svetovnega dneva zbo
rovskega petja pred razprodano 
Gallusovo dvorano Cankarjevega 
doma skupaj nastopilo približno 
500 mladih pevk in pevcev iz 
vse Slovenije. Javni sklad RS za 
kulturne dejavnosti (JSKD) se je 
namreč že drugič odločil v pro
jektu Potujoča muzika združiti 
najboljše mladinske zbore, ki so 
se v zadnjih dveh letih še pose
bej izkazali. Ta edinstveni koncert 
je bil del množice prireditev, ki so 
se v počastitev svetovnega dneva 
zborovskega petja zvrstile po svetu 
in največja temu namenjena pri
reditev v Sloveniji.
JSKD je množični koncert prvič 
organiziral pred dvema letoma in 
si bo prizadeval, da bi ta postal 
tradicionalna bienalna prireditev 
in nagrada za najboljše mladinske 
zbore.
»S Potujočo muziko želimo spodbu
jati veselje do petja med mladimi 
in se pokloniti dragoceni tradiciji 
zborovskega petja pri nas, hkrati 
pa je to izvrstna priložnost za slov
enske skladatelje, da napišejo 
nove zborovske skladbe. Seveda 
nismo edini, ki praznujemo dan 
zborovskega petja - vsako leto ga z

Združeni mladinski pevski zbor Slovenije, med Zborovodji posameznih pevskih zborov.
katerimi so tudi pevci iz Gorišnice Med njimi tudi Siavica Cvitanič,

zborovodkinja MPZ OŠ Gorišnica

različnimi dogodki obeležijo milijoni pevcev po vsem svetu. Zagotovo pa 
smo eni redkih, ki smo se na ta dan odločili povezati 500 glasov iz vseh 
koncev države. Vsi, ki ste kdaj peli v kakšnem zboru, veste, kako zahtevna 
naloga je to. Nam je to z glasbo, ki je dobesedno potovala med pevci, ter 
ob nesebični pomoči zborovodij in razumevanju ravnateljev ponovno us
pelo,« je povedal direktor JSKD, mag. IgorTeršar.
Na prireditvi je zapelo 13 izbranih pevskih zborov iz vse Slovenije. Med 
temi zbori je bil tudi Mladinski pevski zbor OŠ Gorišnica pod vodstvom 
Slavice Cvitanič, ki je ob tem dogodku povedala:
»Petsto pevcev oblečenih v majice sončnih barv, je stopilo na stopnice za 
pevski zbor v Cankarjevem domu. Ves dopoldan in popoldan so potekale 
vaje in generalka za veliki dogodek, kije bil napovedan za 18. uro.
Pevci so morali kar pošteno poprijeti za delo, saj smo note za koncert 
dobili šele konec avgusta. V dveh mesecih naučiti tako obsežen program, 
pa ni ravno enostavno. Izvedla sem intenzivne vaje ob sobotah, ko so mi 
priskočile na pomoč Jana, Nina in Marko, da smo lahko delali ločeno po 
glasovih. Ugotovila sem, da otroci zmorejo več, kot si mi predstavljamo. 
Za to njihovo pripravljenost za delo se jim še posebej zahvaljujem,« je 
povedala njihova zborovodkinja.
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VRTEC GORIŠNICA
Valerija Vnuk Tušak

TEDEN OTROKA V VRTCU GORIŠNICA

Teden otroka je od 7. do 11. 10. 
2013 potekal pod geslom:« Kako 
je biti otrok v današnji družbi?« 
Čustva otrok naj bi bila odraslim 
v odraz naše vzgoje, vrednot in 
prepričanj. Teden otroka v oktobru 
je še posebej spodbujal najmlajše k 
temu, da povedo o čem razmišljajo, 
kaj doživljajo, čutijo. Pomembno je 
bilo in vsakodnevno še vedno je, ali 
v današnji družbi občutijo krivice, 
še pomembnejša pa so zadovoljst
vo otrok, veselje in sreča.
Teden otroka se je pričel z zgod
bo in ustvarjanjem, predvsem pa 
druženjem otrok iz vrtca Gorišnica. 
Z njimi smo se pogovarjali, ust
varjali in risali okrog vrtca. Imeli 
smo “Dan za pogovor o čustvih” 
in ustvarjanje veselih, žalostnih, 
začudenih, jeznih, trmastih in 
še kakšnih obrazov. Izbrali smo 
različne tehnike ter vse razstavili 
na oknih ob vhodu v vrtec, kjer so 
sijih lahko ogledali starši. Pripravili 
smo “Dan za šport” in izvedli je
senski kros na gorišniškem igrišču. 
Vsak, kije tekmoval in sodeloval, je 
prejel medaljo. Vsak je bil tudi svo

jevrsten zmagovalec. Bilo nam je 
lepo in prijetno, saj smo proti kon
cu tedna rajali, se sladkali in igrali 
po željah otrok. V večnamenskem 
prostoru so se skupine družile, 
plesale, se igrale rajalne igre, za
tem pa so se otroci v igralnicah po 
željah igrali še s prijatelji. Uživali 
smo v druženju in sodelovanju. 
Zadnji dan ob Tednu otroka je bil 
v vrtcu Gorišnica zaznamovan kot 
“Dan za pravljico”. Z veseljem smo 
dočakali obisk Pravljičarke Lilijane 
Klemenčič iz ptujske knjižnice, kije 
otroke s slikanicami, zgodbami in s 
svojim pripovedovanjem navdušila. 
Teden otroka smo v vrtcu obeležili 
z željo, da otroci uživajo svoje 
otroštvo do popolnosti. Zavedamo

VRTEC GORIŠNICA
Karin Lah Visenjak

VESELI DECEMBER

Mesec december je čaroben mes
ec, poln otroških pričakovanj, sanj, 
radovednosti, želja in veselja.
V našem vrtcu smo ga pričeli z 
ogledom gledališke predstave 
Praznična lučka, pod vodstvom 
Ekološko-kulturnega društva Za 
boljši svet. Dejavnosti po oddel
kih so potekale umirjeno; od peke 
piškotov, izdelovanja okraskov, 
voščilnic, poslušanju pravljic, petju 
pesmi o zimi ... a v pričakovanju 
prvih snežink, ki pa jih kljub zim
skemu vzdušju, ki smo ga poskušali 
pričarati, nismo dočakali.
Otroci iz skupine Lunice so se 
nam predstavili z glasbeno drama
tizacijo Muca Copatarica, otroci iz

skupine Mavrica pa so se s svojo 
točko predstavili na božično- 
novoletnem koncertu. Zadnji dan 
pred počitnicami nas je s svojim 
obiskom razveselil Božiček, kije za 
vsako igralnico prinesel zvrhan kup 
daril. Otroci so mu zapeli pesmico 
in obljubili, da bodo igrače za seboj 
pridno pospravljali.
Ker pa je tudi Dedku Mrazu prišlo
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se, da za otroke naredimo največ 
kar znamo in zmoremo, teden otro
ka pa nas je še dodatno spodbudil, 
da razmislimo, kaj več pozitivnega 
jim lahko damo na čustveni plati, 
na področju vrednot, koliko bolj jim 
lahko prisluhnemo, se z njimi pogo
varjamo, igramo ter jim damo velik 
del sebe.

na uho, da v naših krajih živijo 
pridni otroci, je sporočil, da jih želi 
obiskati. Pred njegovim prihodom 
smo vzgojiteljice zaigrale igrico 
Neke zimske noči in staremu možu 
pomagale pri obdarjanju otrok. Le
ti so po prijazni dedkovi besedi in 
toplem stisku roke, nasmejanih lic 
z darilom v roki odšli domov.



OS GORIŠNICA
Brigita Kumer

TRADICIONALEN SLOVENSKI ZAJTRK

V petek, 15. novembra 2013, smo 
izvajali tradicionalni slovenski za
jtrk. Sestavljali so ga kruh, maslo, 
med, mleko, jabolko. Še preden 
smo si postregli zajtrk, smo se pog
ovarjali o pomenu zdrave prehrane 
in pomembnosti zajtrka. 
Vzgojiteljice so v okviru tega dneva 
pripravile lutkovno predstavo Sad
ni prepir (E. Majaron), na katero 
so bile povabljene vse skupine iz

vrtca. Otroci so preko lutk spoznali, 
kako pomembna je zdrava preh
rana. Po predstavi pa so nas obis
kali čebelarji iz Društva čebelarjev 
iz Gorišnice. Predstavili so svoje 
delo, čebelarsko opremo in obisk 
popestrili s poučno zgodbico o tro
tu, ki je nekoč živel v Gorišnici. Dan 
smo nadaljevali z ustvarjalnimi 
delavnicami, kjer smo iz slanega 
testa oblikovali izdelke po vsebini

lutkovne predstave. Tako je nasta
jalo različno sadje, ki smo ga raz
stavili pri vhodu vrtca.

VARNO NA POTI V ŠOLO IN DOMOV

Zagotavljanje varnosti otrok, pred
vsem v prvih septembrskih dneh, je 
ena najpomembnejših nalog polici
je. Ne le mesec september ampak 
vsak dan posebej moramo vsak po 
svoje zagotoviti varnost naših otrok 
in nas samih na cestah, zlasti pa 
otrok na poti v šolo in iz nje, kajti 
pešci nasploh so med najbolj ran
ljivimi udeleženci v prometu in 
zato je še toliko bolj pomembna 
pravočasna in ustrezna priprava. 
Ob začetku šolskega leta so poli
cisti začeli s poostrenim nadzorom 
prometa še posebej med prihodom 
učencev v šolo in odhodu domov.

Pregledovali so okolico šole, us
treznost prometne signalizacije 
na šolskih poteh, kjer bo prisot
nost otrok večja in večja verjetnost 
prometnih nesreč. Z vodstvom šole 
pregledujejo načrte varne šolske 
poti in se dogovarjajo tudi o načinu 
in obsegu varovanja otrok na poti 
v šolo in iz nje. Pozabiti pa ne 
smemo niti na gasilska društva in 
druge organizacije ter prostovoljce, 
ki skrbijo za varnost na šolskih 
poteh. Vodja policijskega okoliša 
Marjan VRTIČ seje udeležil prvega 
roditeljskega sestanka s starši, 
kjer nas je seznanil s prometnimi

pravili ter ravnanjem v prometu. 
Svetoval nam je tudi kako naj bomo 
vzgled svojim otrokom, saj so naša 
ravnanja v prometu tisto, kar otroci 
vidijo in posnemajo. Obiskal je tudi 
prvošolčke in jim razdelil posebne 
zloženke. Učencem je predaval o 
prometni vzgoji, jih spremljal po 
šolskih poteh, svetoval in učil o 
pravilni udeležbi v prometu ob tem 
pa opozarjal na morebitne nevar
nosti.
Vse prometne udeležence pa pozi
vamo, naj ravnajo odgovorno in naj 
z upoštevanjem prometnih pravil 
zagotavljajo varnost vseh.

Tia Meško, 1. a

OPAZOVANJE PTIC

V sredo, 29.1. 2014, nas je obiskal Tiborjev oče, gospod Dominik Bombek, ki nas je poučil o pticah. Naučil nas 
je, da ptice lahko opazujemo skozi vse leto. Pozimi, ko pritisne mraz, se nekatere ptice približajo človekovim 
naseljem. Ptice hranimo s pičo, ptičjo pogačo, kije pticam dostopna samo v naravi. Z ostanki hrane jih ne hra
nimo, posebej ne s takšno, ki je bila soljena in kuhana. Hrano nastavimo v lesene krmilnice. Zavedamo se, da 
je sobivanje s pticami in naravo zelo pomembno.
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OS GORIŠNICA
Valerija Vnuk Tušak

OSREDNJA OBČINSKA IN SOLSKA PROSLAVA 
OB DNEVU SAMOSTOJNOSTI IN ENOTNOSTI
Mesec december je prežet s 
prazniki. V ponedeljek, 23. 12. 
2013, seje veliko število obiskoval
cev zbralo v večnamenski dvorani 
v Gorišnici na osrednji proslavi 
ob Dnevu samostojnosti in enot
nosti, prazničnem dnevu, ki daje 
naši državi, predvsem pa njenim 
državljanom, mnogo v ponos. To je 
slovenski državni praznik, ki se ga 
praznuje 26. decembra in je dela 
prost dan. Ta dan obeležuje razgla
sitev rezultatov plebiscita - 26. 
decembra 1990. leta, na katerem 
je od 93 odstotkov udeleženih vo
livcev na vprašanje: »Ali naj Sloveni
ja postane samostojna in neodvis
na država?«, kar 88,5 % volivcev 
odgovorilo pritrdilno, s čimer se je 
začela osamosvojitev Slovenije. 
Slavnostni govornik osrednje 
občinske proslave ob Dnevu sa
mostojnosti in enotnosti je bil 
ravnatelj osnovne šole Gorišnica, 
gospod Milan Šilak, ki je med 
drugim skupaj z gospodom Fran
cem Šandorjem, predsednikom 
Sveta zavoda, razvil novo zastavo 
Osnovne šole Gorišnica. V šoli se 
namreč izobražujemo, rastemo, 
dopolnjujemo, tako delavci šole 
kot učenci, s pomočjo različnih 
vrednot. Izpostavila se je tista, 
ki se med vsemi vrednotami po
javlja največkrat. Znanje. Je tudi 
ena izmed glavnih vrednot, ki si

jih učenci pridobijo v šoli. In prav 
znanje predstavlja temelje nove 
zastave, ki se počasi kot sestav
ljanka, sestavlja v celoto. Učenci 
OŠ Gorišnica tako stojijo na trd
nih temeljih, ki jim predstavljajo 
bogato popotnico za nadaljnje 
izobraževanje in delo v prihodnosti. 
Na proslavi so nastopili Otroški in 
Mladinski pevski zbor osnovne šole 
Gorišnica, pod vodstvom zborovod
kinje Slavice Ovita nič, spremljal jih 
je Marko Horvat. Člani Prosvetnega 
društva Ruda Sever iz Gorišnice so 
se združili in sicer sta nastopila 
Mešani pevski zbor pod vodstvom 
prof. Aleša Pevca in Tamburaški 
orkester pod umetniškim vodstvom 
dr. Boštjana Polajžarja, zaigral je še 
tamburaški podmladek - učenci 
domače osnovne šole. Prvi del 
proslave so zaznamovali še učenci, 
ki so v slovenskem, angleškem in 
nemškem jeziku predstavili ses
tavke o svobodi.
Zadnje dni v letu v Gorišnici za
znamuje še šolska praznična pri
reditev, s katero je bil zaznamovan 
drugi del proslave. Nadaljevalo se 
je namreč s tistim, za kar si je dan
danes še kako pomembno priza
devati. Z vrednotami kot so pri
jateljstvo, mir, ljubezen, zdravje in 
življenje. Vrednote lahko nehote 
hitro izgubimo, pa vendar, če se za
zremo vase, iz nas lahko kar žarijo.

Samovsebi namreč lahko najdemo 
tisto, kar iščemo. Prav o tem je v 
vlogi babice, Jana Rajh Plohl, pri
povedovala svojim vnučkom, ki so 
jih uspešno odigrali Blaž Erhatič, 
Laura Horvat, Žan Tušak, Matevž 
Žnidarič in Ana Škerjanec. Prepe
vali in gibalno uprizarjali ob pesmi 
o prijateljstvu so otroci skupine Ma
vrica, pod vodstvom vzgojiteljic Kar
in Lah Visenjak in Zdenke Bromše. 
Plesna predstava o Pepelki, kjer je 
zaplesalo kar 30 pravljičnih juna
kov, je nastala pod vodstvom Irene 
Forštnarič in Božene Krivec. Ples 
snežink in pesem o zimi so pripravi
li otroci prvih razredov, drugi raz
redi osnovne šole Gorišnica pa so 
prižgali plamen v srcih obiskoval
cev s pesmijo Majhna lučka. Slišali 
smo oba šolska zbora, Orffove in
strumente in šolski ansambel. 
Rdeča nit proslave je bila grajena 
na spoznanju, da nas materialne 
dobrine ne osrečujejo, pač pa, da 
cenimo vrednote, ki zaznamujejo 
naša življenja. Da moramo biti v 
današnjem času pozitivni in ne obu
pati. Srečni ljudje v resnici nimajo 
vedno najlepše od naj lepšega, ven
dar delajo najlepše iz vsega, kar 
jim je dano. In to je bistvo sreče. 
Življenje je namreč edinstveno 
in samo enkrat sta nam ponujeni 
možnost in priložnost, da naredimo 
iz njega, kar si želimo.

Učenci 1. a in 1. b razreda

OGLED POLICIJSKE POSTAJE V MOSKANJCIH
23. 10. 2013 smo si učenci 1. raz
redov ogledali Policijsko postajo v 
Moškanjcih. Komaj smo čakali, da 
vstopimo in si ogledamo zapore. 
Ker pa sta nas vljudno sprejela 
gospa komandirka Oti lija Medved 
in vodja policijskega okoliša gos
pod Marjan Vrtič smo si ogledali 
prav celotno policijsko postajo. V 
spomin se nam je vtisnilo prav vse 
in seveda zapori, kjer zaprejo nepri
diprave. Policistom Policijske post
aje Moškanjci se zahvaljujemo za 
prisrčen sprejem.
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Karin Lah Visenjak, Zdenka 
Bromše

OŠ GORIŠNICA
Edita Kovač, šolska pedagoginja

OČKA KORENJAK OBISK DR. BOGDANA POLAJNERJA

Deseti marecje dan, kije namenjen 
vsem moškim, zato smo ga obeležili 
tudi mi v vrtcu, v skupini Mavrica, 
kjer smo ta dan poimenovali kar 
»Atijev dan«. Pogovarjali smo se 
o stvareh, ki jih najraje počnemo 
skupaj s svojim atijem, naučili smo 
se deklamacijo Očka korenjak ter 
izdelali majhno presenečenje in 
hkrati pozornost za naše zlate atije.

Anemari Koletnik, 9.a

V ponedeljek, 10.3., je šola Gorišnica gostila dr. Bogdana Polajnerja, 
priznanega psihologa in uglednega strokovnjaka na področju promocije 
duševnega zdravja. Dr. Polajner je ustanovitelj projekta Človek, ki izvaja 
program za samopomoč, terapijo in socialno rehabilitacijo uživalcev drog 
ter njihovih družin. Za njim je več kot 20 let neposrednega terapevtskega 
dela z zasvojenci in njihovimi starši. V Rimu je zaključil 10-letno special
izacijo bonding psihoterapije. Ima veliko znanja in izkušenj s področja 
vzgoje in velja za odličnega predavatelja.
Za učence zadnje triade je pripravil uro predavanja, vsak razred pa je imel 
še uro delavnic. Tema predavanja je bila: »Kaj lahko učenci sami pri sebi 
naredijo za preprečevanje zlorabe drog in alkohola«. V delavnicah so se 
sedmi razredi pogovarjali o računalniških igricah in o varni rabi interneta, 
za kar je potrebna velika mera samoomejitve. Osmošolci so govorili o 
alkoholu in kajenju, kar jih bo v življenju najbolj ogrožalo, devetošolci 
pa so z igranjem vlog prikazali - kako reči ne alkoholu in drogam. Da se 
drogam lahko upremo, je potrebno veliko samospoštovanja. Otrok mora 
imeti rad samega sebe in mora skrbeti za svoje zdravje.
V popoldanskem času je sledilo predavanje za starše, kjer je predavatelj 
poudarjal vlogo staršev pri preprečevanju raznih oblik zasvojenosti pri 
otrocih. Starši naj otroku dajo jasna sporočila, da ne dovolijo opijanja in 
jemanja drog. Otroka moramo naučiti uživati v treznosti. Pri mladostnikih 
je potrebno spodbujati pozitivni pogled na življenje ter jim z zgledi prika
zati, da se lahko imamo lepo, da znamo uživati življenje brez opojnih 
substanc.

LONDON 2013

V petek, 13. 12. 2013, se nas je 
ob 5. uri zjutraj pred šolo zbralo 
dvajset učencev iz 8. in 9. razreda. 
Pot nas je vodila na ekskurzijo v 
London. Vzleteli smo iz Letališča 
Jožeta Pučnika in po približno 
dvournem letu prispeli na eno 
izmed večjih londonskih letališč 
Stansted. Po izkrcanju smo se z 
avtobusom odpravili do hotela, kjer 
smo prebivali vse štiri dni. Že takoj 
po nastanitvi smo se s podzemno 
železnico odpeljali do Nacionalno- 
zgodovinskega muzeja ter na poti 
dobili že prve vtise. Kasneje smo 
šli na večerjo v središče mesta, 
Leicester Square in se po mestnem 
vrvežu in prekrasnem božičnem 
sejmu odpravili nazaj v hotel. 
Naslednje jutro in še vsa preostala 
jutra do odhoda smo zgodaj zjutraj 
zajtrkovali angleški zajtrk v hotelski 
jedilnici, ob 8.30 pa se že odpravili 
na podzemno železnico, s katero 
smo raziskali vse najznamenitejše

predele britanske prestolnice: Na- 
cional Gallery, Madame Tossauds, 
China Town, Camden Tovvn, Picadil- 
ly Circus, Greenvvich, kjer smo med 
drugim stali z eno nogo na vzhodu, 
z drugo pa na zahodu zemeljske 
poloble, z ladjico smo se peljali po 
Temzi, videlo veliko rdečih dvonad

stropnih avtobusov in črnih 
taksijev, povzpeli smo se 
na London’s Monument 
po 311-ih stopnicah. Spre
hodili smo se tudi po Ox- 
ford Street, kjer je bila ve
lika gneča. Prehodili smo 
Tovver Bridge, jedli fish & 
chips. Preko vseh zname
nitosti smo spoznali veliko 
londonskih zgodovinskih 
zgodb. In žal je že prišel 
ponedeljek, ko smo se 
odpravili na drugo največje 
letališče v Londonu - Gat- 
wick. Tako smo se morali 
tudi posloviti od prelepe

ga mesta, ki je na nas pustilo 
prekrasen vtis. Razgled iz letala 
je bil neprecenljiv. Prispeli smo na 
zagrebško letališče in se utrujeni, 
a zelo navdušeni, odpravili proti 
Gorišnici, kjer so nas že nestrpno 
pričakovali naši najdražji.
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OŠ GORIŠNICA
Marjeta Horvat, vodja projekta

PROJEKT “POPESTRIMO ŠOLO” 
NA OŠ GORIŠNICA

Že tretje leto smo vključeni v pro
jekt Popestrimo šolo, namen kat
erega je v večji meri posvetiti se 
vzgoj n o- i zo b ra že va I n i m potrebam 
učencev, zlasti otrokom z učnimi 
težavami, s posebnimi nadarjen
ostmi in razvijati prostočasne de
javnosti v okoljih, kjer je ponudba 
takšnih dejavnosti majhna.
V tem šolskem letu so učenci ust
varjali različne likovne izdelke, 
učijo se osnove računalništva in 
tudi zahtevnejšega programiranja, 
se postavijo v vlogo šolskih novi
narjev, obiščejo športne in druge 
dogodke ter zbirajo članke za

šolski časopis Iskrice, športne 
članke za spletne strani, vadijo v 
lutkovni- gledališki skupini, priprav
ljajo raziskovalno nalogo Učna pot 
po Gorišnici.
Večji dogodek v tem letu je bilo 
spoznavanje ljudskih običajev na 
Dominkovi domačiji, učenci pa se 
bodo imeli priložnost predstaviti s 
svojimi talenti na “Poš talentu”, ki 
bo ob koncu šolskega leta.
Projekt financirata Evropska unija 
iz Evropskega socialnega sklada 
in Ministrstvo RS za izobraževanje, 
znanost, kulturo in šport.

Spoznavali smo delo in življenje nekoč na 
Dominkovi domačiji.

Na šolo smo povabili Tanjo Verlak, bivšo 
učenko OŠ Gorišnica, ki je doktorska študentka 
fotografije v Londonu

Nika Peklar, Julija Herga

Ana Marija Kolarič, 7. b

BOVVLING
PLAVANJE - 
ŠPORTNI DAN

BBMSH ■■■■■■■■i

Na sneženo soboto 25. januarja, smo se učenci v okviru projekta Pop
estrimo šolo odpravili na bovvling.
Pred šolo smo se zbrali ob 13.45 uri. Naši spremljevalci so bili učitelj 
Alen, učitelj Zdravko in učiteljica Marjetka. Ko so nas prešteli, smo se 
odpravili proti Bovvling centru na Ptuj. Najprej smo se razdelili v skupine 
po štiri učence. Jaz sem bila v dekliški skupini, saj smo bile med vsemi 
učenci samo štiri učenke iz sedmih razredov. Najprej smo se preobuli in 
se odločil ali želimo imeti ograjice na progi ali ne. Večina jih je bilo brez. 
Začela se je tekma za zmago in uspešno podiranje kegljev. Ti dve uri sta 
hitro minili, saj smo se pri igri veliko zabavali in smejali. Nekateri so bow- 
lali prvič in so se hitro naučili pravil igre. Drugi so bili zelo dobri in so bil 
včasih nesrečni, če jih je kdo prehitel. Tam smo lahko tudi potešili svojo 
lakoto s pizzo in si kupili kakšen čips ali napitek. Všeč mi je bilo, ko smo v 
žirafah vsi dobili jabolčni sok. Domov smo se vrnili okrog pol petih.

Tjaša Horvat, športna novinarka

OGLED TEKME HRVAŠKA - GRUZIJA

V ponedeljek, 13. 1. 2014 smo 
se učenci 6., 7., 8. in 9. razreda 
udeležili športnega dne. Izbirali 
smo lahko med petimi športnimi 
dejavnostmi. Midve sva se odločili 
za plavanje. Plavali smo v termah 
Ptuj, kar je še toliko boljše, saj smo 
lahko uporabljali tudi tobogan. Bilo 
je super, saj smo imeli tudi vodne 
igre v bazenu.

V četrtek, 5. 9. 2013, smo si učenci 
7. in 8. razreda ogledali tekmo 
Hrvaška - Gruzija v okviru Evrop
skega prvenstva v košarki - Eu- 
robasket 2013. Spremljali so nas 
učitelji Gorazd, Zdravko in Bojan 
teer učiteljica Tadeja. Ob 12. uri 
smo se z avtobusom odpeljali do 
dvorane Zlatorog v Celju. Ob 15. uri 
smo si ogledali tekmo Hrvaška - 
Gruzija. Tekma je bila zelo napeta,
I 28

na koncu so Hrvati premagali Gruzijce za 1 točko. Po tekmi smo se polni 
navdušenja odpeljali domov.



OS GORIŠNICA
Marjeta Horvat, mentorica lutkovno- gledališke predstave

Lutkovno-gledališka igra:
“KDO JE NAPRAVIL VIDKU SRAJČICO”

Lutkovno-gledališka skupina 
»Stopimo iz zakulisja«, je pri pro
jektu Popestrimo šolo pripravila 
igro Kdo je napravil Vidku srajčico. 
Premierno so se z igro predstavili 
v občinski dvorani. Zaigrali so za 
otroke iz vrtca in šole. V igri igra de
vet otrok iz petega in iz četrtih raz
redov. Eni igrajo tudi po dve vlogi 
in vloge so doživeto odigrali. Odzivi

občinstva so bili zelo dobri.
S to igro smo 12.3.2014, sodelovali 
tudi na območni reviji lutkovni sku
pin v Žetalah. Publika in ocenjeval
ka je bila zadovoljna s predstavo. 
Igro je režirala učiteljica Marjeta 
Horvat, sceno je pripravil učitelj 
Boštjan Horvat z učenci, za frizure 
in izgled pa je poskrbela učiteljica 
Aleksandra Bračič.

Vabljeni na ponovitev igre, ki bo 
predvidoma meseca aprila!

DRŽAVNO
ŠAHOVSKO MEDOBČINSKO TEKMOVANJE ZA
TEKMOVANJE DEKLETA V ROKOMETU 2013/2014

V Šempetru pri Novi Gorici je v 
nedeljo, 12. 1. 2014, potekalo 
državno šahovsko tekmovanje 
za posameznike. Na tekmovanje 
se je preko področnega prven
stva zanesljivo uspelo uvrstiti tudi 
Alji Janžekovič. V devetih kolih je 
zbrala 5 in pol točk in se na koncu 
uvrstila na odlično 6. mesto. V zad
njem kolu je igrala proti državni pr
vakinji v članski konkurenci in peto 
uvrščeni z zadnjega svetovnega 
prvenstva. Vso partijo je Alja igrala 
zelo solidno, a je na koncu le mora
la priznati premoč nasprotnice. 
Vse čestitke Alji za odlične partije.

V torek, 12. 11. 2013, je v Športni dvorani Ljudski vrt potekalo 
medobčinsko tekmovanje OŠ v rokometu za učenke. Na tekmovanju so 
sodelovala tudi dekleta iz naše osnovne šole. Igrala so že uvodno srečanje 
in sicer z učenkami in Ljudskega vrta in jih premagala z rezultatom 13 : 
10. Po končani tekmi, brez počitka, so dekleta nadaljevala s tekmovan
jem, saj jih je že čakala ekipa deklet iz Osnovne šole Olga Meglič. Tudi na 
tej tekmi so naša dekleta pokazala premoč na igrišču in zasluženo osvo
jila prvo mesto v skupini, le-to pa jih vodi sedaj na področno tekmovanje.

1. tekma ob 13.00 ______ 2. tekma ob 13.30
OŠ Gorišnica 13 OS Gorišnica 17
OŠ Ljudski vrt 10 OŠ Olge Meglič 15
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DRŽAVNO PRVENSTVO OS V ROKOMETU 2013/2014

V četrtek, 13. 2. 2014, se je v večnamenski 
dvorani Gorišnica odvijal četrtfinalni turnir v ro
kometu za deklice. Na tekmovanju so sodelovala 
tudi dekleta iz naše osnovne šole, ki so na turnirju 
tudi zmagale. S tem so se uvrstile v enega izmed 
treh polfinalnih turnirjev v Sloveniji (med 9 os
novnih šol). Sodelovale so: OŠ Gorišnica, OŠ Rada 
Robiča, OŠ Sveti Jurij.

V četrtek, 13. 3. 2014, je v naši 
večnamenski dvorani v Gorišnici, 
potekal polfinalni turnir za starejša 
dekleta. Tekmovale so tri osnovne 
šole. OŠ Gorišnica, OŠ Žalec in OŠ 
Šmartno.
Program pred tekmo seje začel ob 
10. uri. Kot prvi nastopajoči so nas
topili pevci OPZ, ki so zapeli himno. 
Nato je sledila plesna točka učenk 
iz tretje triade. Na koncu kulturne
ga programa je pozdravil tekmov
alke še naš ravnatelj Milan Šilak. 
Prva tekma je bila dvoboj med 
našo šolo in OŠ Šmartno. Naše 
rokometašice je cel čas priprav

spremljal učitelj Zdravko Tobijas. 
Tekma je bila zelo zanimiva, napeta 
in včasih agresivna... Kljub glasne
mu navijanju naših naj mlajši h in 
tudi starejših navijačev, ki jih je bilo 
ogromno, so naša dekleta morala 
priznati poraz. Naslednjo tekmo sta 
igrali OŠ Šmartno in OŠ Žalec. Zma
gala so dekleta OŠ Žalec. Nato je 
sledila tretja odločilna tekma, med 
našimi dekleti in dekleti OŠ Žalec. 
To tekmo je gledalo veliko učencev, 
skoraj cela šola. Navijači so bučno 
navijali. Četrti razredi so si prinesli 
majhne rekvizite, kot so kraguljčki 
in piščali. Nekateri učenci so navi-

1. tekma oh 11.15

OŠ Gorišnica 22
OŠ Rada Robiča 15
2. tekma nh 19.10

OŠ Rada Robiča 21
OŠ Sveti Jurij 13
.9 teUma oh 1/3 C)F)

OŠ Gorišnica 27
OŠ Sveti Jurii 19

jaii s ploskanjem, drugi so kričali: 
“Gorišnica, Gorišnica!”. Po tej dolgi 
zadnji tekmi našim dekletom le ni 
uspelo zmagati. Uvrstile so se na 
tretjo mesto, kar pomeni, da ne 
nadaljujejo tekmovanja v finalu. 
Prvo mesto so dosegle dekleta iz 
OŠ Žalec, drugo mesto pa dekleta 
OŠ Šmartno. OŠ Gorišnica je tako 
dosegla skupno 7. mesto v državi!

MEDOBČINSKO PRVENSTVO OŠ V JUDU 2013/2014

Skupni ekipni rezultati vseh 
sodelujočih učencev in učenk so 
sledeči:

1. OŠ Gorišnica 109 točk
2. OŠ Ljudski Vrt 51 točk
3. OŠ Cirkulane - Zavrč 49 točk
4. OŠ Juršinci 31 točk
5. OŠ Destrnik 22 točk
6. OŠ Breg 18 točk
7. OŠ Hajdina 7 točk
8. OŠ Mladika 7 točk
9. OŠ Olga Meglič 5 točk

Judo Klub Gorišnica in OŠ Gorišnica, sta v sredo, 12.3.2014, organizirala 
oziroma izvedla medobčinsko prvenstvo osnovnih šol vjudu, katerega se 
je udeležilo 88 učencev in učenk iz 9 osnovnih šol: OŠ Cirkulane - Zavrč 
(24), OŠ Ljudski Vrt (8), OŠ Breg (6), OŠ Destrnik (8), OŠ Juršinci (10), OŠ 
Mladika (3), OŠ Hajdina (3), OŠ Olge Meglič (1) in OŠ Gorišnica (25). 
Tekmovanje sta vodila Jože Marin in njegov pomočnik, šolski pedagog 
Alen Horvat. Sodila sta sodnika Denis Rus in Boštjan Vinkovič.
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SAHISTI PONOVNO USPESNI

Šahovska zveza Slovenije je v soboto, 19. 1. 2014, v dvorani DTV Parti
zan v Framu organizirala Kvalifikacije za mladinsko državno prvenstvo v 
standardnem šahu. Na tekmovanju so igrali tudi naši učenci v različnih 
starostnih skupinah. Alji Janžekovič, Brini Kolarič in Niki Kralj seje uspelo 
uvrstiti na 21. državno prvenstvo, ki bo letos od 22. 2. do 28. 2. 2014 
na Otočcu. Alja in Brina sta si okrog vratu nadeli zlato medaljo, Nika pa 
srebrno.
Tudi ostali učenci so dosegli zavidljive rezultate:
Fantje do 10: Tai Starčič (6.), Žiga Florvat (17.), Jaka Antolič (31.), Žiga 
Kokot (34.), fantje do 12: Luka Černesl (12.), Patri k Škofič (16.), fantje do 
14: Rok Veselič (10.)

Marina Šalamun, 5. a

PODROČNO ŠAHOVSKO EKIPNO TEKMOVANJE

V Spuhlji je v sredo, 19. 2. 2014, 
poteklo področno ekipno šahovsko 
tekmovanje za fante in dekleta. 
Tekmovali so v štirih kategorijah 
in sicer fantje do 15 in 12 let ter 
dekleta do 15 in 12 let. Fantovske 
ekipe so štele štiri igralce, dekliške 
ekipe pa tri tekmovalke. Tudi naši 
učenci so tekmovali v vseh štirih 
kategorijah in uspeli zelo dobro 
predstaviti šolo. Ekipa starejših 
deklet v sestavi Alja Janžekovič, 
Karmen Kostanjevec in Nika

Urška Korošec, 9. b

ŠPORTNI DAN 
-SMUČANJE

V ponedeljek, 6. 1. 2014, smo se 
učenci OŠ Gorišnica od 6. do 9. 
razreda odpravili na smučanje 
na Tri Kralje. Odhod izpred šole 
je bil ob 7:30, vožnja pa je trajala 
približno uro in pol. Ko smo prišli 
do smučišča smo prvič letos videli 
sneg. Bili smo zelo navdušeni kljub 
temu, da sta delovali samo dve pro
gi. Prvo je sledilo ogrevanje, nato 
pa smo se le podali proti vlečnici, 
ki nas je popeljala na vrh brega. 
Občutek prve vožnje je bil fenom
enalen. Smučali smo se približno
2. uri in nato je napočila malica. 
Po malici smo nadaljevali vožnjo še 
1. uro, ko smo se odpravili domov. 
Preden smo odšli smo si privoščili 
še toplo kosilo. Kljub majhnim 
poškodbam smo se izčrpani in 
zadovoljni odpravili proti šoli, kjer 
so nas pričakali starši.

Bedrač je s samo eno izgubljeni 
partijo od osemnajstih prepričljivo 
osvojila 1. mesto in se tako uvrstila 
na državno tekmovanje. Pri mlajših 
deklicah sta tekmovali dve ekipi. 
Prva ekipa v sestavi: Nika Kralj, Bri
na Kolarič in Maša Rižnar je prav 
tako osvojila 1. mesto, medtem ko 
je druga ekipa (Saša Arnuš, Laura 
Florvat, Anja Kociper in Zala Ve
senjak) presenetljivo, a zasluženo, 
osvojila 3. mesto. Pri fantih je bila 
konkurenca večja, zato sta se ekipi

Tjaša Horvat

ŠPORTNI DAN 
-KROS

V sredo, 25. 9. 2013, je na šoli po
tekal 1. športni dan vtem šolskem 
letu. To je že tradicionalni jesenski 
kros. Zjutraj smo se zbrali v šoli 
in ob določeni uri odšli na športno 
igrišče v Gorišnici. Učenci od 1. do 
5. razreda so tekli na 200m, 300m 
in 600m, starejši učenci od 5. do 
9. razreda pa so tekli na 1000m. 
Po teku je sledila podelitev medalj 
naj hitrejši m. Po čudovitem dnevu 
smo vsi zadovoljni odšli domov.

AMA/WV\AAAAAAAA/VWVWWV\A

starejših fantov (Rok Veselič, Filip 
Bezjak, Žiga Matjašič in Filip Ran- 
fl) in mlajših fantov (Patrik Škofič, 
Tai Starčič, Luka Černesl in Žiga 
Horvat) uvrstili na 8. mesto. Vsem 
iskrene čestitke.

Sara L., Eva Š. in Bijanca T.

OBISK URŠKE 
ŽOLNIR

20. 9. 2013 nas je na šoli obiskala 
izjemna judoistka in dobitnica zlate 
medalje na olimpijskih igrah v Lon
donu leta 2012 Urška Žolnir. 
Svetovna prvakinja nam je s svojo 
prijateljico in soimenjakinjo Urško 
Gračan pokazala in predstavila 
nekaj osnov v judu. Bili smo zelo 
presenečeni, kaj vse zmoreta 
in znata. Nekateri so lahko celo 
ugotovili, kakšen je občutek, če 
te preskoči Urška Žolnir. Kar šest 
se jih je uleglo na blazine eden 
poleg drugega, zraven je šla še 
Urška Gračan, tako da je Žolnirjeva 
preskočila kar sedem oseb. Na 
koncu smo vsi hiteli po avtograme. 
Bil je res svetoven dan.

31

VE
ST

I IZ
 V

AS
I I Š

O
LA

 IN
 Š

PO
R

T



VE
ST

I IZ
 V

A
SI

 ŠOLA
 IN

 V
R

TE
C

Barbara Prelog 5. a, Dora Šandor in Julija Korez 3. b Andreja Fekonja

MLADI ČLANI RK NA OŠ GORIŠNICA

Gradimo vrednote: pomoč sošol
cem, odraslim in spoštljiv odnos 
do ljudi in narave. V tem šolskem 
letu smo izvedli dve dobrodelni 
akciji.
V oktobru smo ob svetovnem dnevu 
hrane štiri dni zbirali živila. Pred 
poukom smo jih prostovoljci oddali 
v šolski avli, kjer smo bili dežurni 
mladi člani RK. Vsak darovalec se 
je podpisal v zvezek. Pakete so 
razdeli družinam otrok iz naše šole.
V novembru in decembru smo izde
lali darila za več kot sto varovancev 
Doma upokojencev v Muretincih. 
Priponke jelenčkov smo jim po

darili, ko smo jih obiskali v decem
bru. Zanje smo pripravili kulturni 
program pod vodstvom zborovod
kinje Slavice Cvitanič in mentorico 
Mladih članov Rdečega križa Lidijo 
Lozinšek. Razveselili smo obraze 
starejših in jim popestrili dan.
V decembru smo štiri dni zbirali 
rabljene igrače in knjige. Te smo 
pred prazniki razdelili otrokom v 
šoli, v Zavod Dornava in v Varno 
hišo Ptuj in Maribor.
Naša želja je, da z dobrimi deli 
pomagamo bližnjim, starejšim in 
da jim polepšamo dni.

SKRATOVANJE V VRTCU GORIŠNICA

V sklopu obogatitvene dejavnos
ti Pohodništvo, smo v petek, 7. 
marca, izvajali škratovanje. To je 
poseben pohod, ki se izvaja v temi. 
Pohodniki smo se dobili pred vho
dom vrtca. Prva naloga je bila, da 
najdemo zemljevid, ki so ga nas
tavili škrati. Na tem zemljevidu je 
bila zarisana pot, ki nas pripelje 
do zaklada. Otroci so se morali 
kar potrudit, da so našli zemljevid, 
saj so ga nagajivi škrati kar dobro 
skrili v grmičevje pred vrtcem. Do
bro smo si ogledali zarisano pot 
in se s svetilkami odpravili na lov 
za zakladom. Pot smo si popestri
li s prepevanjem pesmi, nismo 
pozabili celo na našo himno, ki 
jo pojemo na škratovanju. Naša 
himna nosi naslov Enkrat je bil en 
majhen škrat. Na poti pa so nam 
nagajali Troti. To so posebna bitja, 
ki radi nagajajo škratom. So sred
nje postave, imajo rdeč nos, iz kat
erega teče svečka, so kosmati in 
škratom nagajajo tako, da jih dajo 
na brusilne kamne in jih žgečkajo. 
Ko smo prispeli do gozda, smo kot

pravi detektivi s svetilkami napeto 
iskali zaklad. Škrati so ga morali 
kar dobro skriti, da ga pred nami ne 
bi našli Troti. In z dobro voljo nam 
je uspelo. V zakladu so nas čakali 
zlati in sladki cekini, za spomin na 
škratovanje pa smo si pripeli ma
jhne škratke. Polni dogodivščin 
smo se ob petju pesmi vračali proti 
vrtcu, kjer so nas pričakali starši.

FOLKLORA V 
VRTCU GORIŠNICA

V vrtcu Gorišnica že tretje leto 
deluje otroška folklorna skupina 
pod vodstvom vzgojiteljic Andreje 
Fekonja in Nataše Žnidarič, v kat
ero so vključeni otroci v starosti od 
5 do 6 let. Bogastvo slovenske kul
turne dediščine želita prenašati na 
otroke in tako poskrbeti, da ne bo 
šla v pozabo.
Folklorna skupina se predstavlja 
na šolskih proslavah, na območnih 
in državnih srečanjih otroških folk
lornih skupin. Lani so osvojili sre
brno priznanje na državni reviji 
ljudskih pesmi, plesov in običajev 
v Rogaški Slatini.
Vzgojiteljici sestavljata splete, v 
katerih otroško izročilo združujeta 
z ljudskimi plesi odraslih. V ospred
je postavljata otroško igro, ki jo v 
odrsko prirejeni obliki povezujeta 
s poenostavljenimi ljudskimi plesi, 
ljudsko pesmijo ter posamezni
mi drugimi prvinami, ki pričajo o 
življenju otrok v preteklosti. V svoj 
program vključujeta godca na 
harmoniko, Klemna Podgorška, 
ki obiskuje deveti razred osnovne 
šole v Gorišnici.
Vrednost ljudskih iger se zagotovo 
kaže v tem, da so se prenašale iz 
roda v rod, pri tem pa so se spr
eminjale. Otroška igra ponuja vrsto 
možnosti za učenje glasbe, ple
sa, govora ipd. Obstajajo ljudske 
otroške plesne igre, v katerih se 
prepletajo gibne in pevske prvine 
z otroško potrebo po izbiranju, 
pri katerih se je otrok učil in uril 
motorične in umske sposobnos
ti. V otrokovi igri odseva njegovo 
doživljanje in posnemanje okolja, 
materialnega in duhovnega sveta 
odraslih, obenem pa se v otroških 
igrah skrivajo preostanki nekdan
jih obredov in plesov odraslih.
Pri oblačenju folklornikov je 
pomembno upoštevati oblačilno 
kulturo ljudi v kraju, iz katerega 
izhajajo. S folklornimi oblekami 
skušata ponazarjati oblačenje 
otrok v 19. ali v začetku 20. stolet
ja. Folklorne obleke so bili nare
jene na podlagi raziskav preteklih 
načinov oblačenja, pri katerem je 
veliko pripomogla ga. Nežka Lubej,
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ki je že vrsto let voditeljica in mentorica otroške folklorne sku
pine na osnovni šoli »Prežihov Voranc« v Mariboru in avtorica 
knjige Pikapolonica, hvala za zlato kolo. Ga. Nežka izhaja iz vasi 
Zabovci pri Markovcih.
Odločili so se za izdelavo prazničnih noš, saj je pomembno, da 
so plesalci lepo oblečeni, kajti takrat so zadovoljni in srečni in 
takšni so tudi nastopi.
Da pa folklorni plesi, igre in pesmi ne bi šli v pozabo, je poskrbe
la vzgojiteljica Sandra Sok, ki je ustanovila folklorno skupino 
OŠ Gorišnica, v katro so vključeni otroci prve triade. Folklorna 
skupina seje prvič predstavila na šolski proslavi ob kulturnem 
prazniku.
Torej lahko sklenemo, da se za ohranjanje kulturne dediščine v 
Občini Gorišnica ni bati.

Andreja Fekonja

PUSTNI TEDEN V VRTCU GORIŠNICA

Pustni teden je v vrtcu potekal od 
17. do 21. 2. 2014. Odločili smo se, 
da bo naša pustna povorka in raja
nje organizirano malo drugače kot 
prejšnja leta.
Pustni teden seje pričel z delavni
cami, na katerih je vsaka vzgo
jiteljica s svojo skupino izdelovala 
skupinsko masko. Otroci so se v 
dejavnosti vključevali glede na 
starost in svoje zmožnosti. Manjši 
otroci so opazovali izdelovanje 
vzgojiteljic, večji pa so se aktiv
no vključevali v izdelavo mask. 
V torek je bil dan za ustvarjalne 
delavnice. Otroci so izdelovali 
pustne maske v različnih likovnih 
tehnikah. Nato smo izdelke raz
stavili na hodnikih pred igralnicami 
in v večnamenskem prostoru vrt
ca. V sredo smo izdelovali »duha« 
in rože iz krep papirja. Po zajtrku 
so se otroci drugega starostnega 
obdobja zbrali v večnamenskem 
prostoru vrtca. Vzgojiteljica Mar
jana je otrokom pokazala, kako 
se izdeluje »duh« iz krep papirja. 
Najprej je izdelala rožo iz krep 
papirja, nato je povabila otroke, 
da so pomagali pritrjevati rože na 
obroče. Ko je bil »duh« končan, 
smo ga skupaj z otroci odnesli v 
predprostor vrtca in ga obesili pod 
strop. Nato je vsaka vzgojiteljica s 
svojo skupino otrok izdelovala rože 
iz krep papirja. Starejši otroci so si 
rože izdelali sami, mlajšim pa so 
pomagale vzgojiteljice. V četrtek 
nas je obiskala fotografinja Laura, 
ki je fotografirala vsako skupino 
otrok. Po fotografiranju smo se 
odpravili na povorko po Gorišnici. 
Pot nas je vodila od vrtca do lek

arne in nazaj. Med potjo smo peli 
pesmi in se odlično zabavali. V 
petek smo se vse skupine zbrale 
v večnamenskem prostoru vrtca. 
Vsaka skupina se je predstavila 
s plesno točko. Vzgojiteljice so 
otroke dobro pripravile za nastop, 
saj so bili otroci sproščeni in so 
vidno uživali ob predstavitvi. Po 
končani predstavitvi skupin je sle
dilo rajanje ob glasbi, ki se je nato 
nadaljevalo tudi v igralnicah.
Pustni teden smo zaključili in 
večina otrok se je v naslednjem 
tednu odpravila na počitnice s svo

jimi starši, ali pa so samo ostali 
doma zraven starejših bratov in 
sester, ki so imeli šolske počitnice. 
Vendar se za nas pustno rajanje 
še ni končalo. V ponedeljek, 3.
3. 2014, smo si ogledali pustne 
maske na trgu pred občino. Na 
pustni torek so otroci prišli v vrtec 
maskirani. Maske so izbrali po 
svoji želji. Po zajtrku je sledilo ra
janje ob glasbi v igralnicah. Otroci 
starejših skupin so obiskali mlajše 
otroke in skupaj rajali ob glasbi. 
Upamo, da so kurenti pregnali 
zimo, ker že nestrpno pričakujemo 
toplo in sončno pomlad.

33



VE
ST

I IZ
 V

A
SI

 I VR
TE

C
 IN

 Š
PO

R
T

ŠD Moškanjci, Sašo Majerič

8. TURNIR V NAMIZNEM TENISU

Že 8 leto zapored je Športno društvo 
Moškanjci organiziralo turnir v nami
znem tenisu, ki seje odvijal v gasilsko 
vaškem domu 10.1. 2014. Prijavljenih 
je bilo 18 tekmovalcev, ki so bili razvr
ščeni v dve skupini. Igrali so vsak z 
vsakim, nato pa napredovanje najbolj
ših štirih iz vsake skupine. Sledilo je 
križno razigravanje vse do finala. Igra
lo seje na treh mizah.
Na koncu so bile sledeče razvstitve.
1. mesto - Krnjak Robi ( Rošnja), 2. me
sto - Šilak Jernej (Dornava) in 3. mesto 
- Šegula Vlado (Polenšak).
Najboljših osem je dobilo praktične

nagrade ki sojih prispevali okoliški do
natorji. Turnir so vodili Sašo Majerič, 
Danilo Horvat in Ranfl Simon.
Kot vsako leto seje ŠD izkazalo kot do
ber organizator saj so letos zopet člani 
pripravili tradicionalni golaž, kije nasi
til tekmovalce kot tudi vse obiskovalce. 
Namen turnirja je tudi istočasno dru
ženje vseh starostnih skupin, ki so po
leg gledanja, odigrali zelo veliko rund 
taroka, poke rja, šnopsa in šaha. Turnir 
seje začel ob 18. uri, slavje pa seje ob 
igranju taroka končalo ob ranih urah. 
Tudi letos se je kvaliteta igralcev dvi
gnila, gledalcev je bilo še več kot lani.

Veseli nas tudi, da se prijavilo veliko 
mladih, zato bodo organizatorji poskr
beli, da se bodo podobnega projekta 
kot je »turnir v namiznem tenisu« oz. 
športno, rekreacijsko, družabno, va
ško in še kakšno bi lahko rekli sreča
nje, zopet lotili.

Borut Šegula, sekretar ŠZG

OBČINSKA LIGA MALEGA NOGOMETA 2013/2014

Tudi v sezoni 2013/2014 je 
Športna zveza občine Gorišnica 
s pomočjo Občine Gorišnica, ki je 
pokrila stroške športne dvorane, 
izvedla 3. sezono občinske lige v 
malem nogometu. V občinski ligi 
so nastopali vaški odbori oziroma 
ekipe iz vasi Občine Gorišnica. Prav 
ta ko je bil pogoj, da imajo člani ekip 
stalno prebivališče v naši občini.
V ligo se je prijalo 8 ekip tako kot 
prejšnjo sezono. Športna Zveza je 
ligo izpeljala brez prijavnine, kar 
je pomenilo, da na tekmah ni bilo 
sodnika, ekipe so igrale pošteno in 
po pravilih fair play-a ter si sodile 
same. Za nerazčiščene zadeve pa 
so včasih morali poskrbeti tudi de
legati določenega kola. Ker se je 
oblika izvedbe lige v prejšnjih dveh 
sezonah kar dobro prijela, smo z 
takšnim načinom tudi nadaljevali v 
tej sezoni.
Sama liga se je pričela v mesecu 
novembru, odigrali smo 7. rednih 
krogov, kjer so se ekipe pomerile 
vsaka z vsako ter redni del lige 
zaključili v prvem tednu febru
arja. Po rednem delu lige smo za 
prve štiri ekipe rednega dela izv
edli t.i. končnico oziroma play-off 
v soboto, 22. 2. 2014. V končnico 
lige so se uvrstile naslednje ekipe: 
Veterani Gorišnica, Gajevci-Plac- 
erovci, Zamušani Gamsi in Hidus 
Gorišnica.
V končnici sta se najprej odigrali

polfinalni tekmi, kjer je Hidus 
Gorišnica z rezultatom 6 : 4 prema
gala ekipo Veterani Gorišnica, eki
pa Zamušani Gamsi pa je premaga
la Gajevce-Placerovce z rezultatom 
2 : 1. Nato seje po petnajstminut
nem odmoru najprej odigrala tek
ma za 3. mesto med poraženima 
ekipama iz polfinalnih tekem. 
Ekipa Gajevci-Placerovci je za 3. 
mesto premagala ekipo Veterani 
Gorišnica z rezultatom 3 : 2. Nato 
pa je sledil najbolj pričakovana 
tekma, finale med zmagovalnima 
ekipa polfinalnih tekem med eki
pama Hidus Gorišnica in Zamušani 
Gamsi. Zmagala je ekipa Hidus 
Gorišnica in z rezultatom 5 : 2 os
vojila končno 1. mesto letošnje 
občinske lige malega nogometa. 
Omeniti še moramo najboljšega 
strelca rednega dela lige, to je že 
drugo leto zapored postal Rok 
Zorko izZagojičev, kije igral za eki
po Hidus Gorišnica in je v rednem 
delu dosegel 10 zadetkov. Rok je 
bil tudi najboljši strelec končnice, 
saj je nasprotnikom zabil 5 golov 
ter na koncu skupno v ligi dosegel 
15 zadetkov.
Iskrene čestitke zmagovalni ekipi 
ter vsem ekipam, ki so sodelovale 
v tekmovanju, prav tako pa tudi 
vsem, ki so pomagali pri orga
nizaciji tekmovanja. Na nogomet
nem igrišču v športni dvorani pa se 
srečamo naslednjo sezono.



Borut Šegula, sekretar ŠZG

18. volilna redna Skupščina ŠZG in Športnik leta 2013

4. aprila se je v Kulturni dvorani 
Občine Gorišnica odvijala 18. volil
na redna letna Skupščina Športne 
zveze občine Gorišnica, kjer so 
predstavniki organov zveze po
dali svoja poročila za preteklo leto. 
Delegati Skupščine so prav tako 
razrešili dosedanjega predsednika 
ŠZG g. Dušana Janžekoviča in sek
retarja g. Boruta Šegula, potrdili 
pa so novega predsednika. Najbolj 
izčrpna v svojih poročilih sta bila 
ravno dosedanji predsednik Zveze 
g. Janžekovič in sekretar g. Šegula, 
katera sta predstavila delo v 
preteklem letu, kaj smo storili do
brega in kaj slabega ter kako dobro 
obdržati in nadgraditi, slabo pa po
praviti in morebiti celo odpraviti. 
Sekretar pa še je dodal finančno 
poročilo.
G. Janžekovič je predstavil svoj 
pogled predvsem glede gradnje 
novega športnega centra, katere
ga izgradnja se vleče že ogromno 
časa. Osebno pa upa in je mnenja, 
da se bo gradnja letos le pričela in 
da bo novo vodstvo Zveze pričelo 
z delom predvsem vzpodbudno in 
zelo zagnano. Delegati Skupščine 
so za novega predsednika Zveze 
potrdili edinega kandidata, g. Ratka 
Matjašiča, predsednika Športno- 
ribiškega društva Gorišnica in 
dosedanjega predstavnika tega 
društva v UO ŠZG. Žal pa niso mo
gli potrditi novega sekretarja, ker 
kandidata za to mesto v tem času 
ni bilo mogoče najti, zato bo Zveza 
trenutno delovala brez te funkcije. 
Omeniti še je treba, da so delegati 
na Skupščini potrdili oziroma v ŠZG 
sprejeli novo, 10 članico in sicer 
Plesni klub Moreno, kateri zadnje 
leto zelo zavzeto sodeluje in izvaja 
program v naši občini.
V svoji besedi je podžupan Občine 
Gorišnica g. Jože Petek potrdil, da 
bo občinski prostorski načrt (OPN) 
v kratkem sprejet in s tem zagotovil, 
da se bo športni center v Gorišnici v 
tem letu, nekje v poletnih mesecih, 
zagotovo pričel graditi. G. Petek se 
je staremu vodstvu Zveze zahvalil 
za korektno in zelo dobro sode
lovanje z občino v preteklih letih ter 
si takega sodelovanja zaželel tudi

z novo izvoljenim predsednikom 
Zveze.
V juliju se je izvedla tradicionalna 
Vaška olimpijada na kateri smo ime
li 700 tekmovalce in, ki seje v zad
njem desetletju izoblikovala v pra
vo manifestacijo športa, druženja 
in dobre volje v gorišniški občini. 
Podobno je s tekom »Gorišnica 
teče in nordijsko hodi« in Mini- 
olimpijado, katera se organizira 
za naše najmlajše osnovnošolce.
V jesenskem in zimskem obdob
ju smo poskrbeli za rekreacijo v 
športni dvorani, prav tako pa smo 
ponovno izvedli zimsko ligo malega 
nogometa. Nadaljevali smo s pris
topom, ki je temeljil na medsebo
jnem spoštovanju in fer playu. Do 
zaključnih tekem seje liga odigrala 
brez sodnikov in pokazala, da je 
taki pristop pri organizaciji rekre
acije smiseln. Ob pomoči občine, ki 
je nase prevzela stroške dvorane, 
seje liga odigrala brez prijavnine, 
igralci pa so podarjeno vrnili z 
odličnimi igrami in vzornim odno
som. Zmagovalci so bili vsi, prvaki 
pa ekipa Hidus Gorišnica. Najboljši 
strelec lige je že drugo leto zapored 
postal Rok Zorko, letos član ekipe 
Hidus Gorišnica.
Po koncu uradnega dela Skupščine 
je Športna zveza na prireditvi 
Športnik leta 2013 nagradila tudi 
najboljše športnike in delavce na 
področju športa v občini za leto 
2013. Novemu predsedniku Zveze 
so pri podeljevanju priznanj in na
grad pomagali, dosedanji predsed
nik g. Janžekovič in podžupan g. 
Jožef Petek. Prireditev pa je vodila 
ga. Tjaša Lubec.

Priznanja so bila podeljena 
šolskemu športu, kjer so priznanja 
prejeli Sara in Lara Čagran, Ma
tic Kostevc ter rokometna ekipa 
starejših deklic. Najperspektivnejši 
mladi športniki v občini so Tilen 
Bezjak (RD Moškanjci Gorišnica), 
Sara Mlinarevič (JK Gorišnica) in 
Sara Arnuš (ŠRD Gorišnica), športni 
delavec g. Ratko Matjašič, najboljši 
trener g. Franc Nasko, trener Judo 
kluba Gorišnica. Najboljša ekipa 
je bila ekipa Judo kluba Gorišnica, 
ki je v letu 2013 osvojila 7.mesto 
v l.državni judo ligi. Športna Zveza 
je letos podelila tudi tri priznanja v 
kategoriji Jubileji, kjer je bronasto 
plaketo za 10. let delovanja prejelo 
Športno ribiško društvo Gorišnica, 
srebrno plaketo za 20. let delovan
ja Šahovsko društvo Gorišnica in 
zlato plaketo za 60. let delovan
ja Športno društvo Gorišnica. V 
kategoriji najboljši športnik smo 
imeli tri nominirance, in sicer Fras 
Damjan (JK Gorišnica), Primož 
Firbas (RD Moškanjci Gorišnica) 
in Matevž Cestnik ml. (Aero klub 
Ptuj). Najboljši športnik v pretekl
em letu v občini je postal padalec 
Matevž Cestnik mlajši, član Aero 
kluba Ptuj, ki se je na državnem 
prvenstvu med mladinci uvrstil na 
odlično 2. mesto, s tem pa je post
al tudi član Slovenske padalske 
reprezentance. Kot član mladinske 
reprezentance je Matevž na Evrop
skem prvenstvu v Rusiji dosegel 
15. mesto. Kot mladinec je sode
loval tudi na tekmah Svetovnega 
padalskega pokala, kjer je dosegel 
skupno 6. mesto. Iskrene čestitke.
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Sebastjan Jambriško, Borut Kolar

NOGOMET V GORIŠNICI

Pisalo seje leto 1954, koso takratni 
nogometni zanesenjaki ustanovili 
še danes delujoče športno društvo, 
katere cilj je zadnjih nekaj let priv
abiti čim več mladih športnikov, ki 
jih zanima najbolj priljubljena igra 
na svetu - nogomet. Strokovna 
in vodstvena struktura kluba je 
pretežno mlada ekipa z izkušnjami 
iz nogometnih zelenic, katere z 
veseljem prenašajo na vedno večje 
število mladih nogometašev, ki se 
pridružujejo klubu.
Danes, v letu 2014, ob 60. rojstnem 
dnevu se lahko pohvalimo s 127 
aktivnimi nogometnimi igralci, ki 
trenirajo in zastopajo barve našega 
kluba v 6 različnih tekmovalnih 
ligah, katere spadajo pod okrilje 
Medobčinske nogometne zveze 
Ptuj. Pri tem je potrebno omeniti, da 
vedno več pozornosti usmerjamo 
na delo z mladimi oz. najmlajšimi, 
saj se zavedamo, da se le tako ust
varjajo trdni temelji za trajnostni 
razvoj športnega društva. Temu 
razvoju naj bi v naslednjih letih sle
dilo tudi bistveno infrastrukturno 
izboljšanje, predvsem mislimo tu 
na omogočanje boljših pogojev 
za delo z našimi najmlajšimi. Tre
nutno v klubu delujejo tri selekcije 
najmlajših otrok starih od 7 do 13 
let, skupaj gre za približno 50 otrok.

Nekaj besed o podmladku Nogo
metnega kluba Gorišnica
Nogometni klub zagotavlja kvalitet
no in strokovno vadbo z trenerji, ki 
imajo opravljene licence za delo z 
mladimi, katere vsako leto potrju
jejo na izobraževalnih seminarjih. 
Aktivnosti trajajo skozi vse leto in 
potekajo od spomladi do jeseni na 
travnatem nogometnem igrišču, 
v zimskem času pa v telovadnici 
OŠ Gorišnica. Na tem mestu bomo 
predstavili naše 3 najmlajše ekipe.

Selekcija U-9

V naši nogometni šoli se pričnejo 
učiti prvih nogometnih korakov igr
alke in igralci stari 6 do 8 let, tre
nutno so to otroci rojeni leta 2005, 
2006 in 2007. Nastopajo v tekmov
alni ligi, ki se imenuje “Mlajši cici
bani - U9” in igrajo tekme proti vrst
nikom iz področja sosednjih občin 
tj. proti Dornavi, Markovcem, Stojn- 
cem, Zavrču, Cirkulanam, Ormožu, 
Središču, ipd. Tekmovalna sezona 
traja od meseca avgusta do junija 
naslednje leto, v kateri se z vsako 
ekipo pomeriš dvakrat, enkrat na 
svojem igrišču in enkrat v gosteh. 
Treningi se odvijajo 2 krat na teden, 
za vikend pa se odigra prijateljska 
ali prvenstvena tekma.

Selekcija U-ll
Po prvih korakih z žogo otrok star 
9-10 let nadaljuje z nogometnim 
razvojem v selekciji U-ll. Tekme 
lige “Starejši cicibani - UH” se igra
jo podobno kot U-9 na eni polovici 
celotnega nogometnega igrišča. 
Vsak teden v času tekmovalne se
zone ima otrok 3 aktivnosti. V času 
zime, ko ni obdobje tekmovalne 
sezone pa treniramo v telovadnici 
in se udeležujemo turnirjev, ki jih 
organizirajo klubi.

Selekcija U-13
Mladostnik, ki je star 11 ali 12 let 
nastopa za selekcijo U-13 in tekmu
je v ligi “Mlajši dečki U13 - vzhod”. 
Otrok se prvič sreča s celotno širino 
igrišča kot se igrajo vse “prave” no
gometne tekme. Ekipo sestavlja

vratar (golman) in osem igralcev v 
polju ter rezervni igralci, ki kasneje 
zamenjajo igralce v polju. Pri vseh 
prej opisanih selekcijah je enako, 
da na tekmi igrajo vsi igralci, ki so 
na tekmi.

Vsem otrokom v naši sredini 
poskušamo privzgojiti vse os
novne življenjske vrednote, ki naj 
bi pomagale otroku pri njihovem 
odraščanju. Tako dajemo velik po
men druženju, pozitivni medse
bojni komunikaciji, higieni, odgov
ornosti, sodelovanju, disciplini in 
podobnim osnovnim vrednotam.
V klubu vemo, da je kvalitetna in 
strokovna nogometna šola temelj 
za uspešno delovanje našega klu
ba, zato je naš cilj otroke seznaniti, 
učiti in navdušiti z nogometnimi 
čarovnijami in jim omogočiti, da 
preko igre vzljubijo športno deja
vnost, ki predstavlja temelje za 
razumevanje športa kot načina 
življenja.
Treningi so ob ponedeljkih, torkih 
in četrtkih popoldan ob 17. uri, tek
me pa od petka do nedelje.

"Pozivamo Vas, da 

omogočite svojemu 

otroku, da se čim 

bolj približa svojim 

sanjam 

in se preizkusi 

v nogometu



Marko Lapornik

NK GORIŠNICA PONESEL GORIŠNICO OKROG SVETA

Posnetek treninga vratarjev v času 
velike noči je vzbudil takšno po
zornost, da so si ga ogledali v kar 
211 državah po vsem svetu. Naj 
številke govorijo za sebe:
Samo v treh dneh po objavi pos
netka na svetovnem spletu si je 
posnetek ogledalo 1.000.000 (en 
milijon) ljudi, kar je svojevrsten 
fenomen. Za primerjavo videospo
ti raznih slovenskih glasbenih 
skupin Siddharta, Čuki, Big Foot 
Mama, ipd. imajo po nekaj letih 
cca 500.000 ogledov. Mi smo to 
številko dosegli v 24 urah.
Naš posnetek/atrakcijo so v ne
kaj dneh objavili vsi spletni por
tali večjih slovenskih medijev 24ur. 
com, rtvslo.si, zurnal24.si...naš 
posnetek so predvajali v pogov

ornih oddajah po celem svetu (Me
hika, Nizozemska, Francija, Japon
ska, Avstralija - kjer so nas sicer 
zamenjali za Ruse). Po športnih 
portalih na internetu iz celega 
sveta: Južna Amerika (Kolumbija 
in Čile prednjačita), Azija (Tajska, 
Taivvan, Japonska), Evropa z vsem 
Balkanom.
Posnetek je bil predvajan tudi 
na televiziji po vsem svetu in to v 
najbolj gledanem času, tik pred 
tekmami Lige prvakov in med 
polčasom.
Dovolj zgovorna je statistika na 
youtube-u: danes, po treh mesecih 
imamo 1,409,623 ogledov, od tega 
je bilo več kot 100.000 ogledov v 
državah: Poljka, Južna Koreja, ZDA 
in Slovenija...s 51.700 ogledi sledi

Japonska, Francija (49.000 ogle
dov).
V prvem tednu objave posnetka so 
prihajale prošnje iz tujih medijskih 
hiš po pisnih intervjujih z vprašanji, 
ali res tako treniramo naše vratar
je, ali se nam tak način treninga 
ne zdi prenevaren, koliko vratarjev 
imamo še zdravih ipd.
Predsednik Marko Bezjak je v času 
objave posnetka vsak dan dobival 
klice, moral dajati izjave in intervju
je. Enega od teh je opravil tudi z 
Denisom Avdičem iz Radio 1.
Do danes je bil naš posnetek na 
Youtube-u gledan v 211 državah. 
Tako smo ime naše Občine ponesli 
v svet, kot še nihče prej. Za 3-4 dni 
smo bili številka 1. na svetovnem 
spletu.

Športno društvo Gorišnica

Članska ekipa NK Gorišnica
je priprave na sezono 2013/2014 
opravila na domačem igrišču. 
Odigrali smo številne prijateljske 
tekme z močnejšimi nasprotniki. 
K članski ekipi smo priključili tudi 
nekatere igralce, ki so prišli iz naše 
mladinske ekipe. Udeležba in delo 
na treningih je bilo zadovoljivo. Na 
tem področju nas predvsem ovira 
naša slaba infrastruktura, tu pred
vsem mislim na reflektorje, ki bi 
nam omogočili, da bi lahko trenirali 
v poznejših urah, kot je praksa v 
drugih klubih iz našega področja. 
Spomladanski del sezone smo 
zaključili na prvem mestu. Dosegli

smo pet zmag, dva remija in samo 
dva poraza. Cilji in želje so dobro 
delo na treningih, igrati lep nogo
met in se na koncu uvrstiti med 
prve tri ekipe v 1. ligi Medobčinske 
nogometne zveze Ptuj.
Sestavni del ekip Športnega druš
tva Gorišnica, ki tekmujejo pod 
okriljem Medobčinske nogometne 
zveze Ptuj, sta še ekipi mladincev 
in veteranov.
Obe ekipi pridno trenirata, vendar 
rezultati mladinske selekcije so po 
polovici prvenstva nekoliko slabši 
zaradi maloštevilčnega moštva.

NK Gorišnica

mladinska ekipa NK Gorišnica
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Boris Kelenc, tajnik

Ponos naših ribičev je vzorno ure
jen ribnik, ki ni le prostor za lovljen
je rib, ampak prostor za druženje 
in sprostitev. V klubu ugotavljamo, 
da so cilji ob ustanovitvi kluba 
pred dvanajstimi leti dosegli svoj 
namen. Prostor, kjer je zdaj ribnik 
in brunarica, je še bil pred dobrim 
desetletjem zaraščen in skoraj 
povsem zasipan. S trdo voljo ne
kaj posameznikov se je leta 2001 
začela sanacija. Izvedel se je iz
kop ribnika na prvotno velikost, 
požagala so se odvečna drevesa in 
grmovje. V strahu, da se ne bi po
novila stara zgodba, seje ustanovil 
klub, ki bi skrbel za ribnik in okolico. 
Ime je dobil po nekoč zelo pozna
nem Rebovem kmečkem mlinu ob 
potoku Zvirenčina v Placerovcih. K 
mlinu je nekoč prihajalo veliko ljudi 
od blizu in daleč in vsi so ga poznali 
kot mlin, pri katerem je velik rak, ki 
je pripet z verigo. Tako se je klub 
poimenoval Ribiški klub Rak. 
Namen kluba je prostovoljno 
združevanje vaščanov zaradi up
ravljanja z ribnikom, varovanja 
vodnih in obvodnih sistemov kot 
dela naravnega okolja in izvajanje 
športnega ribolova. Klub ima več 
ciljev in sicer prizadevanje za stro
kovno raven dela, organiziranje 
športnega ribolova vključno s tek
movanji, sodelovanje pri oblikovan
ju razvoja sladkovodnega ribištva 
v občini, vzpodbujanje članov za 
stalno strokovno izpopolnjevanje, 
sodelovanje z drugimi ribiškimi klu
bi in družinami in območno ribiško 
organizacijo.
Tudi v letu 2013 smo se trudili, da 
bi realizirali zastavljene cilje. Am
pak že na začetku leta smo imeli 
veliko dela, saj smo morali sani
rati notranjost brunarice, ki je bila 
popolnoma uničena ob poplavah 
novembra 2012, kajti katastro
falne poplave so prizadele tudi naš 
klub. Uničena je bila notranjost 
brunarice, posledice so se poznale 
tudi v ribniku in okolici ribnika. Voda 
je namreč v notranjosti brunarice 
v višino segala več kot dva metra. 
Čiščenje brunarice smo izvedli že v 
prvem tednu po poplavah, čiščenje 
okolice in pregled ribnika pa smo 
izvedli v lanskih spomladanskih

mesecih. Takrat se je začela tudi 
sanacija notranjosti brunarice, 
zamenjati smo morali celotno izo
lacijo in opaž. Potrebno je bilo do
kupiti tudi nekaj rib, saj je veliko rib 
iz ribnika ušlo. Na tem mestu bi se 
še enkrat zahvalili vsem, ki so nam 
kakorkoli pomagali pri odpravljanju 
težav ob poplavah.
V lanskem letu smo imeli tudi ve
liko drugih ciljev, predvsem orga
niziranje otroških, članskih in dru
gih ribiških tekem. Zelo ponosni 
smo na našo otroško ligo, v kateri 
vsako leto tekmuje okoli deset 
mladih ribičev. V klubu se zaveda
mo, da je delo z mladino zagotovilo 
za nadaljnji razvoj in obstoj kluba. 
Članskih tekem je prav tako veliko: 
članska liga, tekma za prehodni 
pokal, tekma za ribiškega carja 
ter otvoritvena in zaključna tekma.
V članski ligi vsako leto tekmuje 
približno dvajset ribičev. Čez celo 
leto je na sporedu sedem tekem 
lige, zmagovalec pa je ribič, ki je 
dosegel največ osvojenih točk. Za 
klub je zelo pomembna tudi orga
nizacija memoriala, 15. avgusta 
vsako leto, posvečenega premi
nulemu ustanovnemu članu Janku 
Žvegla. Letošnji memorial bo že 
deseti po vrsti. To je tekma, na kat
eri se zbere največ tekmovalcev v 
sezoni in sicer okoli trideset. Med

njimi je velika večina rekreativnih 
ribičev, nekaj pa jih je tudi profe
sionalnih. V našem klubu ta tekma 
velja za vrhunec sezone.
Zima se počasi zaključuje, zato se 
v klubu že pospešeno pripravljamo 
na novo ribiško sezono. Najprej pri
pravljamo 13. redni občni zbor, na 
katerem bomo potrdili cilje in plan 
dela za prihajajočo sezono. Med pri
oritetami bo vsekakor skrb za čisto 
in urejeno okolico, vzdrževanje 
brunarice ter organiziranje otroške 
in članske lige. Velja tudi poudariti, 
da uspešno sodelujemo s sosed
njimi ribiškimi društvi in z Občino 
Gorišnico, ki se jim zahvaljujemo 
za vsakršno pomoč, kije pripomo
gla k obstoju našega ribnika.
Še enkrat naj poudarim, da smo 
ribiči ponosni na naš ribnik, ki ni le 
prostor za lovljenje rib, ampak pro
stor za druženje in sprostitev, zato 
prav vsakega občana vabimo, da 
nas obišče ob našem ribniku. Tudi 
v prihodnje se bomo v klubu trudili 
za razvoj in spodbujanje športnega 
ribištva v občini, veliko pozornosti 
pa bo tudi posvečeno urejanju oko
lice in varovanju okolja.
Še enkrat naj poudarim, da smo 
ribiči ponosni na naš ribnik, na naš 
prostor druženja in sprostitve, zato 
prav vsakega občana vabimo.
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Radko Matjašič

OBČNI ZBOR ŠRD GORIŠNICA

V soboto, 22. 2. 2014, je v prostorih 
Vaško-gasiIškega doma Moškanjci po
tekal redni letni občni zbor Športno ri
biškega društva Gorišnica.
Na zboru je prisotnim članom bilo 
predstavljeno delo društva v prete
klem letu, finančno poslovanje dru
štva, podan je bil tudi pregled opravlje
nega dela v preteklem mandatu, plan 
dela za tekoče leto ter plan dela za 
naslednje petletno obdobje. Opravlje
ne so bile tudi redne volitve članov v 
organe društva.
Iz poročil predsednika društva je bilo 
razbrati, da seje v lanskem letu uspe
šno zaključila akcija pridobivanja do
voljenja za ribnik, saj je s strani Mini
strstva za okolje in prostor Republike 
Slovenije v začetku meseca bilo dru
štvu izdano vodno dovoljenje za ribnik, 
ki omogoča društvu neovirano izvaja
nje rekreativnega ribolova.
Prav tako seje v lanskem letu uspešno 
zaključila akcija večletnega prizadeva
nja, da bi delovanje društva predstavili 
čim širšemu krogu občanov, pa tudi 
drugim izven naše občine. Namreč v 
ta namen je bila vzpostavljena spletna 
stran društva z naslovom www.srd-go- 
risnica.si, kjer društvo svoje člane in 
širšo okolico tekoče obvešča o dogaja
njih v društvu.
Finančno poslovanje društva je pred
stavil blagajnik društva. Iz poročila je 
bilo razvidno, da je društvo leto 2013 
zaključilo pozitivno, saj so finančna 
sredstva iz preteklega leta še dodatno 
oplemenitili.
Ker pa je članom organov društva po
tekel mandat, so bile opravljene tudi 
volitve. Po izvršenih volitvah je vodenje 
društva še naprej zaupano dosedanje
mu predsedniku društva, to je g. Ratku 
Matjašiču ter podpredsedniku g. Anto
nu Poplatniku. Na novo je bil izvoljen 
tajnik društva g. Borut Kolar, medtem 
ko bo za finančno poslovanje društva 
v naslednjem petletnem mandatu še 
naprej skrbel dosedanji blagajnik g. 
Slavko Muršič. Prav tako pa je gospo
darjenje v društvu še naprej zaupano 
g. Srečku Kolarju.
Nadalje je prisotnim s strani predse
dnika društva bil predstavljen plan 
dela za tekoče leto ter načrt za na
slednje petletno obdobje. Kot je dejal 
predsednik društva, so si v lanskem 
letu, po končani ribolovni sezoni, v dru

štvu zastavili vprašanje, kako naprej. 
Namreč, ocenili so, daje društvo v ta
kšni fazi, da nadaljnji razvoj društva ni 
več mogoč brez širitve, saj v danih po
gojih delovanja ni več prostora za nove 
aktivnosti. Če pa se društvo ne razvija, 
ni vizije za naprej, društvo počasi sta
gnira, članstvo upada in društvo poča
si preneha delovati.
O vsem tem so v začetku meseca de
cembra 2013 seznanili župana Občine 
Gorišnica. Župan občine Gorišnica, g. 
Jože Kokot, jim je dejal, da na doseda
nje delovanje društva nima pripomb in 
da podpira njihov načrt za prihodnost, 
žal pa širitev ribnika na zahodno stran 
proti industrijski coni, to je na podro
čju, kjer danes stoji gozd, ni možna, 
saj gre za varovano področje letališča. 
Zato jim je ponudil rezervno zemljišče 
za širitev in sicer na področje stare 
struge reke Pesnice.

Nikolina Zorli

Ker se pričakuje, da se bodo zadeve 
odvijale v korist društva, je prisotnim 
bil predstavljen tudi predlog projekta 
»Sanacija stare struge reke Pesnice«, 
to je področje novega ribnika. Trenu
tno je to področje zapuščeno smeti
šče, ki pa bi naj po izvršeni sanaciji in 
izgradnji novega ribnika postalo nov 
rekreacijski prostor, ki bi pomenil za 
društvo nadaljnji razvoj, za Občino Go
rišnica pa nov rekreacijski prostor, na
menjen tako ribičem, kot naključnim 
sprehajalcem.

RK GORIŠNICA

Sezona se bliža h koncu. Do konca 
prvenstva čakajo domače igralce še 
tri tekme, od tega dve v domači dvo
rani. S sezono smo lahko zadovoljni, 
saj smo ustvarili glavni cilj - uvrstitev v 
sredini lestvice. Igralci so kar nekaj te
kem nesrečno izgubili, tako da bi lahko 
bil izkupiček še bistveno boljši. Veseli 
nas predvsem dejstvo, da so najtežje 
tekme odigrali na zelo visokem nivoju, 
takšnih rokometnih predstav se ne bi 
sramovali niti v 1. ligi.
Po dveh letih trdega dela z najmlajšimi 
so se začeli kazati tudi prvi rezultati. 
Kar nekaj let je že minilo odkar smo

imeli v polfinalu državnega prvenstva 
obe ekipi mlajših dečkov. Tudi najmlaj
ši pa se že priključujejo k starejšim in 
so v tej sezoni odigrali prve »ta prave« 
tekme. Najmlajše vodita trenerja Dra
go Ranfl in Darko Žnidarič, pomagajo 
pa jima Ines Žnidarič, Katja Vincek, 
Igor Ranfl, Tomas Bedrač, Igor Ivančič 
in Irena Trunk. Za prihodnost rokome
ta v Gorišnici se ni bati.
Smo pa bili v začetku aprila tudi gosti
telji dvodnevne akcije ženske mladin
ske reprezentance, ki seje pomerila z 
reprezentanco Slovaške.
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Metka Pignar

SEME IZ MALE VASI

Čas pustnih dogodkov in norčij je 
za nami. Tudi za Karnevalsko sku
pino iz Male vasi, ki je že šesto leto 
sodelovala na Ptujskem karnevalu 
in vaških fašenskih povorkah. Na 
Ptujskem kurentovanju smo letos 
sodelovali že šestič in se vsakič, ra
zen letos, uvrstili med prvih deset 
ter dosegli nagrado, s katero je bila 
naša prizadevnost poplačana.
Z izdelavo pustnih mask in sode
lovanjem na karnevalu in povorkah 
smo pričeli leta 2009, ko smo se 
predstavili z masko ježi. Od takrat 
do letos smo bili še pavi, lokvanji, 
lego kocke in hobotnice.
V skupini smo v glavnem vaščani 
Male vasi, Muretinc in Čajevcev, 
ne odklonimo pa tudi drugih, ki jih 
veseli ustvarjanje in sodelovanje v 
povorkah. Število članov se iz leta 
v leto spreminja. Največ nas je bilo 
lokvanjev s kačjimi pastirji in to kar 
55. Pustni lik skupina izbere sku
paj. V pripravo projekta je potrebno 
vložiti ogromno energije in iznajdlji
vosti, šele nato sledi izvedba.
Že nekaj mesecev pred pustom je 
potrebno razmisliti, kaj pripraviti za 
karnevalsko povorko, »naštudirati« 
je potrebno »lik«, razmisliti, kako in 
iz česa ga izdelati, zagotoviti sred
stva (lastna), poiskati potreben us
trezen material.
Skupina se ne poslužuje kupljenih 
pustnih kostumov, ampak nam je 
poseben izziv, da si ga izdelamo 
sami (oblikovati kreacijo, izdelati 
kroje, izrezati, sešiti, zlepiti, pobar
vati, zvariti). Maske, s katerimi se 
predstavljamo pa želimo izdelati 
tudi na drugačen način.
Za letošnjo masko smo izbrali lik 
risanih junakov polžev izrisanega 
filma Turbo. Z izdelavo maske smo 
pričeli v sredini januarja, saj je 
potek izdelave zaradi tehnoloških 
postopkov potekal po etapah 
(polžja hišica, trup). Polžje hišice 
in notranji del trupa smo izdelali iz 
poliuretanske pene, trup pa smo 
še nato preoblekli z blagom. Za 
izdelavo ene hišice in trupa smo 
porabili 6 m2 poliuretanske pene, 
4,5 m blaga, 0,5 I lepila in barve. 
Oči smo izdelali iz vzmeti in stiropor 
kroglic. Delavnice so potekale vsak

dan v popoldanskem in večernem 
času, tudi ob vikendih. Ustvarjamo 
v glavnem pri družini Domanjko, 
ki nam v tem času odstopi garažo, 
vsi družinski člani pa so nam pri 
vsem delu v veliko pomoč. Gospo
dinja Marjana vedno z veseljem 
požene šivalni stroj, da nam delo 
gre hitreje od rok. Za naš transport 
in njegov izgled pa poskrbijo gos
podar Janez in naši vaški fantje.
Z maskami pavi, lokvanji in lego 
kockami smo se udeležili tudi kar
nevalov v Srbiji (Požarevac, Les
kova c in Vrnjačka Banja), za katere 
nam je sredstva za pot prispevala 
občina Gorišnica.
Vsako leto se pokažemo otrokom 
vrtca in šole Gorišnica in Juršincev, 
z željo, da bi v njih razvili čut za ust
varjalnost in za ohranjanje šeg in 
navad.

Občina Gorišnica

PUSTNE SKUPINE

Tudi to leto so nas obiskale pustne 
skupine iz občine Gorišnica in sicer 
v ponedeljek, 4. 3. 2014. Najprej 
so prišli kuranti iz Formina, nato 
so priletele muhe iz Moškanjcev in 
nazadnje so prilezli še polži iz Male 
vasi. Sprejela sta jih podžupan, g. 
Jožef Petek in direktor občinske 
uprave, g. Matevž Cestnik. Pustne 
maske so si prišli pogledat tudi 
otroci iz vrtca ter učenci prve tri
ade OŠ Gorišnica. Prav tako je bila 
organizirana majhna pogostitev, 
krofi in pijača, za najmlajše in tudi 
pustne maske.
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Matic Leben

MOŠKANJSKE MUHE

V letošnjem letu smo po nekaj letih 
idej in pogovorov o organizaciji 
pustne skupine vasi Moškanjci, to 
idejo tudi realizirali.
V večletni želji, da se združimo kot 
vas, ki je aktivna na več področjih 
dela in vas, ki je znana po tem, 
da združi moči, ko je to potrebno, 
nam je to letos uspelo tudi v pust
nem času. Za prvo leto smo se 
odločili, da se predstavimo s tako 
masko, ki je imela v vasi Moškanjci 
že v zgodovini nek pomen. Odločili 
smo se, da se predstavimo kot 
MUHE, simbol naše vasi, saj so 
že naši predniki ugotovili, da ima
mo moškanjčarji veliko njihovih 
značilnosti. Predstavljajo solidar
nost in se rade zadržujejo v roju, saj 
tako lažje sodelujejo, se lažje bra
nijo pred sovražniki in nenazadnje 
so uspešnejše pri iskanju hrane. 
Večino maske smo si izdelali sami, 
za kar smo porabili kar nekaj ur

prostega časa, vendar nam ni žal, 
saj smo se družili in skupaj kovali 
že nove ideje in zamisli za prihod
nje leto.
Iskreno se zahvaljujemo občini Go
rišnica in vsem vaščanom, ki so 
nam kakorkoli pomagali pri pripravi 
in izvedbi naše pustne skupine, ali 
pa nas le z dobro voljo podprli pri 
naši ideji. Vsem iskrena hvala!

Luka Zorli

KORANTI V LONDONU

Na povabilo Mojce iz Celja, ki živi v 
Londonu, se je skupina korantov iz 
Moška nje, Gorišnice in Mezgovcev 
udeležila 1. slovenskega pusta v 
Londonu. Razen velikih logističnih 
težav, kako korantije spraviti v Lon
don, je vse ostalo potekalo super. 
Londončani, še posebej pa Sloven
ci v Londonu, so nas sprejeli z 
navdušenjem. Smo prvi koranti, ki 
smo bili v Londonu, na podzemni, 
Piccadilly cirkus, Trafalgar square, 
pred Buckinghamsko palačo...
Na podlagi tega navdušenja in

novih poznastev, so se že začele 
porajati ideje o še daljši turneji 
v prihodnjem letu, ko bi obiskali, 
zraven Anglije še VVales in Škotsko.

1. maja 2014 bo potekal

TRADICIONALNI 

TURNIR V MALEM 

NOGOMETU 

za memorial 

Alena Kesa rja in 

Dalea Zlatnika, 

ter

KRESOVANJE 

v Moškanjcih.

ob 11. uri turnir v malem nogometu 
ob 20. uri kresovanje z živo glasbo

Prijave za mali nogomet bodo 
potekale na dan dogodka.
Več informacij na:
e-mail: sdmoskanjci@gmail.com
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Aleš Zavec Sašo Majerič

AVTOMATSKI DEFIBRILATOR POHOD VSEH
......... ..............GENERACIJ

Nenadno smrt imenujemo zastoj 
srca in dihanja, ki nastopi brez 
opozorilnih težav ali najkasneje v 
eni uri po začetku simptomov.
Pri odraslih je vzrok najpogosteje 
srce - primarno srčni zastoj oz. ne
nadna srčna smrt. V Sloveniji naj 
bi bilo 5,5 primerov na dan. 95% 
teh ljudi umre pred prihodom v 
bolnišnico. Tako velika umrljivost je 
posledica občutljivosti možganov 
in srca na pomanjkanje kisika, saj 
kri med srčnim zastojem (srce je 
v zastoju, zato ne funkcionira) ne 
kroži po žilah in tako ne oskrbuje 
srca in možganov s prepotrebnim 
kisikom. Preživetje je tako odvisno 
od čimprejšnje povrnitve krvnega 
obtoka.
Naj pogostejši vzrok za zastoj srca je 
mi geta nje prekatov, t.i. prekatna fi
brilacija. V okviru TPO prizadetemu 
z oživljanjem kupujemo čas da pri
hoda reševalcev, ki poskušajo srce 
z elektrokonverzijo ponovno pog
nati v normalen ritem. K sreči je 
znanost že tako napredovala, da je 
omogočila izdelavo t.i. avtomatskih 
defibrilatorjev (AED). Avtomatski 
defibrilator deluje po enakem prin
cipu kot profesionalni defibrilator, 
katerega uporablja za to ustrezno 
usposobljeno zdravstveno osebje. 
Z pomočjo elektrošoka poskuša 
srce spraviti nazaj v normalen 
ritem. Za razliko od profesionalnih 
defibrilatorjev, katere je potrebno 
upravljati popolnoma ročno, zna 
avtomatski defibrilator sam pre
poznati ritem in se tudi pravilno

odločiti za nadaljno ukrepanje.

Kdaj uporabimo avtomatski defi
brilator?
Uporabimo ga v vseh primerih ne
nadne srčne smrti. Človek se ne
nadoma zgrudi in obleži.

Znaka sta dva:
• ne odziva se na klic
• ne naredi normalnega vdiha 

med nekaj sekundnim opa
zovanjem (po tem, ko smo mu 
sprostili dihalne poti).

Če zavesti in/ali dihanja ne mo
remo ugotoviti z gotovostjo, potem 
se ravnamo, kot da nista prisotna 
in priključimo avtomatski defi
brilator - naprava bo prepoznala 
morebitni učinkoviti srčni ritem in 
električnega sunka ne bo dovolila. 
Občina je nabavila avtomatski 
defibrilator, katerega uporaba s 
temeljnimi postopki oživljanja je 
bila predstavljena 31. 3. 2014 v 
kulturni dvorani občinske zgradbe. 
Predavanje je povezoval podžupan, 
g. Jožef Petek. Osnove oživljanja 
in kako ravnati v primeru nesreče 
je prikazal g. Dušan Janžekovič, 
medtem ko je uporabo AED pred
stavil g. Simon Mastnak. 
Defibrilator se nahaja v prenosni 
torbici, skladiščen pa je v omarici, 
ki se nahaja v prostorih občine 
Gorišnica. In sicer v predpros
toru pri glavnem vhodu v občino 
Gorišnica, kjer je tudi primerno 
označeno samo mesto kjer se na
haja AED.

ŽedaljčasasmočlaniŠDMoškanjci 
razmišljali, kaj »narediti« oz. prip
raviti, da bi v naši vasi Moškanjci v 
zimskem predbožičnem času, pol
nem presenečenj in pričakovanj, 
organizirali nekaj, da bi lahko vse 
starostne skupine imele kaj od 
tega. Ker smo Moškanjci znani, 
da znamo organizirati in stopimo 
skupaj, ko je to najbolj pomembno, 
smo razposlali vabila po vseh gos
podinjstvih in vaščane povabili na 
POHOD VSEH GENERACIJ, kot smo 
ga poimenovali. V petek, 13. 12. 
2013, ob 17. uri, ko se je svetel 
dan že poslovil od nas, smo se 
zbrali pred gasilsko-vaškim do
mom, kjer so člani ŠD Moškanjci 
pripravili topel napitek. Pred tem 
so za vse pohodnike sami naredili 
lanterne lučke. Krenili smo po pla
nu v koloni z lanternimi lučkami 
v rokah in nasmejanimi obrazi. 
Vreme nam je bilo še posebej na
klonjeno, kakšen občutek pa je iti 
v koloni 70 pohodnikov, pa je lahko 
samo stvar domišljije. Šli smo po 
naši prelepi »aveniji«, kot jo nekat
eri imenujejo, do križišča Tibolci 
in tam prečkali železnico, zavili 
levo, nato pa po levi strani cestišča 
mimo ribnika. Malo naprej pa smo 
šli skozi podhod skozi železnico 
in prišli ven na železniški postaji. 
Nadaljevali smo pot po pločniku 
vse do vnukove kapele, kjer sta 
nas domačina Janez in Marta Sok 
pričakala s kuhanim vinom, čajem 
in potico. Otroci so v času post
anka z zvenenjem na kapeli želeli 
lepe želje. Po okrepčilu smo se 
gostiteljema zahvalili in odšli na
prej po aveniji do gasilskega doma. 
Tam je za vse udeležence bila or
ganizirana brezplačna topla ma
lica. Starejši so izkoristili priliko za 
klepet in delali načrte prihodnjemu 
letu, otroci pa so, ob pomoči članic 
športnega duštva, izdelovali novo
letne voščilnice.
Čisto vsi pohodniki so bili nad ide
jo in izvedbo tega projekta zelo 
navdušeni in prepričani, da drugo 
leto zraven sebe pripeljejo še koga, 
da nas bo še več.
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Sašo Majerič Tanja Majerič

ČISTILNA AKCIJA MATERINSKI DAN V MOŠKANJCIH

Kljub muhastemu vremenu, kije bilo v 
soboto, 5. 4. 2014, se nas je kar nekaj 
zbralo, ki nam ni vseeno, v kakšnem 
okolju in okolici živimo. Lahko bi rekli, 
da smo bili ena izmed prvih vasi, ki je 
začela s takšnimi projekti v naši občini 
in tudi širši okolici. Letos je bila že 12. 
čistilna akcija zapored, ki je bila orga
nizirana s strani VO skupaj z občino 
Gorišnica in širšo okolico. Pred akcijo 
razpošljemo po vseh gospodinjstvih 
v vasi letake in vse vaščane povabi
mo, da se nam pridružijo. Čistilna ak
cija poteka vsako leto lx, ponavadi je 
to prvo soboto v mesecu aprilu. Vsak 
prostovoljec, zaželjeno je, da je vsaj 
en predstavnik gospodinjstva, dobi 
rokavice in vrečko za smeti. Zberemo 
se pred gasilsko-vaškim domom, kjer 
je poskrbljeno tudi za jutranje okrepči
lo. Ker se nas zbere veliko prostovolj
cev, se razdelimo v manjše skupine in 
vsaka skupina gre po določenem delu 
vasi, da pregledamo vse obcestne jar
ke, bankine,....
Nekaj prostovoljcev pa ostane ob va
ško gasilskem domu, kjer prav tako 
poskrbijo za red, čistočo in tekoče 
vzdrževanje v športnem parku, ob Ža
bja ku (če ga lahko tako imenujemo), 
obrežejo suhe veje na drevju, uredijo 
brajde, ....
Vse zbrane smeti damo v kombi in jih 
odpeljemo na deponijo Ptuj - Cero Gaj- 
ke.
Vsak prostovoljec pa si po opravljenem 
delu prisluži toplo malico. Čistilna akci
ja je trajala od 9. do 12. ure. Opažamo, 
da je bilo prva leta več smeti, sedaj pa 
že nekaj let približno enako.
Če bi se izrazili v volumnu, približno 
poln prtljažni prostor v gasilskem kom
biju, oz. 240 kilogramov, saj jih na de
poniji stehtajo.

23. marca so otroci za vse vaščanke 
in vaščane pripravili nastop oz. pri
reditev. Letos je na prireditvi sode
lovalo kar 35 otrok. Tako so pod 
vodstvom Tanje Majerič in Marjete 
Horvat pripravili dva skeča, dekla
macije, zapeli so nekaj pesmi, 
zaplesali ter zaigrali na kitaro in 
sintesajzer. Celotno prireditev je 
povezovala Sara Leben.
Kot posebno presenečenje dneva 
smo v goste povabili ljubiteljsko

dramsko skupino iz Središča ob 
Dravi, ki je odigrala igro Cesarjeva 
nova oblačila.
Vse matere, babice, tete, žene so 
bile obdarjene s cvetom, za vse 
pa je VO Moškanjci pripravil po
gostitev.
Prijeten nedeljski popoldan smo 
tako zaključili z dobrimi občutki, 
saj so se otroci resnično izkazali v 
vsem, kar so prikazali, ter že z novi
mi zamislimi za prihodnje leto.
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Marjan Vrtič, vodja policijskega okoliša

KURJENJE V POKANJE
NARAVI Z MOŽNARJI

Občinska uprava

NAMAKALNI
SISTEM

Ob tem organizatorje kresovanj in ostale 
posameznike opozarjamo na nevarnost 
požarov v naravnem okolju. Kurjenje kre
sov je prepovedano v času razglašene 
velike ali zelo velike požarne ogroženosti 
naravnega okolja na posameznem obmo
čju. Za kurjenje kresov je treba pridobiti do
voljenje pristojne upravne enote, vlogo za 
dovoljenje pa je potrebno podati najmanj 
10 dni pred prireditvijo. Priprava na kurje
nje, sežiganje ali uporaba odprtega ognja v 
naravnem okolju: kurišče mora biti obdano 
z negorljivim materialom, prostor okoli ku
rišča mora biti očiščen vseh gorljivih snovi, 
oddaljenost kurišča od bližnjega gozda 
mora biti vsaj 50 metrov in 100 metrov ob 
kurjenju v bližini pomembnih prometnih 
poti, večjih naselij in objektov, kjer se izde
lujejo, predelujejo ali skladiščijo vnetljive 
nevarne snovi, pri kurjenju je potrebno 
kurišče ves čas nadzorovati po končanem 
kurjenju, je potrebno kurišče pogasiti ter 
pokriti z negorljivim materialom (pesek 
ali zemljo) ob hitrosti vetra, ki povprečno 
znaša več kot 6 m/s, ali ob sunkih vetra, ki 
so močnejši od 10 m/s, se preneha kuriti, 
sežigati ali uporabljati odprt ogenj.

Ponovno vas opozarjamo na varno 
ravnanje z možna rji v času velikonočnih 
praznikov. Njihova uporaba je možna le 
v okviru organiziranih javnih prireditev 
pod pogoji, ki veljajo za izvedbo takšnih 
javnih zbiranj. Pokanje z možna rji se 
izjemoma dovoljuje v času določenih 
praznikov, vendar se morajo upoštevati 
varnostna navodila, kijih predvideva Za
kon o eksplozivih.
Čeprav za nabavo karbida ni posebnih 
omejitev, prosimo, da na možne po
sledice uporabe, starši še posebej opo
zorijo otroke in mladoletnike. Največ 
nesreč se zgodi predvsem zaradi nepa
zljivosti oziroma lahkomiselnosti. Kljub 
temu, da gre ponekod za tradicionalno 
obeleževanje praznika s pokanjem, se 
moramo zavedati, da je nepazljiva up
oraba lahko zelo nevarna.
Policisti bodo zoper kršitelje dosledno 
ukrepali, še posebej zoper tiste, ki bodo 
s pirotehničnimi sredstvi kalili mir v 
bližini vrtcev, šol, bolnišnic, cerkva in na 
krajih, kjer je zbrano večje število ljudi.

Z željo po večji varnosti, vam želimo 
mirne praznike.

Občina Gorišnica seje na podlagi jav
nega poziva za predložitev vlog za so
financiranje operacij prijavila na razpis 
ukrepa št. 125b: Izboljšanje in razvoj 
infrastrukture, povezane z razvojem in 
prilagoditvijo kmetijstva, predmet pod
pore št. 3 izgradnja velikih namakalnih 
sistemov (Uradni list RS, št. 106/12) 
za izvedbo namakalnega sistema na 
kmetijskih zemljiščih v naseljih Gori
šnica, Zamušani, Tibolci na površini 
231 ha. Projekt je sofinanciran s stra
ni Ministrstva za kmetijstvo, in okolje 
po odločbi o pravici do sredstev št. 
33131-3/2013/7 z dne 06.09.2013. 
Operacijo delno financira Evropska 
unija v deležu 75%, kakor tudi Slove
nija v deležu 25% in sicer iz Programa 
razvoja podeželja 2007-2013. Skupni 
znesek odobrenih nepovratnih sred
stev znaša 1.099.144,47 EUR.

Kontaktna oseba za dajanje informacij 
o operaciji:
Matevž CESTNIK, direktor Občinske 
uprave Občine Gorišnica, tel. 02/743 
1113.

Marjan Vrtič, vodja policijskega okoliša

PREVENTIVNI NASVETI POLICIJE

Vsi vozniki, še posebej vozniki motor
nih koles, se morajo prilagoditi razme
ram na cesti in v prometu, hkrati pa 
morajo biti stalno pripravljeni, da hi
tro in pravilno od reagiraj o ob nenadni 
spremembi razmer. Že majhna napaka 
je lahko usodna za njih in ostale ude
ležence v prometu. Ključnega pomena 
je izpravnost motornega kolesa, zato 
je sestavni del te pripravljenosti redni 
vizualni pregled motornega kolesa, ki 
ga opravimo ne le pred vsakim pričet
kom motoristične sezone, ampak tudi 
pred vsako vožnjo, še posebej takrat, 
ko se odpravljamo na daljšo pot.
Na pot se vedno odpravimo takrat, ko 
smo za to psihofizično maksimalno 
pripravljeni, imamo pravo opremo, ki 
nas varuje v primeru naj hujšega, in ko 
se lahko zanesemo na pravilno delo
vanje svojega dvokolesnika. Izpravno
144

motorno kolo z najsodobnejšo tehniko 
je samo dodaten element vaše varno
sti. Glavno je v vaših rokah. Hitrost je 
vse prevečkrat vzrok prometne nesre
če, zato ji moramo posvetiti posebno 
pozornost, predvsem pri vožnji skozi 
ovinke nam nepoznanih cestah. Niko
li ne moremo vedeti, kaj nas čaka za 
ovinkom oziroma kaj namerava voznik 
pred nami narediti, zato moramo biti 
zelo pozorni. Ceste niso grajene tako, 
da bi lahko po njih tekmovali, tudi ce
stnoprometni predpisi imajo svoj na
men, saj so podlaga za pričakovanje, 
kako bodo reagirali ostali udeleženci 
v prometu. Kljub vsemu pa moramo 
pričakovati nemogoče, biti na to stalno 
pripravljeni in pravilno od reagirati. Na 
cestah je potrebno imeti veliko discipli
ne, strpnosti, izkušenj in razsodnosti. 
To so elementi, s katerimi lahko prevo

zite številne lepe kilometre in pridete 
na cilj srečni ter polni lepih spominov. 
Veliko strokovnih nasvetov glede vo
žnje z motornim kolesom bi bilo po
trebno podati, pa je na voljo premalo 
prostora. Zato vam priporočamo, da si 
jih sami pregledate na spletnih stra
neh Ministrstva za promet, MNZ poli
cija ter drugih in se dobro pripravite na 
prvo vožnjo v cestnem prometu pred 
sezono.
Na spletni strani policije bodo obja
vljeni seznami preventivnih delavnic, 
ki se bomo sproti dopolnjevali. Svetu
jemo vam, da redno spremljate naše 
spletne strani www.policija.si in se pra
vočasno seznanite z načrtovanimi pre
ventivnimi dogodki na območju svoje 
policijske uprave.



Minja Vučinič

Odvajanje in čiščenje odpadne vode 
na območju Ptujskega polja

Dne 9.4. 2014je ob 16.00 uri, je v me
stni hiši, Mestne občine Ptuj potekal 
slavnostni podpis pogodbe o sofinanci
ranju investicije Odvajanje in čiščenje 
odpadne vode na območju Ptujskega 
polja. Vključene so Občina Gorišnica, 
Občina Markovci in Mestna občina 
Ptuj. Podpisali sta se dve pogodbi o 
sofinanciranju, in sicer za projekt Ka
nalizacijski sistem 3 Bukovci - Formin 
in Čistilne naprave Formin in za projekt 
Kanalizacijski sistem 5 v Mestni občini 
Ptuj. Stopnja sofinanciranja pri obeh 
sklopih je 85%. Spomnimo naj, da so 
se pogodbe, po pridobljeni odločbi o 
dodelitvi sredstev za to investicijo, z 
izvajalci podpisale že v avgustu 2013. 
Sedaj so se podpisale pogodbe o sofi
nanciranju s strani Ministrstva za kme
tijstvo in okolje. V okviru investicije se 
bo zgradilo 9.121,00 m fekalne kana
lizacije v Občini Markovci, 8.194,00 m 
fekalne kanalizacije v Občini Gorišnica 
in Čistilna naprava na Forminu, veliko
sti 4000 populacijskih enot. V Mestni 
občini Ruj se bo izgradilo 23.529,00 
m fekalnih kanalov.

Tako sta prvo pogodbo podpisala mag. 
Dejan Židan in v imenu Občine Gorišni
ca in Občine Markovci, župan Občine 
Gorišnica, Jožef Kokot. Ta dela poteka
jo v občini Gorišnica in občini Markov
ci, skupna čistilna naprava pa je locira
na na Forminu. Vrednost te pogodbe je 
5.358.659,22 € brez DDV, od tega je 
vrednost javnih upravičenih stroškov 
4.703.469,41€. Iz namenskih sred
stev EU - Kohezijski sklad bo sofinan-

MESTNA OBČINA OBČINA OBČINA
PTUJ GORIŠNICA MARKOVCI

H)T
ODVAJANJE IN ČIŠČENJE ODPADNE VODE 

NA OBMOČJU PTUJSKEGA POLJA

cirano 3.997.949,00 €. Iz postavke 
slovenske udeležbe bo sofinancirano 
705.520,41 €.
Drugo pogodbo sta podpisala mag. De
jan Židan in župan Mestne občine Ptuj, 
dr. Štefan Čelan. Vrednost te pogodbe 
je 4.727.744,19 € brez DDV, od tega je 
vrednost javnih upravičenih stroškov 
4.062.550,58€. Iz namenskih sred
stev EU - Kohezijski sklad je sofinan
cirano 3.453.167,99 C, iz postavke 
slovenske udeležbe je sofinancirano 
609.382,59 €.
S to investicijo se bo zaključil že dese
tletje nazaj pričet projekt pod skupnim 
naslovom Celovito varovanje vodnih vi
rov podtalnice Ptujskega polja.

Naložba v vašo prihodnost
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Medobčinska inšpekcija

OBVESTILO LASTNIKOM GOZDOV IN ZEMUIŠČ

Žledolom, ki smo mu bili priča konec ja
nuarja in v začetku februarja, je povzročil 
veliko škode v gozdovih in na posameznih 
drevesih tudi na območju naše občine.
Na podlagi ogleda cest ugotavljamo, da na 
več odsekih ležijo polomljene veje in podr
ta drevesa, ki segajo v prosti profil občin
skih cest in s tem ovirajo normalen pretok 
vozil. Posledično zaradi padlih dreves pri
haja tudi do nepotrebnih zapletov pri izva
janju zimske službe.
Odlok o občinskih cestah v občini prepove
duje ogrožanje občinske ceste in prometa 
na njej, in sicer; prepovedano je začasno 
ali trajno zasesti občinsko cesto ali njen 
del, izvajati ali opustiti kakršna koli dela na 
cesti in zemljišču ali objektih ob cesti, ki bi 
utegnila poškodovati cesto ali objekte na 
njej ter ovirati ali ogrožati promet na cesti. 
Vse stroške zavarovanja in odstranitve ovi
re na cesti in drugih posledic prepoveda
nih dejanj nosi tisti, ki jih je povzročil. Prav

tako prepoveduje ob občinskih cestah po
stavljati ograje, zasaditi živo mejo, drevje, 
trto ali druge visoke nasade ali poljščine, 
nameščati ali odlagati ob cesti les, opeko 
in drugi material, če se s tem poslabša ali 
onemogoči preglednost ceste ali drugače 
ovira ali ogroža promet, poškoduje cesta 
ali poslabša njena urejenost.
Zato pozivamo lastnike gozdov in grmičev
ja ob občinskih cestah, da odstranijo vse 
polomljene veje, podrta drevesa, ki visijo 
na cesto in predstavljajo nevarnost za ljudi 
in promet na njej. Prav tako se naj obrežejo 
krošnje dreves in grmičevja, ki segajo v va
rovalni pas in ki na kakršen koli način ovira
jo normalen pretok prometa po občinskih 
cestah in izvajanje zimske službe.
Posek polomljenih in prevrnjenih dreves je 
izredno nevarno opravilo, zato priporoča
mo, da se lastniki nepremičnin za samo
stojno izvedbo sečnje odločijo le, če so za 
to usposobljeni oziroma najamejo usposo

bljene gozdne delavce.
Prav tako občane opozarjamo, naj se v na
slednjih dneh izogibajo območij s podrtim 
in polomljenim drevjem zaradi nevarnosti 
padanja drevja in vej. V prihodnje naj se 
izogibajo tudi deloviščem s sečnjo in spra
vilom poškodovanega drevja.
Pozivamo vas, da odstranitev polomljenih 
vej ter posek drevja in grmičevja ob občin
skih cestah izvršite takoj, ko bodo vremen
ske razmere to dopuščale, oziroma najka
sneje do konca aprila 2014.
Pred morebitno sečnjo dreves je potrebno 
obvestiti pristojnega revirnega gozdarja Za
voda za gozdove RS.
Medobčinska inšpekcija Skupne občinske 
uprave občin v Spodnjem Podravju bo po 
izteku roka opravljala inšpekcijske nadzore 
občinskih cest.
V primeru ugotovitve kršitev bo ukrepala v 
skladu z Odlokom o občinskih cestah.
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Občina Gorišnica

Javni razpis za zbiranje pisnih ponudb za oddajo 
poslovnih prostorov v najem

Na podlagi 4. člena Pravilnika o od
dajanju poslovnih prostorov v najem 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
41/2013), Občina Gorišnica objavlja 
javni razpis za zbiranje pisnih ponudb 
za oddajo poslovnih prostorov v najem.
1. Predmet javnega razpisa:
Je oddaja poslovnih prostorov »Tržnica 
Gorišnica«, v najem:
a) lokacija poslovnega prostora: Tržni
ca Gorišnica
b) velikost poslovnega prostora
c) namembnost poslovnega prostora: 
poslovni prostori so namenjeni stori
tveni in neprofitni dejavnosti
d) urejenost in opremljenost poslov- 
neg prostora: elektrika, voda
e) čas, za katerega se daje v najem: od
1. 6. 2014 naprej za nedoločen čas
f) začetna izklicna cena najemnine: 6 
€/m2
2. Pogoji za sodelovanje:
a) ponudba mora vsebovati opis in 
program dejavnosti ter višino ponuje
ne najemnine, ki ne sme biti nižja od 
začetne cene;
b) višina jamstva za resnost ponudbe 
znaša tri mesečne začetne cene na
jemnine, ki jo morajo interesenti pla
čati v navedenem razpisnem roku (do 
05.05.2014), na TRR SI56 0122 8010 
0016 863, sklic SIOO 710304, namen 
OTHR - resnost ponudbe najema pri 
Banki Slovenije BIC/SVVIFT KODA 
BSUSI2X, potrdilo o plačilu jamstva za 
resnost ponudbe je potrebno priložiti 
ponudbi, jamstvo za resnost ponudbe 
se ponudnikom, ki na javnem razpisu 
ne bodo uspeli, povrne v roku 15 dni 
od dneva izbire najemnika;
c) na javni razpis se lahko prijavijo fizič
ne in pravne osebe, ki morajo v času

natečaja k ponudbi priložiti dokaz o 
izpolnjevanju pogojev za pridobitev 
obrtnega dovoljenja ali za pridobitev 
naziva samostojni podjetnik oziroma 
izpisek iz sodnega registra glede po
slovne dejavnosti, s tem, da se morajo 
fizične osebe izkazati še s potrdilom o 
državljanstvu RS.
3. Merila:
Pri dodelitvi poslovnega prostora oziro
ma izbiri najugodnejšega ponudnika, 
se upoštevajo naslednji kriteriji:
a) izpolnjevanje vseh razpisnih pogo
jev
b) ponujena dejavnost, ki se bo v po
slovnem prostoru opravljala
c) ponujena višina najemnine za po
slovni prostor, ki ne more biti nižja od 
tiste, kije navedena v razpisu
d) v primeru enakovrednih ponudb 
ima prednost ponudnik, ki ima stalno 
prebivališče oziroma sedež podjetja 
na območju Občine Gorišnica.
4. Rok za oddajo ponudb, način pre
dložitve in opremljenost ponudb: 
Pisne ponudbe z zahtevanimi doka
zili je treba predložiti (neposredno ali 
poslati s priporočeno pošto) do 5. 5. 
2014, do 10. ure na naslov OBČINA 
GORIŠNICA, Gorišnica 83a, 2272 Go
rišnica, sprejemna pisarna, s pripisom 
»NE ODPIRAJ - Javni razpis za zbira
nje ponudb za oddajo poslovnih pro
storov v najem«. Če ponudnik pošlje 
ponudbo po pošti, se za pravočasno 
predloženo šteje tisto ponudbo, ki je 
bila naročniku (najemodajalcu) dosta
vljena v roku, ki je določen v tem raz
pisu.
5. Odpiranje ponudb:
Odpiranje ponudb bo opravila s skle
pom župana imenovana Komisija za

odpiranje ponudb.
6. Obveščanje o izboru:
Ponudniki bodo obveščeni v roku 15 
dni od dneva izbire najugodnejšega 
ponudnika. Zoper odločitev o odda
ji poslovnega prostora v najem lahko 
vsak kandidat, ki seje udeležil javnega 
razpisa, v roku 15 dni od dneva, ko je 
prejel obvestilo o izbiri kandidata za 
najem poslovnega prostora, pri župa
nu vloži ugovor.
7. Najemna pogodba:
Izbrani ponudnik je dolžan skleniti po
godbo o najemu poslovnih prostorov 
po pravnomočnosti Obvestila o izbiri 
kandidata za najem poslovnega pro
stora oziroma najkasneje v 15 dni po 
obravnavi ugovorov na občinskem sve
tu.
Če ponudnik ne sklene pogodbe v na
vedenem roku, se šteje, da je odstopil 
od pogodbe in se v tem primeru vpla
čano jamstvo za resnost ponudbe ne 
povrne.
8. Dodatne informacije:
Ponudniki lahko dobijo dodatne infor
macije na Občini Gorišnica (kontaktna 
oseba Matevž Cestnik, Gorišnica 83 a, 
2272 Gorišnica ali po telefonu 02/743 
1113).
9. Dodatno:
Ogled prostorov je možen po predho
dnem dogovoru. Zainteresirani poten
cialni ponudniki lahko prevzamejo raz
pisno dokumentacijo na spletni strani 
občine http://www.gorisnica.eu ali v 
sprejemni pisarni občine v času ura
dnih ur, vse do izteka roka za oddajo 
ponudb. Razpisna dokumentacija je 
brezplačna.
Ta razpis Občine Gorišnica ne zavezuje 
k izbiri najugodnejšega najemnika in 
sklenitvi najemne pogodbe.

Občina Gorišnica

Javni razpis za dodelitev enkratnih študijskih finančnih 
pomoči iz občinskega proračuna za leto 2014

Na podlagi Pravilnika o dodeljevanju 
enkratnih študijskih finančnih pomo
či iz občinskega proračuna (Uradno 
glasilo slovenskih občin 09/2011), 
Pravilnika o postopkih za izvrševa
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nje proračuna RS (Uradni list RS, št. 
50/07) ter 16. člena Statuta Občine 
Gorišnica (Uradno glasilo slovenskih 
občin 25/06) Občina Gorišnica obja
vlja Javni rapis za dodelitev enkratnih

študijskih finančnih pomoči iz občin
skega proračuna za leto 2014.
Predmet razpisa:
Občina Gorišnica, Gorišnica 83/a, 
2272 Gorišnica, razpisuje finančna



sredstva iz proračuna Občine Gorišni
ca, namenjena za dodelitev enkratnih 
študijskih finančnih pomoči - za pomoč 
in stimulacijo študentov pri pridobiva
nju izobrazbe in za usposabljanja. 
Pravna podlaga:
Pravilnik o dodeljevanju enkratnih štu
dijskih finančnih pomoči iz občinskega 
proračuna (Uradno glasilo slovenskih 
občin 09/2011) in Pravilnik o postop
kih za izvrševanje proračuna RS (Ura
dni list RS, št. 50/07).
Pogoji za prijavo na razpis: 
da gre za pridobivanje osnovnega izo
braževanja,
da gre za študij v tujini (študijska izme
njava).
Izpolnjevanje razpisnih pogojev:
Izpolnjevanje razpisnih pogojev ugota
vlja komisija, ki jo imenuje župan Ob
čine Gorišnica, za področje, ki je pred
met razpisa.
Nepravočasno prispele vloge komisija 
ne bo obravnavala.
Pravico do finančne pomoči lahko uve
ljavljajo redni študentje, če: 
imajo stalno prebivališče v Občini Go
rišnica,
imajo opravljene vse izpite predhodne
ga letnika v katerega so bili prvič vpi
sani in je njihova povprečna ocena 8 
oz. za študente prvih letnikov odličen 
uspeh v predhodnem letu 
niso v delovnem razmerju, ne preje
majo nadomestila za brezposelne pri 
Zavodu
Republike Slovenije za zaposlovanje, 
ne opravljajo pridobitne dejavnosti, 
nimajo statusa zasebnika ali samo
stojnega podjetnika, niso lastniki ali 
solastnik gospodarske družbe.

Vsi prosilci podajo izjavo, da dovolju
jejo Občini Gorišnica pridobivanje po
datkov za potrebe javnega razpisa iz 
uradnih evidenc.
Vlogo v imenu prosilcev lahko vložijo 
tudi njihovi zakoniti zastopniki.
Merila in kriteriji za dodelitev sred
stev so:
posamezna kategorija prosilca (štu
dent)
kraj šolanja, 
socialni status 
medštudijska izmenjava 
diplomska naloga (opravljena v pred
hodnem letniku, v katerega so bili pr
vič vpisani in so opravili vse izpite s 
povprečno oceno 8) 
izločitveni kriterij.
Vrednost razpoložljivih sredstev: 
Vrednost vseh razpoložljivih sredstev, 
namenjenih za enkratne študijske fi
nančne pomoči, ki so predmet razpisa, 
znaša za leto 2014 2375,00€. 
Razpisni rok:
Rok za oddajo vlog in vseh zahtevanih 
dokumentov je 16. 5. 2014. Nepravo
časno prispele vloge komisija ne bo 
obravnavala in bodo neodprte v origi
nalni pošiljki vrnjene pošiljatelju. 
Razpisna dokumentacija: 
prijavni obrazec
Prosilci morajo ob prijavi na razpis 
prijavnemu obrazcu priložiti nasle
dnjo dokumentacijo:
potrdilo o vpisu za tekoče študijsko 
leto,
dokazilo o učnem uspehu, 
dokazilo o vseh opravljenih izpitih in 
povprečni oceni
mnenje Centra za socialno delo (v pri
meru dokazila socialno ogrožene dru

žine).
kopijo vpisa v letnik iz indeksa 
Razpisna dokumentacija je doseglji
va na spletni strani Občine Gorišnica: 
www.gorisnica.eu pod rubriko »Vloge/ 
Obrazci«. Prosilci lahko razpisno doku
mentacijo dvignejo po objavi javnega 
razpisa tudi v občinski upravi občine 
Gorišnica, Gorišnica 83/a.
Oddaja in dostava vlog:
Vloge oddajo prosilci v zaprti kuverti 
na naslov: Občina Gorišnica, Gorišni
ca 83/a, 2272 Gorišnica; z oznako na 
sprednji strani kuverte “NE ODPIRAJ 
- VLOGA JAVNI RAZPIS - ŠTUDIJSKA 
POMOČ”.
Oddaja vloge pomeni, da se prosilec 
strinja z vsemi pogoji in kriteriji razpi
sa.
Imenovana komisija bo obravnavala 
pravočasno prispele vloge v roku 8 dni 
od zaključka razpisa. V primeru ne
popolno izpolnjenih vlog bodo prosilci 
pozvani, da v roku 8 dni od dne preje
tega obvestila dopolnijo vlogo. Vloge, 
ki jih ne bo vložila upravičena oseba 
in nepopolne vloge, ki jih prosilci ne _ 
bodo dopolnili v navedenem roku, se g: 
zavržejo. ^
Dodatne informacije:
Dodatne informacije v zvezi z razpisom 
lahko dobite na sedežu Občine Gori
šnica na tel.: 02 743-11-16 Renata 
Petek ali po elektronski pošti racuno- 
vodstvo@gorisnica.eu 
Odpiranje vlog in obveščanje o izbo
ru:
0 višini sredstev, dodeljenih na tem 
razpisu, bodo prosilci obveščeni z od
ločbo v roku 30 dni.

Občina Gorišnica

Razpis za podelitev občinskih priznanj:
Plaketa občine Gorišnica in listina občine Gorišnica

Občina Gorišnica podeljuje priznanje:

Plaketa občine Gorišnica se podeli 
posameznikom v občini za pomembno 
in uspešno nepoklicno udejstvovanje 
na kateremkoli področju družbenega 
življenja.
Listina občine Gorišnice se podeli 
pravnim in civilnopravnim osebam za 
velike dosežke pri razvoju občine, za 
večletno delo in rezultate s katerimi se 
organizacija izkaže in uspešno prezen- 
tira občino.

Občina razpisuje naslednje število pri
znanj:
pod 1.) eno priznanje 
pod 2.) eno priznanje

Predlogi za priznanje morajo vsebovati 
osebne podatke kandidata, oziroma 
podatke o predlagani organizaciji, 
podjetju, zavodu in združenju v občini, 
ter opis zaslug, dejanj, uspehov oziro
ma utemeljitev pobude za podelitev 
priznanja.
Pobude za podelitev priznanj občine

Gorišnica lahko dajo v pisni obliki ob
čani, podjetja, zavodi in vse druge obli
ke organizacij in združenj v občini. 
Predlog za podelitev priznanj je potreb
no poslati na naslov Občina Gorišnica, 
Gorišnica 83a, 2272 Gorišnica najka
sneje do 20. maja 2014.

Priznanja bodo podeljena ob občin
skem prazniku.
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Domoznanski oddelek
35
VESTI iz vasi 
2014

352(497.41(061)
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